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VVD Jaarstukken Personenauto's/parkeernorm 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: algemeen 

  

Vraag - Wat is het gemiddeld aantal personenauto’s per huishouden?  
- Wat is de gemiddelde parkeernorm?  
- Wat is het gemiddeld aantal personenauto’s per huishouden in Stadshagen?  
 

Antwoord Uit de data van het CBS (StatLine - Kerncijfers wijken en buurten 2020 (cbs.nl)) blijkt het volgende:  
- Zwolle: gemiddeld 0,9 personenauto’s per huishouden 
- Stadshagen: gemiddeld 1,1 personenauto’s per huishouden. 
 
De parkeernorm kan variëren van 0,2 tot 2,8 parkeerplaatsen per woning. Een gemiddelde 
parkeernorm voor de gemeente, stadsdeel of wijk is dan ook niet zomaar te geven. Dit hangt onder 
andere af van:  

- de locatie (bijvoorbeeld centrum of buitengebied),  

- de stedelijkheidsgraad (bijvoorbeeld zeer sterk stedelijk of niet stedelijk) en  

- het type woning (bijvoorbeeld vrijstaande koopwoning of huurhuis vrije sector) 
 
En dus het aantal aanwezige woningen per type per locatie. Daarnaast kan de parkeernorm naar 
beneden worden aangepast als een ontwikkeling andere vormen van vervoer, bijvoorbeeld 
deelmobiliteit, aan de nieuwe bewoners kan bieden.  
 

  

Portefeuillehouder E. Anker 
 

Beantwoord door  J. van Doorne 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  
 

 
  

https://opendata.cbs.nl/#/CBS/nl/dataset/84799NED/table?searchKeywords='Zwolle'
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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VVD Jaarstukken Fietsenstalling binnenstad 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 4 

  

Vraag - Wordt met “Fietsenstalling Binnenstad” gedoeld op de nieuwe fietsenstalling in de Spoorzone?  
- Zo ja, hoe staat het met het streven om in het eerste kwartaal van 2021 een definitief en met 

partijen afgestemd inzicht te hebben in de exploitatie? 
- Waar is de afweging te vinden van het voorstel voor de structurele dekking van het resterend 

tekort op de exploitatie fietsparkeren? 
 

Antwoord - Nee, het betreft hier een mogelijk nieuwe fietsenstalling in de binnenstad, niet in de Spoorzone. 

- Andere vragen zijn daarmee niet van toepassing. 
  

Portefeuillehouder E. Anker 
 

Beantwoord door  J. van Doorne 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  
 

 
  

mailto:j.van.doorne@zwolle.nl
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VVD Jaarstukken Rotonde Eli Heimanslaan 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 201 

  

Vraag Hoe lang moet Stadshagen nog wachten op de meermaals toegezegde aanpak van de rotonde Eli 
Heimanslaan? 
 

Antwoord In de begroting 2021 is een voorbereidingskrediet van € 100.000,- opgenomen voor de aanpak van 
de rotonde Eli Heimanslaan. Op basis van de dit jaar vast te stellen voorkeursvariant wordt een 
concrete kredietaanvraag voorbereid die meegaat in de integrale afweging bij de begroting 2022.  

  

Portefeuillehouder E. Anker 
 

Beantwoord door  J. van Doorne 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  
 

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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VVD Berap Begeleid wonen/woon-zorginitiatieven 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: 17 

  

Vraag Heeft de gemeente zicht op het aantal begeleid wonen / woon-zorginitiatieven in de gemeente? 
 

Antwoord Voor 2021 subsidiëren we in de regio IJssel-Vecht zes aanbieders voor begeleid wonen plekken voor 
98 structurele jaarplekken. Daarnaast hebben we tot nu toe aan twee aanbieders een spoedsubsidie 
gegeven voor ieder één begeleid wonen plek. Ook zijn er 44 inwoners met een Pgb voor begeleid 
wonen dat zij bij in totaal 21 aanbieders besteden.  
De gemeente heeft overzicht op het aantal woonzorginitiatieven; volledig als het Wmo gefinancierde 
initiateven betreft en grotendeels als het Zvw, Wlz, forensische zorg en Pgb voorzieningen betreft. 
Nieuwe woonzorg-initiatieven kunnen door aanbieders aangemeld worden bij de werkgroep 
Huisvesting Bijzondere Doelgroepen (HBD). Het gaat hierbij om initiatieven waarbij sprake is van 
meerdere wooneenheden, al dan niet in één gebouw, en waarbij sprake is van een koppeling wonen 
en zorg. In de werkgroep zit een vertegenwoordiging van de woningcorporaties, SWT, 
programmaleiders Wonen en Zorg, wijkmanagement, Veiligheid en een lid van de initiatieventafel 
(waar initiatieven die strijdig zijn met het bestemmingsplan worden besproken). De werkgroep HBD 
brengt een advies uit wat betreft wenselijkheid aan de hand van een afwegingskader. Het advies is 
echter niet bindend. 
 

  

Portefeuillehouder D. de Jong 
 

Beantwoord door  C. Schutter en G. Huisjes 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

c.schutter-van.der.schaft@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:c.schutter-van.der.schaft@zwolle.nl
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VVD Berap Welkom in mijn wijk protocol 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: 17 

  

Vraag Wanneer kan de raad de evaluatie van het Welkom in mijn wijk protocol verwachten? 
 

Antwoord Op dit moment wordt de evaluatie voorbereid. We verwachten dat voor de zomervakantie de uitvraag 
naar omwonenden en partners gestuurd wordt voor beantwoording. De resultaten daarvan 
verwachten we eind september te kunnen aanbieden aan de Raad. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door  Glenda Huisjes 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

g.huisjes@zwolle.n 
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VVD Berap Ondergronds fietsenstalling 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Berap 2021-1 
Paginanummer: 33 

  

Vraag - Is bij de exploitatie ondergronds fietsenstalling sprake van een structureel tekort?  
- Zo ja, wordt een structureel tekort dan gedekt vanuit de algemene middelen?  
- Wat verklaart het verschil tussen het structureel exploitatietekort van € 200.000 in de Berap, en 

de 250K in het Jaarverslag en de 250K genoemd in de beslisnota d.d. 16-11-2020? 
 

Antwoord - Er is momenteel sprake van een structureel tekort van € 200.000,- per jaar. 
- Het tekort wordt in 2021 eenmalig gedekt uit de middelen van de Spoorzone. Voor dekking van 

dit tekort voor de jaren 2022 e.v. wordt de oplossing gezocht in de algemene middelen, dit is 
verwerkt in de Berap 2021-1.  

- In zowel de jaarrekening 2020 alsmede de beslisnota van 16-11-2020 is het bedrag van € 
250.000,- genoemd. Dat was toen het tekort op de exploitatie van de ondergrondse 
fietsenstalling. Naderhand hebben overleggen en onderhandelingen met ProRail 
plaatsgevonden waarbij het tekort naar beneden bijgesteld kon worden, i.c. € 200.000,-. 

  

Portefeuillehouder E. Anker 
 

Beantwoord door  J. van Doorne 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  
 

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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VVD PPN Woondeal 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 7 

  

Vraag - Er wordt uitgegaan van versnelling van de woningbouw door een Woondeal. Wordt hier 
verwezen naar motie-Koerhuis?  

- Zo ja, wat is de stand van zaken van die Woondeal? Kan al uitgegaan worden van versnelling op 
korte termijn? 
 

Antwoord De motie was destijds nog niet ingediend, maar is inmiddels wel een concreet resultaat op basis 
waarvan wij gesprekken voeren met het ministerie, provincie en andere gemeenten. Op dit moment 
worden de gesprekken opgestart en is het afhankelijk van de kabinetsformatie en evaluatie van de 
huidige woondeals hoe een mogelijke woondeal voor Zwolle eruit zal komen te zien. De 
mogelijkheden rondom versnelling nemen we mee in de gesprekken.  

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door  Henrieke Selles 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

h.selles-heikoop@zwolle.nl 

 
  

mailto:h.selles-heikoop@zwolle.nl
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VVD PPN Aanvragen HCA 
 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 7 

  

Vraag - Hoeveel aanvragen zijn er via HCA toegekend en hoeveel aanvragen liggen er nog? 
- Hoeveel individuele aanvragen worden er verwacht via HCA? 
- Hoeveel zzp’ers / werkgevers aanvragen worden er verwacht via HCA?  
 

Antwoord Mede op basis van de recente voortgangsrapportage (separaat bijgevoegd):  
 
Tot 1 juni 2021  

• 1823 aanvragen  

• Iedereen krijgt een loopbaangesprek  

• van de 1823 aanvragen zijn tot nu toe 434 aanvragen ingediend bij het subsidieloket. We 
verwachten er nog 400 bij (doorwerken dossiers).  

• Campagne gaat wederom starten.  

• We verwachten dit jaar nog zeker 800 aanvragen.  

Van belang is wel te noemen dat aantal voorliggende voorzieningen toenemen.  
 
 
We hebben in totaal 488 werkgevers die een aanvraag hebben ingediend.  
We verwachten er dit jaar nog 200 bij te krijgen.  
 
De zzp'er kan gebruik maken van beide regelingen.  
Afhankelijk van zijn of haar persoonlijke situatie (vooral corona gerelateerd).  
 
We hebben 12 aanvragen van samenwerkingsverbanden.  
Hiermee bereiken we 724 medewerkers.  
 
Zie bijgevoegde routes in het voortgangsoverzicht 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door  Manon Koldewijn 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

M.Koldewijn@zwolle.nl 
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VVD PPN Aanvragen schuldhulpverlening  
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 8 

  

Vraag Hoeveel extra aanvragen voor schuldhulpverlening worden er verwacht? 

Antwoord De NVVK voorspelde aan het begin van de corona crisis een toename van 30% van de hulpvragen. 

Dat is tot nu toe niet gehaald. We hebben van de vorige (financiële) crisis geleerd dat er een 

behoorlijke tijd zit tussen de crisis en de daadwerkelijke toename van de hulpvragen. 

 

Wij verwachten de volgende toename in de aanvragen: 

- 2021 toename aanvragen met 5 tot 10 %  

- 2022 toename aanvragen met 15 – 20 % t.o.v. 2021  

- 2023 tot en met 2025  stabilisatie op het hoge niveau van 2022 

 
We hebben nog te maken met onzekerheden zoals dat er nog de steunpakketten zijn. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door  Eva Molendijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T : 06 – 11 153729 
@: e.molendijk@zwolle.nl 

 
  

mailto:e.molendijk@zwolle.nl
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VVD Beschikbaarheid studentenkamers 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 9 

  

Vraag Hoeveel studenten zijn op zoek naar een kamer in Zwolle in 2021 en hoeveel kamers zijn 
beschikbaar? 
 

Antwoord Dat is niet bekend, met name doordat veel studenten een kamer via de particuliere verhuurmarkt 
huren of zoeken. Eind 2020 is het Kences-rapport (Landelijke Monitor Studentenhuisvesting) 
uitgekomen, waaruit is gebleken dat er op dit moment balans is tussen vraag en aanbod op de markt 
van studentenhuisvesting. Recentelijk is vanuit team Wonen een stakeholdersoverleg georganiseerd 
met de Zwolse8, SOOZ en de corporaties. Daaruit is gebleken dat de stakeholders zich niet kunnen 
vinden in het rapport. Zij gaven aan dat op het moment dat het onderzoek voor dit rapport liep, er 
balans op de markt was doordat de 4e studententoren net was opgeleverd. Daarom is afgesproken 
om aanvullend onderzoek te gaan doen naar studentenhuisvesting in Zwolle, in samenwerking met de 
stakeholders. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door  René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

R.van.Dijk@zwolle.nl 

 
  

mailto:R.van.Dijk@zwolle.nl
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VVD PPN Aanvulling landelijke budgetten Sociaal Domein 
 
 

  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 10 

 
Vraag 

 
 

 Hoeveel euro past Zwolle bij bovenop de landelijke budgetten die de gemeente krijgt voor het 
sociaal domein? 
 

Antwoord Deze vraag is niet eenvoudig te beantwoorden en vraagt verdiepend en gespecialiseerd 
onderzoek. Toelichting: Voor een aantal taken in het sociaal domein krijgen gemeenten een 
decentralisatie - of een integratie-uitkering die specifiek wordt verdeeld over de gemeenten. Het 
betreft bijvoorbeeld uitkeringen voor Participatie, Beschermd Wonen, Maatschappelijke Opvang, 
Voogdij/18+ en Bijstand. Voor deze  decentralisatie - of een integratie-uitkering kan een specifieke 
berekening worden gemaakt hoe de uitgaven zich verhouden ten opzichte van het landelijke 
budget. Het merendeel van de taken in het sociaal domein wordt echter bekostigd uit de algemene 
uitkering. De algemene uitkering wordt verdeeld op basis van verdeelsleutels en is niet specifiek 
toerekenbaar aan de taken in het sociaal domein maar is bestemd voor alle taken die gemeenten 
uitvoeren. Het totaal aan uitgaven in het sociaal domein bedraagt 350 mln., daarvan wordt 
ongeveer 170 mln. bekostigd uit een decentralisatie - of een integratie-uitkeringen, 10 mln. uit 
overige opbrengsten en 170 mln. uit de algemene uitkering. 
 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 

Beantwoord door 
 

Frans Kuijpers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

f.kuijpers@zwolle.nl 06-53730307 

mailto:f.kuijpers@zwolle.nl
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VVD PPN Tekorten Jeugd, Regionale Visie Jeugdhulp, Zwolse hervormingen  
 
 

  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op  PPN 2022-2025 
Paginanummer: 11 

 
Vraag 

 
- Wordt verwacht dat de voorgestelde maatregelen van het College aangaande de tekorten op 

Jeugd, en/of Regionale Visie Jeugdhulp, en/of Zwolse hervormingen in licht van het AEF-
rapport, effect gaan hebben?  

- Zo ja, waarom wordt dan uitgegaan van 2.5 mio structureel tekort?  
- En wat is de relatie tussen het structureel inboeken van dit tekort in relatie tot het in 

standhouden van de behoedzaamheidsreserve?  
  

Antwoord De resterende besparingsopgave op jeugdzorg bedraagt € 3,4 miljoen. In de informatienota 
'Zwolse hervormingen Jeugd in het licht van het AEF rapport' van 14 april 2021 hebben wij de raad 
geïnformeerd over de verwachte besparingen, mede op basis van het onderzoek van AEF, en 
hebben we aangegeven dat we gaan verkennen of via aanvullende maatregelen de besparingen 
zijn te realiseren. In het najaar komen we met een reëel en actueel beeld van de te behalen 
besparing op Jeugd. 
Het voorlopig geraamde structurele tekort van € 2,5 miljoen (doorwerking vanuit rekening 2020) 
staat los van de besparingsopgave. Het tekort is naar verwachting het gevolg van de volumegroei 
in de jeugdkosten. Nadere analyse naar de oorzaken van het tekort en de doorwerking daarvan 
wordt betrokken bij de begrotingsbehandeling. Dan wordt vastgesteld wat de definitieve structurele 
doorwerking is.  
De behoedzaamheidsreserve is bedoeld op (tijdelijk) niet te realiseren besparingen op te vangen 
en staat daarmee los van het tekort op de jeugdzorg.  
De behoedzaamheidsmarge is overigens niet alleen voor de hervormingen in het jeugddomein, 
maar betreft de brede Hervormingsagenda Sociaal Domein. 
 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Van Willigen / De Jong 

Beantwoord door 
 

J. van Dijk / R. Buitenhuis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Tel 2664 / 2679  email j.van.dijk@zwolle.nl / r.buitenhuis@zwolle.nl 

mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
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VVD PPN Afbouwen behoedzaamheidsreserve 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 11 

  

Vraag Waarom is er geen rekening gehouden met de mogelijkheid om de behoedzaamheidsreserve af te 
bouwen? 
 

Antwoord Op dit moment zijn er te veel onzekerheden over de realiseerbaarheid van de beoogde 
besparingen in het sociaal domein (jeugd, beschermd wonen). Er vindt een nadere analyse plaats 
over het realiseerbaarheid van de besparingen, dit mede vanwege nieuwe ontwikkelingen zoals 
de effecten van de herijking op de verdeling van de gemeentefondsgelden voor beschermd wonen 
en de constateringen in het AEF rapport over de tekorten op de jeugdbudgetten.  
In het najaar bij de begrotingsbehandeling zal een ander afweging plaatsvinden of de verdere 
afbouw van de behoedzaamheidsreserve. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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VVD PPN Natuur- en milieueducatie 
 

 
  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 14 

 
Vraag 

 
Welke plannen voor natuur- en milieueducatie worden hier bedoeld? 

  

Antwoord In de afgelopen periode is er samen met NME samenwerkingspartners gewerkt aan het opstellen 
van een NME koers. In deze nog vast te stellen koers door de gemeenteraad  wordt een voorstel 
gedaan om NME te borgen en te versterken. Binnenkort wordt er een voorstel aan het college 
voorgelegd. Na collegebehandeling volgt bespreking/besluitvorming door uw raad. 

   

Portefeuillehouder 
 

M. van Willigen (vervanger wethouder W. Dogger) 

Beantwoord door J van der Bij 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Jacomien van der Bij:  tel 2534 email: j.van.der.Bij@zwolle.nl 
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VVD PPN Prioritering uitleglocatie 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 16 

  

Vraag Wanneer kan de raad in het kader van versnelling en prioritering de keuze voor een uitleglocatie 
verwachten? 
 

Antwoord Dat besluit kan naar verwachting eind 2022 / begin 2023 genomen worden. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door Joost Rengers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Joost.Rengers@atosborne.nl 
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VVD PPN Uitvoeringsplan ondersteuning ondernemers 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 16 

  

Vraag Er wordt gewerkt aan een uitvoeringsplan om ondernemers te ondersteunen om goed uit de crisis 
te komen. Wanneer kunnen we het uitvoeringsplan verwachten?  
 

Antwoord Recent is het bestuursakkoord voor de regionale crisis- en herstelaanpak getekend. 
Werkgeversorganisaties (VNO-NCW Regio Zwolle en MKB-Nederland Regio Zwolle), vakbonden 
(CNV en FNV), gemeenten van Regio Zwolle, UWV Werkbedrijf, onderwijs (pro / vso, mbo en hbo) 
en SBB kiezen voor een integrale Zwolse aanpak om de gevolgen van de crisis het hoofd te 
bieden. In deze brede regionale crisis- en herstelaanpak wordt gezamenlijk gewerkt aan het 
ondersteunen van inwoners en ondernemers door middel van passende begeleiding naar werk 
voor mensen, die als gevolg van Covid-19 ontslagen gaan worden, in onzekerheid verkeren en 
extra ondersteuning nodig hebben. 
  
Iedere samenwerkingspartner heeft zijn eigen inzet, identiteit, expertise, professionaliteit en 
verantwoordelijkheid en draagt vanuit die eigen kracht bij aan de aanpak. Ook voor de werkenden, 
werkzoekenden, jongeren en werkgevers waarop de aanpak gericht is, is de eigen kracht en 
empowerment het uitgangspunt. Er wordt uitgegaan van een positieve insteek om mensen aan het 
werk te houden als werkgever en om aan het werk te blijven of zo snel mogelijk weer aan het werk 
te komen. 
  
De integrale Zwolse aanpak is beschreven in het Actieprogramma Crisis- en herstelaanpak en 
bevat 6 actielijnen: 
1. Meten is weten – werkgelegenheid, impact en kansen Covid-19 
2. Vergroten van het bereik van werkgevers / ondernemers 
3. Realiseren van digitale dienstverlening / routekaart voor werknemers, werkzoekenden en 
jongeren 
4. Benutten van extra crisisdienstverlening voor werknemers, werkzoekenden en jongeren, 
praktijkleren in het MBO en tijdelijke ondersteuning Banenafspraak 
5. Perspectief voor jongeren – aanpak Jeugdwerkloosheid 
6. Bevorderen van leercultuur / leven lang ontwikkelen 
  
Zie ook: https://www.samenuitdecrisisregiozwolle.nl/ 
  

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 

Beantwoord door Hubald van Ark 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
H.van.Ark@zwolle.nl 
 

 
  

https://www.samenuitdecrisisregiozwolle.nl/
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VVD PPN Gevolgens coronacrisis voor ZZPérs en culturele sector 
 
 

  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 17 

 
Vraag 

 
- Hoeveel zzp’ers zijn een groot deel van hun inkomen verloren? 
- Hoeveel tijd is er nodig voor het herstel van de culturele sector? 
 

  

Antwoord Uit de inventarisatie die onderzoeker Yermo Wever uitgevoerd heeft in januari ’21 (in opdracht van 
gemeente Zwolle) blijkt dat 82% procent van de zelfstandigen in de culturele sector van Zwolle een 
(forse) omzetdaling heeft ervaren. De gemiddelde omzetdaling was 57 procent en de grootste 
schade werd geleden onder zelfstandigen in de podiumkunsten en dienstverlening. Er staan ca. 
2000 bedrijven (waarvan veel zelfstandigen) ingeschreven bij de KvK binnen de culturele en 
creatieve sector van Zwolle. Wanneer we de onderzoeksresultaten van Yermo Wever extrapoleren 
naar dit aantal, dan komt 82 % overeen met zo’n 1640 bedrijven. 
 
Hoeveel tijd is er nodig voor het herstel van de culturele sector? 
Antwoord:  
De duur van het herstel van de culturele sector is nu nog lastig te voorspellen. Veel hangt ook af 
van de versoepelingen van de Corona-maatregelen deze zomer. Het aantal toegestane bezoekers 
van podia, bioscopen, musea en festivals is voorlopig nog dusdanig beperkt dat publieksinkomsten 
vaak te laag zijn voor een rendabele omzet. Daarnaast is nog onduidelijk hoe lang bijvoorbeeld de 
1,5 meter maatregel van kracht blijft. Ook blijft onvoorspelbaar hoe het publiek zich zal gedragen; 
heeft dat -na versoepeling- voldoende vertrouwen in de veiligheid om massaal weer cultuurbezoek 
te plannen? Uiteraard toont de sector zich weerbaar en worden veel alternatieve 
inkomstenbronnen gezocht, maar dat is lastig en vooralsnog zeer beperkt. Sponsoren zijn 
bijvoorbeeld zeer terughoudend. Daarnaast is door deze crisis grote schaarste ontstaan onder 
leveranciers van bijvoorbeeld evenementen-faciliteiten waardoor de prijzen hoog zijn. Ook goed 
gekwalificeerd, ervaren personeel is schaars; veel zelfstandigen zijn andere werkzaamheden gaan 
doen (zo’n 27% van de Zwolse zelfstandigen in de culturele sector, volgens het eerder 
aangehaalde onderzoek van Yermo Wever). Dit zal zijn weerslag hebben op de snelheid waarmee 
de sector zich kan herstellen; veel organisatorische, artistieke en technische expertise, moet 
immers weer opnieuw opgebouwd worden. Zo als het er nu naar uitziet, zal ook heel 2021 nog een 
financieel zwaar jaar worden voor de culturele sector 
 
 

  

Portefeuillehouder 
 

H.M.M. SChuttenbeld 

Beantwoord door 
 

Siera Wiersma / Anton Tuinman  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Anton Tuinman ab.tuinman@zwolle.nl / 06 11585576 

mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
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VVD PPN Investeren in GREX 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 20 

  

Vraag Wat zijn de precieze voorwaarden voor investeren in een onrendabele GREX?  
Is de berekening van die GREX in- of exclusief KEC-eisen?  
En is dat per definitie zonder aanvullende eisen/normen op bestaand beleid? 
 

Antwoord De voorwaarden om te investeren vanuit een rendabele of onrendabele Grex verschillen niet.  
De investeringen zijn wel beperkt tot de kostensoortenlijst uit het besluit Ruimtelijke Ordening, 
conform artikel 6.2.4.  De mate waarin KEC-eisen en/of aanvullende eisen en normen op bestaand 
beleid worden opgenomen is uiteindelijk aan de Raad zelf bij vaststelling van een grondexploitatie. 
 
De kosten  

  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door C. van Steenwijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-14393717 / c.van.steenwijk@zwolle.nl 
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VVD PPN Investeren in verdienvermogen 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 20 

  

Vraag In de Aangehouden motie 1 VVD Investeren in verdienvermogen bij de begroting wordt tevens 
gesproken over externe experts die aanvragen/keuzes kunnen beoordelen. Wat is daar de status 
van? 
 

Antwoord Wij hebben dit deel van de motie, te weten: 1) hoe/door wie de selectie van investeringen 
plaatsvindt, geïnterpreteerd als afgedaan, omdat de raad beslist welke investeringen er op de 
Strategische Investeringsagenda komen. Bij het toepassen van het instrument SIA zoals die nu in 
de besluitvorming voor ligt wordt geen meerwaarde gezien voor een rol om externe experts de 
aanvragen/keuzes te beoordelen.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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VVD PPN Maatschappelijke effecten SIA 
 
 

  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 20 

 
Vraag 

 
Welke maatschappelijke effecten worden meegenomen in een SIA-kredietvoorstel? 
 

  

Antwoord Zoals in het raadsvoorstel van de Perspectiefnota is aangegeven gaat het college verkennen hoe 
bij een kredietaanvraag ingegaan kan worden op het maatschappelijk effect. Op dit moment 
kunnen we nog geen concreet antwoord op uw vraag geven. De vraag wordt meegenomen in de 
vervolgstappen over de SIA die we bij de begroting 2022 met de Raad willen bespreken. 

  
 

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 

Beantwoord door 
 

J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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VVD PPN Publiek-private samenwerkingen/investeringen in SIA 
 
 

  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 20 

 
Vraag 

 
Kunnen publiek-private samenwerkingen/investeringen ook deel uitmaken van een SIA-voorstel? 

  

Antwoord In principe wel, als het past binnen de voorgestelde criteria van de SIA en de uitwerking daarvan 
volgens variant 1 (gebiedsontwikkelingen en mobiliteit). Daarbij gaat het dan wel om het 
gemeentelijke aandeel in de investeringen. 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 

Beantwoord door 
 

J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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VVD PPN Aanvraag externen SIA 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 20 

  

Vraag Kunnen externen ook een aanvraag indienen die door het College beoordeeld wordt, of is alleen 
het College in staat een verzoek te doen? 
 

Antwoord De SIA is bedoeld om te sparen voor het aandeel van de gemeentelijke kosten in toekomstige 
investeringen die vallen onder de gestelde criteria. Het is geen fonds waar andere(externe) 
partijen een beroep op kunnen doen.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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PvdA PPN Afvalkosten door Corona 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 4 
 

Vraag In 1.2 staat dat de kosten voor afval door Corona zijn gestegen.  
Hoeveel bedraagt die stijging? En wat is daar de oorzaak van? 
 

Antwoord De extra lasten in 2020 waren ca. € 300.000 (netto na verrekening met hogere inkomsten PMD).  
Over 2020 zagen we een stijging van de kosten van afval, doordat de burger vanuit huis werkte in 
plaats van op kantoor/werkplek. Dat had een verschuiving van bedrijfsafval naar consumentenafval 
tot gevolg. Doordat bijna iedereen thuis was, is er veel in huis opgeruimd, wat ook tot meer afval 
heeft geleid. Een ander nadelig effect van covid-19 is dat er meer bijplaatsingen zijn. Op diverse 
plaatsen is het afval niet in de ondergrondse afvalcontainer gestort, maar ernaast gezet. Het 
opruimen van dit afval heeft ook tot een extra kostenpost geleid. 
 

  

Portefeuillehouder René de Heer (bij afwezigheid William Dogger) 

Beantwoord door Marco Kruizinga en Michele Lunetta  

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Marco Kruizinga 038 4982405  M.Kruizinga@zwolle.nl 
en Michele Lunetta 038-3984488 M.Lunetta@zwolle.nl> 
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PvdA PPN Verlaging van kwaliteitsniveau 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 5 
 

Vraag In 1.4 wordt gezegd dat er verschraling plaatsvindt. Zo wordt er gesproken over de verlaging van 
kwaliteitsniveau onderhoud.  
Zijn daar voorbeelden van te geven? 
 

Antwoord De betreffende passage gaat over de financiële positie van de gemeenten in het algemeen. Bij 
enkele gemeenten is de financiële situatie zodanig slecht dat er bijvoorbeeld wordt bezuinigd op 
het onderhoud van wegen en groen. Op termijn leidt dit tot achterstallig onderhoud en uiteindelijk 
mogelijk hogere investeringslasten. 
 
 

  
 

Portefeuillehouder Dogger / De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
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PvdA PPN Meerjarenbegroting 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 5 
 

Vraag In 1.7 wordt gesproken over ‘de komende meerjarenbegroting’. 
Kan de raad dus een meerjarenbegroting verwachten? 
 

Antwoord Ja, de gemeente is verplicht een meerjarenbegroting op te stellen. Dit is jaarlijks onderdeel van de 
begroting. Door het anders invullen van de perspectiefnota zullen er anders dan in voorgaande 
meer structurele en meerjarig incidentele afwegingen bij de begroting 2022 worden voorgesteld. 

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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PvdA PPN Speciale aandacht voor jongeren 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 7 
 

Vraag “En binnen het sociaal domein geven we voorrang aan de uitvoering van de beweging zoals 

vastgelegd in de hervormingsagenda. Waarbij we als stad van morgen speciale aandacht hebben 

voor de positie van jongeren.”  

Waaruit bestaat die speciale aandacht voor jongeren? 

 

Antwoord Doelstelling van het college is dat Zwolle een aantrekkelijke en prettige omgeving is om op te 
groeien. Dat proberen we te realiseren door bij de beleidskeuzes het belang van jongeren goed 
mee te laten wegen. Tot welke keuzes dit leidt, wordt duidelijk bij de begroting 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 
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PvdA PPN Gevolgen crisis voor jongvolwassenen 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 8 
 

Vraag “Daarnaast worden jongvolwassenen met een lage sociaaleconomische status hard geraakt door 

de crisis. Dit lijkt nog verder te worden versterkt door een toenemende kansenongelijkheid in het 

onderwijs. Ook in Zwolle zien we deze trend terug”.  

Over hoeveel jongvolwassenen gaat het hier in Zwolle? 

 

Antwoord Dit een risicogroep die we via de aanpak Jeugdwerkloosheid, de alliantie Kansengelijkheid en het 
Nationaal Programma Onderwijs in samenwerking met het onderwijs en de Regio Zwolle in kaart 
brengen en vroegtijdig opsporen. De inzet van de steunpakketten vanuit het Rijk in het kader van 
Covid-19 is erop gericht zo vroeg mogelijk begeleiding te bieden om kansenongelijkheid tegen te 
gaan. 
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen / René de Heer 

Beantwoord door Joyce Visscher 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.Visscher@zwolle.nl 
 
 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 33 van 201 
 

 

PvdA PPN Cijfers over de gevolgen crisis 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 8 
 

Vraag “Ook in Zwolle zien we deze trend terug. Dit raakt een aantal beleidsterreinen (sociaal, 

maatschappelijk, wonen, werken).” 

Zijn daar specifiekere onderwerpen en concrete cijfers aan te verbinden? 

 

Antwoord Het beeld dat de studies opleveren lijkt ons ook herkenbaar voor de Zwolse situatie, zonder dat 
we daar op korte termijn concrete cijfers aan kunnen verbinden.  

  

Portefeuillehouder P. Snijders 

Beantwoord door Erwin Ormel 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

E.Ormel@zwolle.nl 
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PvdA PPN Woningbouw en investering ontmoetingsplekken 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 9 
 

Vraag “Elkaar kennen en begrijpen vraagt investering in ontmoetingsplekken, tijd en activiteiten. We zien 

op dit moment dat de fysieke inrichting hierop nog onvoldoende aansluit. Het bouwen van 

woningen in de bestaande stad biedt mogelijkheden om hier stappen in te zetten.” 

 

Op welke manier draagt het bouwen van woningen bij aan de investering van 

ontmoetingsplekken? 

 

Antwoord We werken gebiedsgericht aan het toevoegen van stedelijke kwaliteit in Zwolle zodat mensen er 
prettig kunnen wonen en leven. Daarin speelt ook de openbare ruimte, ontmoetingsplekken en een 
passend aanbod aan (maatschappelijke) voorzieningen een belangrijke rol. Binnen de 
gebiedsontwikkelingen is hier aandacht voor. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door René van Dijk 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

R.van.Dijk@zwolle.nl  
 

 
  

mailto:R.van.Dijk@zwolle.nl
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PvdA PPN Overzicht incidenteel gefinancieerde taken 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 10 
 

Vraag De afgelopen jaren zijn vele taken incidenteel gefinancierd omdat er onvoldoende structurele 

middelen waren. 

 

Is hier een duidelijk overzicht van? 

 

Antwoord Er is een overzicht beschikbaar van de afgelopen jaren tijdelijk gefinancierd 
projecten/onderwerpen, echter het overzicht wordt de komende maanden nog gecheckt op 
actualiteit, juistheid en past de uitgave nog steeds binnen de gewenste strategische lijnen zoals 
geschetst in de perspectiefnota. 
De actualisering wordt meegenomen in de voorbereiding op de begroting 2022. 

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 36 van 201 
 

 

PvdA PPN Budgetverhoging Rijkscompensatie 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 11 
 

Vraag Voor 2022 raamt het college nog geen bedrag voor Rijkscompensatie.  

Als gevolg van de uitspraak van de bindende arbitrage over de kosten van de Jeugdzorg heeft het 

kabinet afgelopen vrijdag besloten de gemeenten al vanaf 2022 een budgetverhoging van € 1,3 

mld. te geven (die uiteindelijk structureel wordt). Dit is een eerste stap, met belangrijke positieve 

consequenties voor de gemeentelijke financiën. Vooral voor de structurele begrotingsruimte is dit 

wezenlijk. 

 

Kan het college  een inschatting geven over de gevolgen van deze budgetverhoging voor de 

Zwolse begroting?  

 

Antwoord Het kabinet heeft besloten in 2022 aanvullend 1,3 miljard beschikbaar te stellen en de 
compensatie voor de jaren daarna over te laten aan het nieuwe kabinet. Op basis van het 
arbitrageadvies zijn het kabinet en de VNG het er over eens dat de compensatie de komende jaren 
lager uitvalt omdat er maatregelen zijn afgesproken om de uitgaven in de jeugdzorg te beperken. 
Daarnaast zijn er nog aanvullende besparingsmaatregelen mogelijk, echter daarover wordt op dit 
moment door de partijen verschillend gedacht en is nog onderwerp van gesprek.  
Op dit moment weten we niet hoe de gelden exact aan de gemeenten worden toegedeeld. Op 
basis van eerdere verdeling van rijkscompensatie voor jeugdtekorten schatten wij in dat we in 2022 
€ 10 tot  € 11 miljoen aanvullend zullen ontvangen.  Op basis van het advies van de 
arbitragecommissie loopt de compensatie in de jaren t/m 2028 terug. 
In de perspectiefnota hebben we al deels geanticipeerd op een structurele compensatie van het 
Rijk. 
Bij de begroting 2022 verwachten we meer informatie te hebben om de compensatie en het effect 
op het financieel kader beter te kunnen duiden. 

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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PvdA PPN Strategisch Investeringsfonds 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 13 
 

Vraag Op p.13 zien we dat er € 0,7 miljoen wordt toegevoegd aan het Strategisch Investeringsfonds. Dat 

bedrag wordt echter uit de incidentele middelen gehaald. Dat is niet in lijn met de insteek die 

eerder wordt gekozen, namelijk om het fonds structureel te vullen.  

 

Waarom is hier toch voor gekozen? 

 

Antwoord Met ingang van 2023 wordt een begin gemaakt met het opnemen van structurele budgetruimte in 
de begroting voor de SIA. De dekking komt uit de structurele begrotingsruimte van € 3,7 miljoen. 
Bij het beoordelen van de structurele budgetruimte kijken we altijd naar het laatste jaar van de 
meerjarenraming (2025). Doordat de structurele ruimte voor de regulaire begrotingsposten 
voorlopig ook op € 3,7 miljoen is gesteld ontstaat er een incidenteel tekort in de eerste jaren die we 
vervolgens incidenteel afdekken.  Het voorstel bij de perspectiefnota is nu de structurele ruimte 
voor de SIA beschikbaar te stellen en bij de begroting 2022 op basis van de dan actuele informatie 
een besluit te nemen over de structurele ruimte voor de reguliere begrotingsposten. 

  

Portefeuillehouder De Jong  

Beantwoord door J. van Dijk 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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PvdA PPN Hervormingsagenda 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 15 
 

Vraag “De focus op de hervormingsagenda en het herstel na corona betekent wel scherper kijken naar 

nieuwe initiatieven die buiten de beweging van de hervormingsagenda vallen. Waarbij we uiteraard 

wel kijken naar speerpunten die we hebben vastgelegd in het coalitieakkoord, zoals vitaal en 

waardig ouder worden. Daardoor zullen we binnen de huidige begroting andere prioriteiten moeten 

stellen of bezien of het mogelijk is meer gebiedsgericht te werk te gaan. Dat wil zeggen dat we 

interventies niet over de hele stad uit te rollen, maar alleen in bepaalde gebieden waar ze het 

meest nodig en nuttig zijn.” 

 

Wat er met deze alinea wordt bedoeld is ons niet geheel duidelijk. Gaat dit over mogelijke nieuwe 

initiatieven? Of zijn er al voorbeelden? Als er andere prioriteiten moeten worden gesteld, komt dit 

dan voor de begroting in een voorstel naar de raad? 

 

Antwoord Dit gaat over welke criteria wij willen hanteren als we bij de begroting keuzes moeten maken. Die 
keuzes maken dan onderdeel uit van de begroting en worden op dat moment voorgelegd aan de 
raad. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 
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PvdA PPN Programma-indeling huidige begroting 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 15 
 

Vraag In 5.4 wordt gesteld dat de huidige programma-indeling van de begroting leidt tot onnodige 

versnippering van de zorgvraag en tot bureaucratie door verschillende financieringssystemen. 

 

Waar zitten de knelpunten? 

Hoeveel ruimte voor aanpassingen is er binnen het BBV? 

Betekent dit dat er bij de begroting 2022 al concrete voorstellen tot wijziging van de programma-

indeling verwacht mogen worden?   

 

Antwoord Knelpunten zijn dat zorgaanbieders en welzijnsorganisaties vanuit verschillende beleidsvelden 
(doelen/ programma's) worden gefinancierd waarbij elk beleidsveld vaak een eigen 
subsidieregeling of contractvorm kent met eigen voorwaarden. Dit willen we meer bij elkaar 
brengen zodat verschillende financieringssystemen minder een belemmering vormt voor 
zorgaanbieders en welzijnsorganisaties om lichtere zorgvormen in te zetten als het kan en 
gespecialiseerde zorg als het moet. Dit willen wij ook meer vanuit onze eigen begroting vorm 
geven door deze minder in te delen naar beleidsvelden en doelgroepen en meer vanuit de 
bedoeling dat de doelen primair de hervormingsbeweging ondersteunt van zware naar lichte 
vormen van zorg. 
 
Het BBV stelt geen eisen aan de manier waarop de programma’s binnen de gemeentelijke 
begroting worden ingericht. Gebruikelijk is om binnen een collegeperiode van vier jaar zo min 
mogelijk structuurwijzigingen aan te brengen; daarom zal als onderdeel van de Begroting 2022 niet 
worden voorgesteld om wijzigingen aan de programma-indeling door te voeren.  
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Frans Kuijpers  

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

f.kuijpers@zwolle.nl 06-53730307 

 
  

mailto:f.kuijpers@zwolle.nl


Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 40 van 201 
 

 

PvdA PPN Mobihubs 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
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Vraag In 5.6 wordt gesproken over het ontwikkelen van mobihubs om de stad bereikbaar te houden 
 

Aan hoeveel hubs moeten we dan denken? 

Aan welke locaties wordt gedacht? 

 

Antwoord In de Omgevingsvisie, waar de raad na de zomer een besluit over neemt, zijn op dit moment 13 
indicatieve zoeklocaties voor mobihubs opgenomen. Twee aan de rand van de stad, zes langs de 
huidige buitenring (Aa-landen, Holtenbroek, Oosterenk, Spoorzone en Voorsterpoort) en vijf aan 
de rand van de binnenstad. Afhankelijk van de verdere ontwikkeling van Zwolle kan dit aantal en 
de locaties nog wijzigen, bijvoorbeeld aan de rand van Assendorp of in De Tippe. 
 

  

Portefeuillehouder E. Anker 

Beantwoord door J. van Doorne 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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PvdA PPN Nieuw afvalbeleid 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 18 
 

Vraag In 5.9 staat: “Voor de zomer willen wij een besluit nemen of invoering per 1 januari 2022 haalbaar 

is. Dan gaat het over het nieuwe afvalbeleid.” 

 
Wat is de reden dat er aan uitstel wordt gedacht? 
De zomer begint op 21 juni. Wanneer komt dit besluit?  

Antwoord  

Zoals door de portefeuillehouder tijdens het debat over Zwols Belonen en in de PPN is 
aangegeven nemen we voor de zomer een besluit of invoering haalbaar is. Wij verwachten dat 
binnenkort te doen. We zullen u daarover informeren. Mochten we besluiten tot uitstel, dan 
informeren we u ook over de redenen. 

  

Portefeuillehouder René De Heer (vervanger William Dogger) 
 

Beantwoord door Peter Wieman  en Marco Kruizinga 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Peter Wieman  email: P.Wieman@zwolle.nl 
Marco Kruizinga 038 4982405 email: M.Kruizinga@zwolle.nl 
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PvdA PPN Onvoldoende uitvoeringskracht organisatie 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

PPN 
Pagina nummer: 18 
 

Vraag 5.10: “We moeten onder ogen zien dat op bepaalde plekken in onze organisatie de 

uitvoeringskracht onvoldoende is.  

 

Om welke plekken gaat het?  

 

Antwoord Het betreft in ieder geval het strategische vermogen ten behoeve van de doorontwikkeling en/of 
organisatie van inhoudelijke opgaven zoals de verstedelijking, gebiedsgericht werken en 
doorontwikkeling van de hervormingsagenda 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Annemieke van Dijken 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

A.van.Dijken@zwolle.nl 
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PvdA SIA Investeringsopgaven 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

SIA 
Pagina nummer:  
 

Vraag De notitie bevat een uitvoerige lijst met investeringsopgaven voor variant 1.  
 
Voor een goede afweging tussen de varianten ontvang onze fractie ook graag zo’n lijst voor variant 
2 (duurzaamheid) en variant 3 (nieuwe specifieke projecten). Is dit mogelijk?  
 

Antwoord Voor de varianten 2 en 3 is geen lijst beschikbaar. Een lijst is ook afhankelijk van het nog uit te 
werken afwegingskader voor deze varianten. In het najaar bij de begrotingsbehandeling komt het 
college met voorstellen over een eventuele verbreding van de criteria voor de SIA. 

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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PvdA SIA Investeringsagenda 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

SIA 
Pagina nummer: 1 
 

Vraag Op pagina 1 van de notitie wordt vermeld dat men ook bezig om in regionaal verband een 
investeringsagenda op te stellen.  
 
Wat voor een agenda is dit? Welke investeringen moeten hier op komen te staan (bestaand in 
Zwolle, nieuw?). Wanneer komt deze agenda? Wat is de omvang? Wat vraagt dit financieel?  
 

Antwoord In Regio Zwolle-verband wordt gewerkt aan een investerings- en ontwikkelprogramma (RIA). 
Daarin werken we samen met 22 gemeenten, Provincies, ondernemers en kennis- en 
onderwijsinstellingen aan verschillende grote opgaven. De Regio Zwolle staat namelijk voor een 
schaalsprong, met als centrale ambitie om in 2030 de vierde economische topregio te zijn en de 
economische hoofdstructuur van Amsterdam, Rotterdam / Den Haag en Eindhoven te 
completeren. Dit gaat hand in hand met verduurzaming, klimaatadaptatie, energietransitie en 
brede welvaartsgroei. 
  
Partners in de regio hebben zelf onvoldoende investeringsruimte om alle opgaven aan te kunnen. 
Investeringen vanuit het Rijk en Europa zijn nodig om zaken vlot te trekken. Het investerings- en 
ontwikkelprogramma is een uitnodiging aan het Rijk en Europa om mee te investeren en het 
bestaande partnerschap verder uit te bouwen. 
  
Het regionale investerings- en ontwikkelprogramma bevindt zich momenteel in de 
verkenningsfase, waarbij is verkend welke ambities gedeeld worden. De uitkomsten hiervan 
worden in Q2 besproken met de Regiegroep Regio Zwolle. In Q3 worden raden hierover nader 
geïnformeerd. Voor de raad van Zwolle geldt dat we eveneens beogen om de samenhang tussen 
de RIA en andere opgaven en trajecten, zoals de Verstedelijkingsstrategie/MIRT, en NOVI-gebied 
in beeld te brengen. Na de zomer wordt u daarover nader geïnformeerd.   
 

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 

Beantwoord door Niels van Oostveen/ Gerdien van der Zanden 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

N.van.Oostveen@zwolle.nl 
G.van.der.Zanden@zwolle.nl 
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PvdA MPV Ambities woningbouw 
 
Gesteld door fractie PvdA 

Heeft betrekking op 
 

MPV 
Pagina nummer: Inleiding, blz. 2 
 

Vraag Inleiding: Op welke doelstellingen en ambities wordt gedoeld met de zin: “De ambitie om de 

woningbouwproductie binnen de gemeentegrens de aankomende jaren te versnellen kan, in 

combinatie met een mogelijke te grote stapeling van doelstellingen en ambities, daardoor juist op 

onderdelen vertragend gaan werken.” 

 

Antwoord Het gaat daarbij om een breed spectrum aan doelstellingen en ambities zoals bijvoorbeeld; 
klimaatadaptie, energieneutraliteit, circulariteit, co-creatie, betaalbaarheid. Deze ambities en 
doelstellingen vragen in sommige gevallen om nadere uitwerking en/of doorlopen van 
processtappen binnen de planvorming hetgeen op gespannen voet kan staan met de snelheid van 
woningbouwproductie. 

  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door C. van Steenwijk 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-14393717 / c.van.steenwijk@zwolle.nl 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 46 van 201 
 

 

SP Jaarverslag Mantelzorgmonitor 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Jaarverslag 2020 
Paginanummer: 8 
 

Vraag Hier wordt beschreven waarom er geen mantelzorgmonitor is uitgevoerd. 
Maar door, juist in Corona tijd, wél een mantelzorgmonitor te houden, is dat toch juist een 
‘stresstest’ om te beleven hoe de mantelzorg functioneert in crisistijd?  
Is dat overwogen of kan dit alsnog worden gedaan? 

  

Antwoord De mantelzorgmonitor wordt niet jaarlijks gehouden maar elke twee jaar met een maximum van 
drie. De eerste monitor is in 2016 gehouden.  
2020 is dus het laatste jaar. Op dit moment wordt de laatste hand gelegd aan de monitor. 
Gestreefd wordt de resultaten nog deze zomer richting de raad te sturen. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Matthijs Barendse 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.barendse@zwolle.nl 
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SP Jaarverslag Sportbesparing  
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Jaarverslag 2020 
Paginanummer: 11 
 

Vraag Hier staat: “Een verdere sportbesparing is nog in onderzoek, waarbij met name wordt gekeken 
naar actualisering van lopende overeenkomsten.” Wat wordt hiermee bedoeld, waar wordt op 
gedoeld? 

  

Antwoord De gemeente Zwolle heeft een aantal (exploitatie/subsidie)overeenkomsten met partners in de 
stad voor wat betreft beheer en exploitatie van sportaccommodaties. Daarbij moet worden 
gedacht aan de sporthallen (Sporthal Zwolle-Zuid; WRZV; On Campus; Landstede) en zwembad 
de Vrolijkheid (Optisport). Op de overeenkomsten en afspraken met deze partners wordt gedoeld.  

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Bertus Jeensma 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 - 498 22 98 / b.jeensma@zwolle.nl / 06 - 30 80 46 41 

  

 
  

mailto:b.jeensma@zwolle.nl
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SP Jaarverslag Besparing aan bijstandsuitkeringen 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Jaarverslag 2020  
Paginanummer: 32 
 

Vraag Door inzet van tam van handhavers is in 2020 € 1.377.400,00 bespaard aan bijstandsuitkeringen. 
1. Wat bedoelt u met ‘bespaard’. 
2. Hoe is dit bedrag opgebouwd en aangetoond? 
3. Wat zijn de redenen van de besparing door de handhavers? 
4. Wat heeft het gekost om deze handhavers dit bedrag te laten besparen?  

  

Antwoord 1. Daar bedoelen we mee de uitkeringen die zijn beëindigd c.q. niet is toegekend.  
2. In totaal zijn 97 uitkeringen beëindigd c.q. niet toegekend. De besparing is  97 x (14.200,- 

euro)= € 1.377.400,- . Er wordt gerekend met een normbedrag van € 14.200,- . Dat is een 
bedrag van een gemiddelde uitkering  per jaar . 

3. Reden van beëindiging van een uitkering zijn verschillend. Bij een aanvraag van een uitkering 
kan de uitkering worden ingetrokken of worden afgewezen. Ook kan na een onderzoek bij 
lopende cliënten, de uitkering worden beëindigd. Bijvoorbeeld omdat er onduidelijkheid 
ontstaat over de (woon) situatie of door verzwegen werkzaamheden/vermogen. 

4. De handhavers voor de gemeente Zwolle  kost € 816.011,-.  
  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T : 06 – 11 153729 
@: e.molendijk@zwolle.nl 
 
 
 

 
  

mailto:e.molendijk@zwolle.nl


Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 49 van 201 
 

 

SP Berap Gelden dagbesteding 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: 8 
 

Vraag Er wordt € 127.000,00 weggehaald uit de gelden voor dagbesteding (zorg). Die gaan naar 
uitvoeringskosten voor het SWT (personeelskosten gemeente).  
Dat stond (zover ik kan terugvinden) niet in de beslisnota destijds. 
In wezen is dit geen budgettair neutraal gegeven. Getalsmatig wel, maar eigenlijk is het een 
beleidswijziging en/of creatieve manier om personeelskosten van SWT te financieren.  
Graag meer uitleg hierover, of dit zomaar kan en is dit eenmalig of is dit structureel gepland?      

  

Antwoord Dit gaat om een eenmalige verschuiving, waarbij gebruik gemaakt kan worden van beschikbaar 
budget voor Dagbesteding. Het SWT moet alle huidige deelnemers van dagbesteding die straks 
gebruik willen maken van de maatwerkvoorziening Dagbesteding Perspectief spreken en een 
ondersteuningsplan opstellen. Ook moeten de sociaal werkers en de medewerkers van de 
backoffice opgeleid worden. Hiervoor wordt eenmalig budget beschikbaar gesteld.  
Vanaf 2022 valt het indiceren van Dagbesteding Perspectief onder het reguliere werk van het 
SWT. De meeste deelnemers aan dagbesteding hebben ook andere Wmo ondersteuning 
waardoor er toch al een ondersteuningsplan wordt opgesteld, dagbesteding wordt daar in 
meegenomen. Daarvoor wordt geen structureel budget verschoven. 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Ellen van Assem-Tielbeke 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

E.van.Assem.-.Tielbeke@zwolle.nl 
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SP Berap Verklaring bedrag 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: 6 
 

Vraag Ik kan uit de diverse getallen niet herleiden hoe deze € 126.000,00 is berekend.  
Kunt u dat anders uitleggen omschrijven door via een beginbedrag en – en + bedragen te laten 
zien hoe u tot deze € 126.000,00 komt. Graag meer uitleg hierover, of dit zomaar kan en is dit 
eenmalig of is dit structureel gepland?      

  

Antwoord Het gaat hier om de bezuinigingsopgave Sport van in totaal € 300.000 en dan wel om de invulling 
Jaarschijf 2021.  
 
De invulling van € 126.000 is als volgt: 
€   62.978             Deze is incidenteel (2021) ingezet vanuit de verhoging huurinkomsten 2021 

vanwege BTW Component (de gebruiker betaalt hetzelfde tarief, maar de niet 
meer af te dragen BTW laten we toekomen aan de gemeente en zetten we in 
voor de bezuinigingsopgave) 

€   62.978            Aanwending in 2021 (incidenteel) van in 2019 in reserve gestorte BTW  
Component Sporttarieven; toentertijd in de reserve gestort in afwachting van verdere 
besluitvorming 
 
Resumé totaal: 
      
€ 126.000            Incidentele inzet (zie hierboven onderbouwing) 
€   50.705            Deze is structureel ingezet (vrijval stelpost energielast overdekt zwembad) 
€ 123.338           Ten laste van het Berap 1 2021 resultaat (incidenteel dus) 
€ 300.000 
 
 
 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Bertus Jeensma / José van der Sluis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 - 498 2298 / 06 - 30 80 46 41 / b.jeensma@zwolle.nl 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 51 van 201 
 

 

SP Halfjaarrap. SD Zwolse clienten  
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage HVA SD 2e helft 2020 
Paginanummer: 9 
 

Vraag Regionaal zijn er 1.191 cliënten, waarvan 141 actief wachtenden. 
1. Hoeveel Zwollenaren betreft dit?  
2. En wat wordt er concreet nu gedaan om deze wachtlijst terug te brengen?  

  

Antwoord Begin 2021 stonden er 141 actief wachtenden beschermd wonen op de wachtlijst. Hiervan zijn 82 
cliënten afkomstig uit Zwolle. Om de wachtlijst in te korten, wordt vanuit centrumgemeente Zwolle 
én door de individuele regiogemeenten actief ingezet op 4 actielijnen:  
1. Intensievere ambulante ondersteuning thuis: we kijken in hoeverre een deel van de 

wachtenden ook voldoende geholpen is als de ambulante ondersteuning thuis geïntensiveerd 
kan worden (al dan niet i.c.m. 24 uurs bereikbaarheid van ondersteuning en/of dagbesteding). 
In de regio vindt al een experiment met enkele cliënten met beschermd thuis plaats, we 
monitoren de voortgang en resultaten om te kijken of het wenselijk is dit experiment uit te 
breiden naar andere regiogemeenten. 

2. Tussenvormen: Tussenvormen kunnen het aanbod verrijken door beter aan te sluiten bij de 
verschillende zwaarte in de ondersteuningsbehoeftes. Dankzij tussenvormen kunnen 
wachtenden instromen en huidige cliënten doorstromen (waardoor weer een plek vrij komt 
voor iemand van de wachtlijst). Voorbeelden van tussenvormen in Zwolle zijn: Talentenplein 
(gestart in 2020) en Geert Grotestraat (gestart in 2021) welke tijdelijk worden gefinancierd met  
incidentele middelen. 

3. Uitbreiding plekken: Door de wachtlijst zien we dat het aantal gesubsidieerde plekken niet 
aansluit bij het aantal cliënten dat behoefte heeft aan een dergelijke plek. We verkennen 
daarom in hoeverre het mogelijk is om voor 2022 extra plekken begeleid wonen te 
subsidiëren. 

4. Meer passende beschikbare woningen: Voor het vergroten van de uitstroom, is het wenselijk 
dat meer passende woningen beschikbaar komen. In het verleden zijn al afspraken hierover 
gemaakt met woningbouwcorporaties in de regio. Voor het vergroten van de doorstroom kijken 
we wat we hierin (aanvullend) nog kunnen doen. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Tjitske Herbrink 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

t.herbrink@zwolle.nl 
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SP Halfjaarrap. SD Laagdrempelige werkplekken 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage HVA SD 2e helft 2020  
Paginanummer: 22 
 

Vraag Hier wordt aangegeven dat er is geïnvesteerd in het inrichten van laagdrempelige werkplekken 
o.a. via een sociale coöperatie. 
1. Verdienen de deelnemers WML of CAO loon? 
2. Welke rol speelt TIEM hierin? 
3. Waar vindt dit fysiek plaats?  

  

Antwoord Dit initiatief richt zich op inwoners die sociaal geactiveerd worden en zijn dus onder begeleiding 
van het sociaal wijkteam. Sociaal Wijkteam werkt, waar nodig hierin samen met Tiem. Het is niet 
de verwachting dat ze binnen afzienbare termijn hun eigen inkomen kunnen verdienen, maar zij 
kunnen wel eigen inkomsten genereren. Ze krijgen rust en ruimte om ondernemerschap uit te 
proberen. Geheel vrijblijvend is het niet, want per jaar moet een deelnemer wel € 1.200 omzetten. 
Dat geld mag vervolgens ingezet worden voor opleiding of voor de onderneming. De deelnemer 
behoudt zijn of haar uitkering voor levensonderhoud (er is dus geen sprake van loon. De 
deelnemers vormen een steunend collectief met begeleiding van een coach en komen met 
regelmaat samen, bijvoorbeeld bij Wijkbedrijf Oost.  
 

  

Portefeuillehouder René de Heer en Dorrit de Jong 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T.Busweiler@zwolle.nl 
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SP Halfjaarrap. SD Begeleiding wooncoach 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage HVA SD 2e helft 2020 
Paginanummer: 27 
 

Vraag Waarom is de begeleiding van de Wooncoach maximaal 1 jaar? 
Stel dat dit langer nodig is om toch zelfstandig te kunnen blijven wonen. Wat dan?  

  

Antwoord De pilot duurt een jaar. Er is ook voor een jaar budget beschikbaar. In de pilot wordt onderzocht 
wat de gewenste gemiddelde duur is voor wooncoaching, zodat dit meegenomen kan worden naar 
een eventueel vervolg op de pilot. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Glenda Huijsjes 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

G.Huisjes@zwolle.nl 
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SP Hervormingsagenda Spoor 1 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Informatienota Spoor 1 Hervormingsagenda: Sterke sociale basis  
Paginanummer: 7 
 

Vraag In de beslisnota van 24 november 2020 ‘Spoor 1 Sterke sociale basis’ stond onder het kopje 
financiën:  
Bij de PPN zal de raad via de hervormingsagenda geïnformeerd worden over benodigde 
investeringen om de sociale basis te versterken teneinde de gewenste bewegingen van zwaar 
naar licht mogelijk te maken. 
Nu is er de PPN en staat er bij de informatienota ‘Spoor 1 hervormingsagenda: Sterke sociale 
basis onder het kopje financiën: ‘nvt’.  
En in de tekst elders wordt verwezen naar de begroting van 2022. 
 

1. Waarom is in deze PPN geen financiële vertaling gegeven zoals toegezegd in de eerdere 
beslisnota? 

2. Welke bedrag wordt er nu daadwerkelijk geïnvesteerd in de sociale basis? En waar komt 
dat geld vandaan?  

  

Antwoord vraag 1. Het college heeft er voor gekozen om in de PPN strategische lijnen uit te werken en de 
uiteindelijke (financiële) keuzes te maken in de begroting 2022.  
 
vraag 2. De huidige investering in de sociale basis zijn terug te vinden in programma 1 
Samenleving. Bij de begroting beslist de raad over voortzetting van tot nu toe incidenteel 
gefinancierde interventies. Overige investeringen zullen via beslisnota's aan de raad worden 
voorgelegd, waarbij investeringen en dekking worden toegelicht. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Astrid Dekker 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.m.dekker@zwolle.nl 
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SP PPN Bovenwijkse voorzieningen 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025  
Paginanummer: n.v.t. 
 

Vraag Wat is inmiddels de status van voorgenomen plannen voor een fonds bovenwijkse voorzieningen? 
Kunt u de belangrijkste keuzes/denkrichtingen op dit moment aangeven en de planning wanneer 
de raad een voorstel mag verwachten?  

  

Antwoord Op basis van verzamelde informatie en verdiepende activiteiten zijn we zo ver dat we samen met 
college en raad richting kunnen geven op de verdere inhoudelijke uitwerking en mogelijke timing 
voor vaststelling. De belangrijkste keuzes en denkrichtingen hebben we vastgelegd in een memo 
die we voor het zomerreces willen bespreken met verantwoordelijk wethouder en college. Deze 
memo zal vervolgens ter instemming worden voorgelegd aan de Raad. 
 
 
 
 
 

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door A. van Roon 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

2418 / acm.van.roon@zwolle.nl 
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SP Klachten Diftar 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Afval 
Paginanummer: n.v.t. 
 

Vraag Kunt u aangeven hoeveel klachten de gemeente heeft ontvangen sinds de eerste stappen van uw 
nieuwe diftar systeem zijn ingevoerd? (lees; beperken ophalen grof huishoudelijk afval, verkleinen 
containers en beperken tuinzak) 

  

Antwoord Bij de inhoudelijke afdeling zijn ca 100 meldingen binnengekomen. Dit waren niet alleen klachten, 
maar ook vragen om informatie. Het merendeel betrof het inperken van het aantal tuinzakken tot 
twee keer per jaar en het aanpassen van de inwerp-opening. Bij het KCC van Zwolle en bij ROVA 
wordt niet apart bijgehouden hoeveel meldingen en klachten over het nieuwe beleid zijn gedaan. 
Het algehele gevoel is dat dit meeviel. ROVA geeft aan dat de meeste bewoners goed op de 
hoogte zijn van de nieuwe regels voor het halen en brengen van grof (tuin)afval 
 

  

Portefeuillehouder René De Heer (vervanger William Dogger) 

Beantwoord door  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Marco Kruizinga 038 4982405 email: M.Kruizinga@zwolle.nl 
Peter Wieman  email: P.Wieman@zwolle.nl 
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SP Invoering Diftar 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Afval 
Paginanummer: n.v.t. 
 

Vraag Waarom zou uw nieuwe diftarsysteem niet volgens planning in 2022 kunnen worden ingevoerd? 
(Wat zijn de belemmeringen en onvoorziene ontwikkelingen) 

  

Antwoord Zoals door de portefeuillehouder tijdens het debat over Zwols Belonen en in de PPN is 
aangegeven nemen we voor de zomer een besluit of invoering haalbaar is. Wij verwachten dat 
binnenkort te doen. We zullen u daarover informeren. Mochten we besluiten tot uitstel, dan 
informeren we u ook over de redenen. 

  

Portefeuillehouder René De Heer (vervanger William Dogger) 
 

Beantwoord door Peter Wieman  en Marco Kruizinga 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Peter Wieman  email: P.Wieman@zwolle.nl 
Marco Kruizinga 038 4982405 email: M.Kruizinga@zwolle.nl 
 
 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 58 van 201 
 

 

SP Geen mogelijkheid tot afvalscheiding 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Afval 
Paginanummer: n.v.t. 
 

Vraag Kunt u aangeven hoeveel inwoners/huishoudens op dit moment nog niet al hun afval kunnen 
scheiden? (GFT, PMD, Papier) en wanneer u verwacht dit wel geregeld te hebben?  

  

Antwoord Op dit moment zijn circa 20.000 huishoudens die nog niet alle afvalstromen kunnen scheiden. Het 
betreft woningen in de compacte wijken, zoals de binnenstad en Assendorp, en nog een deel van 
de hoogbouw. Oud papier is in de hele stad geregeld, PMD en GFT nog niet. In 2022 zal ook PMD 
en GFT door alle huishoudens apart ingezameld kunnen worden. 

  

Portefeuillehouder René De Heer (vervanger William Dogger) 
 

Beantwoord door Peter Wieman  en Marco Kruizinga 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Peter Wieman  email: P.Wieman@zwolle.nl 
Marco Kruizinga 038 4982405 email: M.Kruizinga@zwolle.nl 
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SP Onderzoeken IJsselhallenlocatie 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Algemeen 
Paginanummer: n.v.t. 
 

Vraag Wat is de status van de onderzoeken naar de IJsselhallenlocatie? Specifiek hoe staat het met het 
onderzoeken van de mogelijkheden van erfpacht?  

  

Antwoord Er worden op dit moment drie scenario’s’ ontwikkeld, waarin naast ruimtelijke verschillen, ook een 
verschil in ontwikkelwijze zit. Wij zoeken naar aanvullende woonmilieus, die de stad aantrekkelijk 
houden voor een brede doelgroep, daarom wordt onderzocht of een minder traditionele wijze van 
ontwikkelen hieraan kan bijdragen. In een van de scenario’s zal daarom gekeken worden naar een 
minder traditionele ontwikkelwijze, tegenover een meer traditionele in een ander scenario. Naar 
erfpacht op zichzelf is nog geen onderzoek gedaan, maar dit zal mogelijk wel onderdeel vormen 
van de uitwerking van de scenario’s tot een definitieve gebiedsvisie met ontwikkelstrategie. Deze 
scenario’s worden naar verwachting in september met de raad gedeeld. 
 

  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door Doesjka Majdandzic 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

D.Majdandzic@zwolle.nl 
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SP PPN Landelijke discussie over Bestuursstijl 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op PPN 
Paginanummer: 7 
 

Vraag U benoemt het feit dat de landelijke discussie over bestuursstijl en opstelling van overheid en 
uitvoeringsorganisaties relevant is voor onze gemeente.  
 

1. Wat betekent dit concreet? Lees: welke acties gaat u concreet ondernemen? 
2. Kijkt u daarbij ook naar uitvoeringstaken die in het verleden op afstand zijn gezet en/of 

geprivatiseerd om te beoordelen of dit wellicht heroverwogen moet worden? 
3. Ziet u specifiek in de discussie over de bestuursstijl (“macht & tegenmacht” etc.) ook 

aspecten die voor Zwolle relevant zijn en wat is uw visie hierop? 
4. Betekent dit dat het college richting de begroting onafhankelijker van coalitiefracties in de 

raad gaat opereren? 
  

  

Antwoord Met deze paragraaf van de Perspectiefnota geeft het college aan dat wij vinden dat het goed is om 
als een landelijke discussie speelt over bestuursstijl en relatie tussen overheid en inwoners, te 
bekijken hoe dit speelt in Zwolle en hier het gesprek over aan te gaan. Op dit moment stellen wij 
nog geen concrete actie en maatregelen voor. Tijdens het debat over de Pesrepectiefnota gaan 
wij hier graag met de raad over in gesprek. Dat kan vervolgens leiden tot concrete voorstellen bij 
de begroting. 

  

Portefeuillehouder Burgemeester Snijders 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 
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D66 PPN SIA Verkeersverbinding Kamperpoort - Veerallee 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Strategische investeringsagenda Paragraaf 6.5  
Pagina 18 
 

Vraag Bij de Verwachte investeringen is een investering genoemd voor een nieuwe ongelijkvloerse 
langzaam verkeersverbinding tussen Kamperpoort en Veerallee. Volgens onze informatie uit de 
buurt en afgaande op het debat in raad is er geen behoefte aan een dergelijke verbinding. Waar 
komt deze verbinding vandaan? Wie zijn de genoemde ‘frisdenkers’? 

  

Antwoord De ongelijkvloerse kruising zit in een van de scenario’s nog wel degelijk opgenomen in de vorm 
van een bovengrondse voetgangersverbinding via het talud van de A28. Een andere te 
onderzoeken optie is of de historische onderdoorgang onder de Kamperlijn nog bestaat, dan zou 
die ook gemaakt kunnen worden. Het is na overleg met de buurt minder waarschijnlijk dat een 
dergelijke verbinding nodig is voor de bestaande bewoners, maar hij kan nieuwe voorzieningen 
voor de omgeving ontsluiten en nieuwe bewoners kunnen er wel behoefte aan hebben. 
 
De frisdenkers die zijn geraadpleegd zijn: 

• Floor Ziegler, 

• Marco Broekman, betrokken bij ontwikkelplan centrum Zwolle 

• Oeds Westerhof 

• Lennart Graaf, betrokken bij opstellen Zwols Kompas 

• Martijn Boelhouwers, supervisor Kamperpoort 

• Semoira Stomp 

• Jaap Zijda 
 
 
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door Ron Eggink / Enita Bouwhuis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 
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D66 PPN SIA Compensatie Parkeervoorziening Emmadek 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Strategische investeringsagenda Paragraaf 6.5 Pagina 18 
 

Vraag Waarom wordt binnen dit plan een investering verwacht ter compensatie van de 
parkeervoorziening Emmadek, die buiten het plangebied ligt?   

  

Antwoord Als onderdeel van het ‘centrum stedelijk gebied’ zijn in de omgevingsvisie de volgende ambities 
geformuleerd: 

• Het “versterken” van de Veerallee als groene vinger; 

• Het herstel van de Willemsvaart als groen/blauwe  verbinding tussen de binnenstad en het 
Engelse Werk; 

• Toevoegen van groene gebieden in een parkachtige setting in Kamperpoort, Spoorzone en de 
zuidzijde van Assendorp; 

• Ruimte bieden aan hoog stedelijke vormen van wonen (in de vorm van onderscheidende 
woonmilieus) en werken; 

• Meer mengen van functies om de dynamiek van het centrum te vergroten; 

• Zere emissie stadslogistiek 

 

Het openleggen van de Willemsvaart biedt dus kansen voor een robuuster stedelijk watersysteem 
en het toevoegen van meer groene verblijfskwaliteit en brengt cultuurhistorische waarde terug. Het 
verwijderen/ verplaatsen van het Emmadek is daarvoor noodzakelijk. Het IJsselhallenterrein ligt op 
loopafstand van de binnenstad en op korte afstand van het huidige Emmadek en kan zo deze 
voorziening (deels) vervangen. Dit is dus een voorwaarde voor de ontwikkeling van de gewenste 
robuuste groenblauwe structuur. 

 
  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door Ron Eggink / Enita Bouwhuis 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

R.Eggink@zwolle.nl/ E.Bouwhuis@zwolle.nl 
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D66 SIA PPN Inzet boekwinst verkoop WRZV 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Strategische investeringsagenda Paragraaf 6.7 pagina 22 
 

Vraag Waarom wordt voorgesteld de boekwinst op de verkoopopbrengst op het vastgoed van de WRZV 
sporthal in te zetten om een evenementlocatie te financieren? 
 

  

Antwoord Beide ontwikkelingen spelen in het gebied Voorsterpoort-Oost vandaar dat de keuze is gemaakt 
om de boekwinst door de verkoop van de WRZV hallen in te zetten voor dekking van de nieuwe 
evenementenlocatie. Een andere optie was de boekwinst ten gunste van de algemene middelen te 
brengen en vervolgens hetzelfde bedrag aan de algemene middelen te onttrekken en in te zetten 
voor dekking van de evenementenlocatie.   

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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D66 PPN SIA Bestemming geld Cultuur voor gemeentelijk vastgoed 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op SIA 
 

Vraag Welk deel van het geld  ‘Cultuur’ gaat naar huur van vastgoed dat eigendom is van de gemeente? 
 

  

Antwoord Deze vraag is lastig of eigenlijk niet te beantwoorden, omdat cultuur geen directe (1 op 1) relatie 
heeft met de huurkosten van de instellingen. Cultuur heeft een subsidierelatie met de instellingen 
in de vorm van een exploitatiesubsidie. Waarbij de huurlast een onderdeel is of kan zijn van de 
subsidie, maar ook het saldo van overige exploitatielasten en -baten. 
 

  

Portefeuillehouder M. Schuttenbeld 

Beantwoord door M. Geerlings / J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

M.Geerlings@zwolle.nl/J.van.Dijk@zwolle.nl 
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D66 SIA Ontwikkelprogramma/investeringen binnenstad 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op SIA  
 

Vraag Pagina 11 SIA: waarom wordt het gebied ten Noordzijde van de gracht (Belastingkantoor, HCO 
e.d.) niet meegenomen in het ontwikkelprogramma / investeringen binnenstad? 

  

Antwoord Eind dit jaar, begin 2022 wordt een nieuw Ontwikkelprogramma opgeleverd voor de binnenstad, 
singel en noordschil. Onderdeel hiervan is een uitvoeringsagenda met daarin een globale 
doorrekening van (gemeentelijke) investeringen. Na of rond de oplevering van het 
Ontwikkelprogramma zullen de gemeentelijke investeringen ook worden verwerkt in de 
Strategische Investerings Agenda. De noorzijde van de gracht maakt nadrukkelijk onderdeel uit 
van het Ontwikkelprogramma. 
 
 

  

Portefeuillehouder De Heer 

Beantwoord door R. Lautenbach 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 06 4310 6625  
@ : R.Lautenbach@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:R.Lautenbach@zwolle.nl
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D66 SIA Verhouding Fonds bovenstedelijke voorzieningen/bovenwijks fonds 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op SIA  
 

Vraag Een aantal investeringen raken het Fonds voor bovenstedelijke voorzieningen (bovenwijkse fonds). 
Hoe verhouden beide fondsen zich tot elkaar? Hoe wordt de afweging gemaakt ene fonds of 
andere fonds? 
 

  

Antwoord Het investeringsfonds (SIA) en een Fonds bovenwijkse voorzieningen (is nog niet ingesteld) staan 
los van elkaar. Het investeringsfonds is een reserve waarin we sparen voor toekomstige 
investeringen en is vrij inzetbaar binnen de door de gemeente zelf bepaalde criteria. Een fonds 
bovenwijkse voorzieningen is een fonds waarin de bijdragen van derden (kostenverhaal)  worden 
gestort om de investeringen waarvoor de bijdrage is verschuldigd deels mee te kunnen financieren 
en daarmee heeft dit fonds een verplicht karakter aan welke investeringen moet worden 
bijgedragen. 
 
Een fonds bovenwijkse voorzieningen draagt maar voor een gering deel bij in de dekking van een 
investering. Het resterende deel van de investering (na aftrek van bijdrage van rijk of provincie) zal 
ook nog van dekking moeten worden voorzien. Als de investering valt onder de criteria van de 
Strategische Investeringsagenda dan kan het Investeringsfonds ingezet worden voor de 
resterende dekking van de investering. 
Indien de investering niet onder de criteria van  de SIA valt dan zal dekking via de reguliere 
begrotingscyclus moeten worden gevonden.  
 

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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D66 PPN Post Inzet voor SIA 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Pagina 13 PPN 
 

Vraag Waarom is de post Inzet voor SIA uit bovenste tabel niet meegenomen in de tabel daaronder? 
 

  

Antwoord De eerste tabel geeft de structurele ruimte aan voor de SIA en de tweede tabel de incidentele 
ruimte voor de SIA. Op bladzijde 21 van de perspectiefnota is de beschikbare budgetruimte voor 
de SIA weergegeven. 

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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D66 PPN Beleidsnota Nooterhof 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Pagina 14 PPN 
 

Vraag hier staat dat er een beleidsnota Nooterhof is gepresenteerd. Kunnen we die krijgen? 
 

  

Antwoord De afgelopen periode heeft er een onderzoek plaatsgevonden naar de mogelijke toekomstige 
invulling van de Nooterhof. Op basis van dit onderzoek, samen met partners in de stad, is een 
voorstel / beleidsnota voor de toekomstige invulling in ontwikkeling. In dit nog door de 
gemeenteraad vast te stellen plan wordt een voorstel gedaan voor een structurele en 
toekomstbestendige invulling van de Nooterhof. Het voorstel moet nog door college worden 
besproken.  
 
 

  

Portefeuillehouder 
 
Beantwoord door 
 
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 
 
 

Michiel van Willigen (vervanger William Dogger) 
 
Peter van Drielen 
 
P.van.Drielen@zwolle.nl  tel 039 4984063 

 
  

mailto:P.van.Drielen@zwolle.nl
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D66 PPN Budget diverse plannen 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Pagina 11 PPN 
 

Vraag kunt u het benodigde budget voor genoemde plannen geven? (Cultureel perspectief, economisch 
perspectief, toeristische visie en Nooterhof.) 

  

Antwoord De hoogte van de benodigde of gewenste budgetten moeten nog nader bepaald worden, dat doen 
in de voorbereiding op de begroting 2022. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel . 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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D66 PPN Extra inzet Dierenwelzijn 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Pagina 18 PPN 
  

Vraag wat is precies de extra inzet op dierenwelzijn geweest waarover gesproken wordt? 
 

  

Antwoord De extra inzet is ingezet op:  
- het met de partners uitwerken van de speerpunten van de vastgestelde visie 
- extra inzet als gevolg van de problematiek van de groei van het aantal ganzen en de effecten van 
toegenomen hondenbezit en het gebruik van de voorzieningen voor honden door corona. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Rutger Ekhart 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038-4982975, r.ekhart@zwolle,nl 
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D66 PPN Beleid en activiteiten 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Pagina 12 PPN:  
 

Vraag ‘Bij het vormgeven van de financiële kaders .. hebben wij de balans gezocht tussen enerzijds het 
onderhoud van de bestaande stad, ruimte geven aan het realiseren van ambities en nieuwe 
ontwikkelingen en anderzijds ruimte maken om te gaan sparen..” 
zijn er ook zaken die het college niet meer wil doen? Met andere woorden, er komt veel bij aan 
beleid en activiteiten, maar gaat er ook iets af? Zo ja, wat? 

  

Antwoord In de perspectiefnota en de kaders voor de begroting 2022 worden geen aanvullende besparingen 
voorgesteld. Op dit moment liggen er nog bestaande besparingsopgaven in het sociaal domein 
van circa € 5 miljoen en sport € 0,25 miljoen. 

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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D66 PPN NOVI gebied 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Blz. 7 PPN  
 

Vraag Naast de beschreven ambities en rijksondersteuning op het gebied van woningbouw en 
infrastructuur is Zwolle nu ook aangewezen als NOVI-gebied. Zijn er daardoor extra 
middelen/ondersteuning vanuit het Rijk mogelijk? Welke? 

  

Antwoord Samen met het Rijk heeft de regio Zwolle het plan van doorpakken gemaakt. Hierin is opgenomen 
dat we de komende tijd als Rijk en Regio samen de drie onderzoekssporen (kennis, 
gebiedsgerichte aanpak en governance) verder uitwerken. Hiervoor is voor de komende 2 jaar 
700.000 euro uitgetrokken, waarvan het Rijk verantwoordelijk is voor de helft. Na deze twee jaar 
zal er een plan liggen over hoe we als Rijk en Regio samen willen werken en welke bijdragen het 
Rijk daarin kan leveren (bijv. door middelen/ ondersteuning).  
 

  

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door Q. van der Meer 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
Q.van.der.Meer@zwolle.nl 
 

 
  

mailto:Q.van.der.Meer@zwolle.nl
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D66 PPN Toetsingskader Brede welvaart 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Blz. 8 PPN 
 

Vraag Brede welvaart wordt beschreven. Is er een uniform en meetbaar toetsingskader waarmee brede 
welvaart vastgesteld wordt en waarmee de toekomstige toe/afname van brede welvaart bij 
projecten en beleid vastgesteld kan worden? 

  

Antwoord Het CBS heeft een landelijke Monitor Brede Welvaart ontwikkeld. Bij de doorontwikkeling van de 
beleidscyclus willen we kijken naar de indicatoren die we in de begroting gebruiken. Daarbij gaan 
we bekijken in hoeverre we aan kunnen sluiten op de door het CBS ontwikkelde monitor en op die 
manier iets kunnen zeggen over de ontwikkeling van de Brede Welvaart in Zwolle.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 
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D66 PPN Meerjarig financieel kader 2021-2027 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Blz. 9 PPN 
 

Vraag  Er wordt over het belang van lobby/public affairs richting de EU gesproken. Op welke manier heeft 
Zwolle zich de afgelopen jaren ingespannen bij de totstandkoming van het Meerjarig Financieel 
Kader 2021-2027? Welke activiteiten zijn er vanuit het College ondernomen binnen het Comité van 
de Regio’s? 

  

Antwoord De onderhandelingen over het Europese Meerjarig Financieel Kader (MFK) vinden plaats tussen 
de Europese Commissie, het Europees Parlement en de Europese Raad van Regeringsleiders. 
Onderhandelingen voor het MFK 2021-2027 waren complex vanwege de samenloop met de 
vorming van het Europees Herstelplan om de COVID-19 crisis het hoofd te bieden. 
Door de Nederlandse delegatie naar het Comité van de Regio's (waar wethouder de Heer lid van 
is) is in verschillende contacten met zowel Europarlementariërs, de Europese Commissie en 
Nederlandse bewindslieden aangedrongen op een hervorming van de Europese begroting met 
meer ruimte voor thema's als innovatie, duurzaamheid en economisch herstel. Ook is het groeiend 
belang van steden en regio's voor Europa door de Nederlandse delegatie steeds benadrukt.  
 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 
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D66 PPN SIA Geothermiebron 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Blz. 7 SIA:  
 

Vraag In de Spoorzone wordt gesproken over verwarming met geothermie. Welke kosten zijn er 
verbonden aan aansluiting op de eventuele toekomstige geothermiebron en welke alternatieven 
zijn er voorhanden? 

  

Antwoord In de Spoorzone is eind 2020 als voorkeursvariant voor de nieuwbouw gekozen voor een bronnet 
in combinatie met WKO. Met de verdere ontwikkeling van de Spoorzone zoeken de gemeente en 
de gebiedscoalities naar meer zekerheid over de haalbaarheid , rolverdeling en realisatie. 
Daarvoor wordt een verdiepingsslag uitgevoerd om de technische, economische en 
organisatorische haalbaarheid van een bronnet en WKO in de Spoorzone in Zwolle te 
onderzoeken. Het onderzoek is lopende en wordt naar verwachting eind van het jaar afgerond. Uit 
geologisch onderzoek (2017) blijkt dat de ondergrond nabij Hanzeland (Spoorzone) niet geschikt is 
voor diepe geothermie. Voor de bestaande bouw lijkt ondiepe geothermie wel een kansrijke bron. 
Hiervoor wordt momenteel een potentiestudie voor de Zwolse ondergrond uitgevoerd. Deze studie 
zal na de zomer 2021 afgerond zijn en daarmee meer inzicht geven in de kansrijkheid. Op basis 
daarvan kunnen de vervolgstappen en de te verwachten kosten bepaald worden. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door Johan Roeland, Raymond Frank en Jaap Kortman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.Roeland@zwolle.nl; 038-4984164; 
R.Frank@zwolle.nl; 06-11923423 
J.Kortman@zwolle.nl;  
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D66 PPN SIA Toekomstplannen Ossenmarkt 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Blz. 9 SIA 
 

Vraag Een aantal zaken die niet in de Strategische Agenda Binnenstad staan worden wel alvast 
verkend/opgepakt. De Ossenmarkt wordt niet genoemd. Welke reden is er om de Ossenmarkt niet 
ook te verkennen/aan te pakken? Welke toekomstplannen zijn er voor de Ossenmarkt? 
 

  

Antwoord Tot op heden is de Ossenmarkt niet als project benoemd en daarom niet opgenomen in de SIA. Dit 
jaar wordt er een nieuw Ontwikkelprogramma gemaakt voor de Centrum-Binnenstad (Binnenstad, 
Singel en Noordschil). Samen met ondernemers, bewoners en andere partijen worden de opgaven 
verkend en in een visie uitgewerkt. En maakt het opstellen van een uitvoeringsagenda voor de 
komende 5 jaar onderdeel uit van het nieuwe Ontwikkelprogramma. Bestaande en nieuwe 
projecten worden geprioriteerd en afgewogen tegen de investeringsmogelijkheden van gemeente 
en private partijen. De Ossenmarkt wordt in deze afwegingen als onderdeel van de binnenstad 
betrokken.  

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Robert Lautenbach 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

R.Lautenbach@zwolle.nl 
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D66 PPN SIA Parkeergarage Assiesstraat en Nijkerkenbolwerk 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Blz. 10 SIA 
 

Vraag Welke ontwikkelrichtingen zijn er mogelijk/gaan er verkend worden voor de parkeergarage 
Assiestraat en het Nijkerkenbolwerk? 
 

  

Antwoord De Omgevingsvisie zet in op een verdere verstedelijking/verdichting van het centrum stedelijk 
gebied. Om een goede bereikbaarheid en leefbaarheid van het centrumgebied ook in de toekomst 
te garanderen vraagt dit aandacht voor het mobiliteitssysteem. Een oplossing kan worden 
gevonden in een kwadrantontsluiting (Omgevingsvisie) van de Binnenstad in combinatie met 
(aanvullende) parkeervoorzieningen buiten de singel. Door deze logisch te positioneren of beter te 
ontsluiten kan het autobezoek snel en doeltreffend afgevangen worden waardoor er meer ruimte 
ontstaat voor een groen en een prettig verblijfsklimaat. Maar het biedt hierdoor ook kansen voor 
verdichting en het toevoegen van programma.   
In het nieuwe Ontwikkelprogramma voor het Centrum Binnenstad wordt dit nadrukkelijk 
meegenomen. De Noordschil maakt hier onderdeel van uit.  
 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Robert Lautenbach 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

R.Lautenbach@zwolle.nl 
 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 78 van 201 
 

 

D66 PPN SIA Uitleglocatie Vechtpoort 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Blz. 16 SIA 
 

Vraag Wordt er bij de aanpassingen aan de infrastructuur Oosterenk ook geanticipeerd op een 
toekomstige uitleglocatie Vechtpoort? Waarom wel/niet? 

  

Antwoord De focus van den opgave van de visie Oosterenk is, transformatie van het huidige programma 
naar meer toekomstbestendige functies of het behouden van functies door verbouw wenselijk is. 
Dit betekent dat er niet geanticipeerd is op een toekomstige uitleglocatie Vechtpoort. 
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door Wim van der Linde 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

WA.van.der.Linde@zwolle.nl 
 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 79 van 201 
 

 

D66 PPN Verbeteren participatiemogelijkheden 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Jaarstukken 2020 / Berap 2021-1 / MPV 2021 /   
Paginanummer: 7 
 

Vraag Komende periode meer participatiemogelijkheden verbeteren. Wat wordt bedoeld met de 
‘komende periode’? Gaat dat in direct na het zomerreces of slaat het op een volgende 
collegeperiode? 

  

Antwoord Daarmee bedoelen we direct na het zomerreces. We hebben om die reden onlangs de opdracht 
uitgezet om te komen tot een verdere doorontwikkeling van ons participatiebeleid. Binnenkort 
wordt de werkgroep Inwonerbetrokkenheid vanuit de gemeenteraad geïnformeerd over deze 
aanpak die we samen met bestuur/organisatie en stad zullen oppakken om te komen tot een 
Zwolse participatieaanpak met innovatieve middelen voor participatie 
 
 

  

Portefeuillehouder Burgemeester Snijders / Michiel van Willigen 

Beantwoord door Henriëtte Agterhuis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

h.agterhuis@zwolle.nl / 06 - 13444050 

 
  

mailto:h.agterhuis@zwolle.nl
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D66 PPN Afromen weerstandsratio 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 (investeringsagenda) 
Paginanummer: 12 
 

Vraag De weerstandsratio wordt afgeroomd tot een percentage van 80% (wat de vastgestelde norm is). 
Hiermee komt een heel fors bedrag vrij van maar liefst 21 miljoen euro. Door dit bedrag ineens op 
te nemen, is het daarmee weg voor andere jaren. Is er ook overwogen om het bedrag in kleinere 
delen te verdelen zodat er komende jaren telkens iets beschikbaar komt? Of kan hiermee ineens 
de structurele begrotingsruimte worden vergroot, waardoor voor andere jaren ruimte binnen de 
begroting kan worden gevonden? 

  

Antwoord Het bedrag van 21 miljoen euro wordt toegevoegd aan de vrije bestemmingsreserves 
Investeringsfonds (50%) en reserve incidentele bestedingen (50%). Binnen de ruimte van deze 
reserves vindt de afweging plaats over de noodzakelijke en/of gewenste bestedingen. Dat hoeft in 
principe niet te betekenen dat al het geld het eerste jaar uitgegeven gaat worden.  
 
Via de incidentele onttrekking wordt de structurele begrotingsruimte niet vergroot.  

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 81 van 201 
 

 

D66 PPN Beslisnota Voorsterpooort SIA 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 (investeringsagenda) 
Paginanummer: algemeen 
 

Vraag In de beslisnota Voorsterpoort (evenementenlocatie) is op drie manieren sprake van het 
aanspreken van de Strategische Investeringsagenda (SIA). Namelijk een krediet van 5,2 miljoen 
om te investeren in de ontwikkeling (die lijkt ons passen in de opzet van de SIA) en bij beslispunt 
6.2 een bedrag van 36.500 aan kapitaallasten en beslispunt 8 een bedrag van 34.000 voor beheer 
en onderhoud. Deze laatste twee zijn structurele (dus jaarlijkse) lasten. Zijn deze voorstellen wel 
in overeenstemming met het voorgenomen karakter van de investeringsagenda en specifiek met 
het criterium “…grote fysieke éénmalige investeringen…”? 

  

Antwoord De voorstellen zijn in overeenstemming met de uitgangspunten van de SIA. De totale  investering 
(eenmalig)  in de gebiedsontwikkeling is groter dan € 5 miljoen en de beheer en 
onderhoudskosten zijn onlosmakelijk het gevolg van de investering.  
De budgetruimte voor de SIA bestaat uit een incidenteel deel (Investeringsfonds) en een 
structureel deel (budgetruimte/stelpost in de meerjarenbegroting).  Bij het inzetten van de dekking 
zijn wij gebonden aan wettelijke regels (Besluit Begroting en Verantwoording). Het krediet van 5,2 
miljoen gaat naar de grondexploitatie en moet ineens worden gedekt.  De netto investering voor 
de civiele werkzaamheden van € 745.000 moet worden geactiveerd en in x jaren worden 
afgeschreven. De lasten van € 36.500 komen ten laste van de structurele budgetruimte van de 
SIA, evenals de extra onderhoudslasten voor de civiele ruimte ad € 34.000.  

  

Portefeuillehouder Schuttenbeld / De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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D66 PPN/Halfjaarrap. SD Aansluiting systematiek en hervormingsagenda 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op PPN (icm Halfjaarrapportage Sociaal Domein)  
Paginanummer: 16 
 

Vraag In de halfjaarrapportage staat het volgende: "Daaraan gelinkt merken we ook dat de interne 
systematiek van financiën de gewenste hervorming niet altijd ondersteunt. We onderzoeken hoe 
we dat beter in lijn kunnen brengen. Een toelichting hierop vindt u in de PPN. Hier komen we bij u 
op terug." In de PPN staat ook dat er onderzocht gaat worden hoe systematiek en 
hervormingsagenda beter op elkaar gaan aansluiten. Betekent de zin ‘hier komen we bij u op 
terug’ dat we dit kunnen verwachten voor de komende begroting? 

  

Antwoord De komende begroting is nog te vroeg voor een concreet voorstel voor een betere aansluiting 
tussen systematiek en het realiseren van de gewenste bewegingen binnen de 
Hervormingsagenda. De komende tijd wordt dat intern verder onderzocht en afgestemd. Daarbij 
wordt ook gekeken naar de invulling van andere gemeenten. Maar een concreet voorstel zal niet 
eerder dan in 2023 invulling krijgen in de begrotingssystematiek. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Maaike Ganzeboom 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.ganzeboom@zwolle.nl 
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D66 MPV Onderzoek maatschappelijke waarde grondbeleid 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op MPV 2021 
Paginanummer: algemene vraag 
 

Vraag Hoe staat het met het vervolg van het onderzoek naar oa de maatschappelijke waarde van het 
grondbeleid? Komt daar nog voor de begroting een vervolg op naar de raad?  
 

  

Antwoord Na de zomer komt het college met een voorstel aangaande het grondbeleid naar de raad. Dit 
voorstel kan dus bij de begrotingsbehandeling betrokken worden. 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Arjan Ekelenkamp 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

A.Ekelenkamp@zwolle.nl 
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D66 MPV Vervroegd winst nemen 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op MPV 2021 
Paginanummer: 1 
 

Vraag in beslispunt 1 staat het voornemen om vervroegd winst te nemen. Is dat afwijkend van beleid? Of 
betekent vervroegd simpelweg hetzelfde als tussentijdse winstneming die andere jaren ook is 
gedaan? 

  

Antwoord Dit betekent hetzelfde als de tussentijdse winstneming zoals afgelopen jaren conform de daarvoor 
geldende wet- en regelgeving. 

  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door C. van Steenwijk 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

C.van.Steenwijk@zwolle.nl 
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D66 MPV Bedragen winstneming 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op MPV 2021 
Paginanummer: 3 
 

Vraag De genoemde bedragen winstneming voor komende 4 jaar zijn veel hoger dan ze een jaar geleden 
werden gedacht. Mooi voor nu, maar hoe zeker zijn deze cijfers? Kunnen ze net zo makkelijk ook 
weer terugvallen naar het niveau waarop we ze een jaar geleden inschatten? 

  

Antwoord De genoemde bedragen van tussentijdse winstneming voor de komende 4 jaar zijn gebaseerd op 
vastgestelde grondexploitaties.  
De reden dat de cijfers hoger zijn dan afgelopen jaar komt door de vaststelling van de 
grondexploitaties Breezicht Noord en de Tippe met een positief exploitatieresultaat. 

  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door C. van Steenwijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-14393717 / c.van.steenwijk@zwolle.nl 
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D66 Berap Versterking beschermd wonen en jeugd 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: 11 
 

Vraag De extra uren (en financien) voor versterking van oa beschermd wonen en jeugd, hoe verhouden 
die zich tot de gestelde opgaven op het gebied van financien? Betekent dit dat er extra bespaard 
moet worden op zorgkosten of past dit in de hervormingsagenda? 

  

Antwoord In Berap 2021-1 worden geen extra middelen gevraagd voor beschermd wonen / maatschappelijke 
opvang. Dit wordt afgewogen bij de begrotingsbehandeling in het najaar. dit geldt ook voor de 
wijze waarop de extra kosten zullen worden gedekt.  
De extra uren voor jeugd worden voor twee jaar incidenteel bekostigd uit de algemene middelen. 
Deze extra uren zullen ook worden ingezet voor het realiseren van de opgaven in de 
Hervormingsagenda. 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong/ Michiel van Willigen 

Beantwoord door Frans Kuijpers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.Kuijpers@zwolle.nl 
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D66 Berap Externe inhuur KEC 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Berap 2021-1    
Paginanummer: 23 
 

Vraag er is sprake van externe inhuur om afwegingen op gebieden Klimaat, Energie en Circulair (KEC) 
beter inzichtelijk te krijgen. Hoe verhoudt een dergelijke afweging tot het grotere geheel waarbij 
eerder is toegezegd de verschillende beleidsafwegingen inzichtelijk te maken via de Duurzame 
Ontwikkelingsdoelen (SDG’s)? 

  

Antwoord Op dit moment zijn dit nog 2 verschillende trajecten, maar die hebben zeker overlap en worden op 
en later moment samengebracht. Zo onderzoeken we momenteel of we het Ambitieweb actief 
kunnen gaan inzetten voor KEC. Maar het Ambitieweb is veel breder inzetbaar dan alleen KEC en 
raakt ook veel meer SDG onderwerpen. Doel is nu vooral om te kijken welke methodiek praktisch 
toepasbaar is voor ons als gemeente, zoals een Ambitieweb, en daarna breiden we deze uit met 
meer SDG doelstellingen. KEC is daarbij dus wel het vertrekpunt (in aansluiting op de vraag van 
de raad hierover).  

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
René de Heer 
Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Hubald van Ark 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

<H.van.Ark@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:H.van.Ark@zwolle.nl
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D66 Berap Nieuwe cultuurnota 2021-2024 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Berap 2021-1   
Paginanummer: 26 
 

Vraag Hier wordt gesproken over de ‘nieuwe cultuurnota 2021-2024’. In de praktijk hebben we een 
cultureel perspectief 2040 ontvangen, waarbij nog gewerkt moet worden aan een 
uitvoeringsagenda dit najaar. Wordt met de nieuwe cultuurnota 2021-2024 die uitvoeringsagenda 
bedoeld? 

  

Antwoord De uitvoeringsagenda is de concretisering van de plannen op de korte termijn. Het 
Cultureelperspectief geeft de richting voor de langere termijn.  
In het uitvoeringsporgramma worden de prioriteiten van het Cultureelperspectief financieel vertaald 
voor de periode (2021-2024) benoemd en onderbouwd. Dit zijn: 1. Ruimte voor kunstenaars om te 
creëren en te presenteren; 2. Structurele budgetten voor makers in de podiumkunsten en 3. 
Talentontwikkeling. 
 
 

  

Portefeuillehouder H.M.M. Schuttenbeld 

Beantwoord door Siera Wiersma / Anton Tuinman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

ab.tuinman@zwolle.nl / 06 11585576 

 
  

mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
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D66 PPN Verdeelmodel beschermd wonen 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op PPN, voetnoot blz. 11 – herijking beschermd wonen en halfjaarrapportage sociaal domein pagina 
34 
 

Vraag Het objectieve verdeelmodel beschermd wonen is ter consultatie aangeboden en Zwolle komt daar 
uit als forse nadeelgemeente. Dit is bij de PPN buiten beschouwing gelaten. Enerzijds begrijpelijk 
omdat nog wijzigen in het verdeelmodel worden doorgevoerd, maar anderzijds zal het niet ineens 
leiden tot een voordeel.  
- waarom is ervoor gekozen toch niet iets van een nadeel of risico hierop op te nemen? 
- is de besparing value case BW-BT nog wel realistisch in het licht van mogelijk minder inkomsten? 
 

  

Antwoord Bij de totstandkoming van het voorjaarsmoment beschikten wij nog over onvoldoende informatie 
om voor beschermd wonen al een concrete post in het meerjarenperspectief op te kunnen nemen. 
Inmiddels is hier meer over bekend en zullen we u, nog voorafgaand aan de behandeling van de 
PPN, door middel van een separate nota hierover informeren. 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Frans Kuijpers f.kuijpers@zwolle.nl 06-53730307. 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 

 
  

mailto:f.kuijpers@zwolle.nl
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D66 Halfjaarrap. SB Afbouw aantal intramurale BW plekken 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage Sociaal Domein blz. 10   
 

Vraag We lezen dat zorgaanbieders geen gebruik hebben gemaakt van de mogelijkheid om voor één 
reguliere plek intramuraal BW twee plekken begeleid wonen terug te krijgen. 
- is duidelijk waarom hier geen gebruik van is gemaakt? Kunt u dit toelichten? 
- welke interventies ziet de gemeente verder voor zich om de afbouw van het aantal intramurale 
BW plekken te realiseren? 
- welke rol speelt de regio hierin? 

  

Antwoord Het bleek voor zorgaanbieders lastig om nieuwe plekken creëren omdat het vastgoed niet altijd op 
korte termijn voorhanden is.  
 
Binnen de hervormingsagenda werken we zowel regionaal als lokaal aan de beweging naar 
beschermd thuis. Regionaal werken we samen als het gaat om beschermd wonen. 
Regiogemeenten hebben elk (lokaal) de verantwoordelijkheid voor het realiseren van meer 
ambulante ondersteuningsmogelijkheden zodat mensen thuis kunnen blijven wonen en het 
organiseren van tussenvoorzieningen als alternatief voor beschermd wonen. Zo is in Zwolle vorig 
jaar gestart met het Talentenplein en dit jaar met een pilot aan de Geert Grootestraat. Regionaal 
delen we ontwikkelingen en ervaringen om van elkaar te leren. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Tjitske Herbrink en Catharine Schutter 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

t.herbrink@zwolle.nl 
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D66 Halfjaarrap. SB Breed lokaal preventieakkoord 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage sociaal domein, blz. 14 
 

Vraag Het preventieakkoord staat benoemt onder het kopje jeugd, maar valt ‘traditioneel’ vaak onder 
publieke gezondheid. 
- kunt u aangeven wat de samenhang is tussen jeugd en publieke gezondheid omdat het hier zo 
specifiek benoemt is? 

 - kunt u aangeven welke onderdelen allemaal worden betrokken bij het breed lokaal 
preventieakkoord? 
 

Antwoord We willen bevorderen dat onze kinderen en jongeren groot worden in een opvoed- en 
opgroeiklimaat waarin het maken van gezonde keuzes steeds voor de hand liggender wordt. 
Gezondheid bekijken we breed, vanuit het concept “positieve gezondheid” waarin ook welzijn, 
welbevinden en sociale contacten een dimensie zijn.  
Voor 2021 hebben we in overleg met partners in de stad besloten te starten met de component 
leefstijl in het Preventieakkoord, vooruitlopend op de beweging naar bovengenoemde bredere kijk. 
Voor 2021 gaat het Preventieakkoord nu over de thema’s roken, gezond gewicht en alcohol. 
Het bredere Preventieakkoord wordt doorontwikkeld in de wijkallianties. De opgaven worden 
geformuleerd vanuit data en actualiteit en de duiding daarvan in wijkdialogen. 
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Ina van Zwol 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

I.van.Zwol@zwolle.nl 
038 - 498 2269 
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D66 Halfjaarrap. SB Evaluatie SWT 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage sociaal domein, blz. 15 
 

Vraag Is duidelijk wanneer de evaluatie van het SWT gehouden wordt? Toezegging is 2021, maar dat 
schiet op. 

  

Antwoord De evaluatie van het SWT vindt op dit moment plaats en de resultaten zullen na de zomer bekend 
worden. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Fatiha El Hamdaoui 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl 
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D66 Halfjaarrap. SB Pilot Ambelt 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage sociaal domein, blz. 15 
 

Vraag In het kader van passend onderwijs is vorig jaar een pilot gestart met de Ambelt om kinderen weer 
terug naar school te helpen die uit het systeem zijn gevallen. Kunt u aangeven wat de resultaten 
hier van zijn: 
- hoeveel kinderen zijn sindsdien weer structureel naar school gebracht; 
- is er zicht op de kosten versus de opbrengsten? 
- kunnen we spreken van een succes pilot? 

  

Antwoord Dankzij de pilot Ambelt konden 6 leerlingen weer naar school gaan, waarvan 5 voor hele 
schooldagen. Het ging om 3 leerlingen uit Zwolle en 3 uit twee andere gemeenten in de regio. De 
behaalde onderwijsresultaten waren voor alle leerlingen hoger dan verwacht, de tevredenheid van 
de leerlingen zelf en van ouders is hoog en er hoefde voor vrijwel alle leerlingen minder beroep te 
worden gedaan op jeugdhulp. Dit laatste leidde voor Zwolle tot de besparing van € 70.000 in 2020 
zoals opgenomen in de informatienota Zwolse hervormingen Jeugd in het licht van het AEF rapport 
van 14 april 2021 (p.11). Nu de pilot succesvol is, werken we aan een overeenkomst met de 
Ambelt om deze werkwijze voort te zetten en zo nodig ook uit te breiden naar een hogere 
leeftijdscategorie. Met de Twijn is in 2020 een vergelijkbare pilot gedaan. Die wordt nog 
geëvalueerd. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Jan-Willem Dollekamp 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

jw.dollekamp@zwolle.nl / 038-4984116 

 
  

mailto:jw.dollekamp@zwolle.nl
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D66 SIA Fonds Bovenwijks 
Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Fonds Bovenwijks 

  

Vraag Ik heb nog een vraag over het Fonds Bovenwijks, namelijk wanneer dit van start gaat en wat daar 
de criteria voor zijn. Moet de raad nog een besluit nemen hierover? En hoe verhoudt het zich tot 
het SIA?  
 
 

Antwoord Zoals aangegeven in de informatienota d.d. 2 november 2020 is in de afgelopen periode een 
praktische verdiepingsslag gemaakt om een gemotiveerde beslissing te kunnen nemen over de 
inhoud van de Nota kostenverhaal gebiedsoverstijgende voorzieningen. Op basis van verzamelde 
informatie en verdiepende activiteiten zijn we zo ver dat we samen met college en raad richting 
kunnen geven op de verdere inhoudelijke uitwerking en mogelijke timing voor vaststelling. De 
belangrijkste keuzes en denkrichtingen hebben we vastgelegd in een memo die we voor het 
zomerreces willen bespreken met verantwoordelijk wethouder en college. Deze memo zal 
vervolgens ter instemming worden voorgelegd aan de raad. Vervolgens zal de nota worden 
opgesteld en ter besluitvorming worden voorgelegd aan de raad.  
 
Het investeringsfonds (SIA) en een Fonds bovenwijkse voorzieningen (welke nog niet ingesteld ) 
staan los van elkaar. Het investeringsfonds is een reserve waarin we sparen voor toekomstige 
investeringen en is vrij inzetbaar binnen de door de gemeente zelf bepaalde criteria.  Het instellen 
en de werking van fonds bovenwijkse voorzieningen zal worden uitgewerkt in de Nota 
kostenverhaal gebiedsoverstijgende voorzieningen. Middelen die verhaald worden via de nota 
worden geoormerkt aan de in de nota opgenomen voorzieningen (dus niet vrij inzetbaar). 
 
Een fonds bovenwijkse voorzieningen draagt maar voor een gering deel bij in de dekking van een 
investering. Het resterende deel van de investering (na aftrek van bijdrage van rijk of provincie) zal 
ook nog van dekking moeten worden voorzien. Als de investering valt onder de criteria van de 
Strategische Investeringsagenda dan kan het Investeringsfonds ingezet worden voor de 
resterende dekking van de investering. 
Indien de investering niet onder de criteria van  de SIA valt dan zal dekking via de reguliere 
begrotingscyclus moeten worden gevonden.  
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Anneloes van Roon 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

ACM.van.Roon@zwolle.nl 
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CU PPN Aanpassing beleid 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025  
Paginanummer: 7  
 

Vraag Er staat dat waar nodig beleid aangepast wordt dat ongelijkheid toeneemt als gevolg van de 
coronacrisis. Op welke ongelijkheid wordt gedoeld en hanteert het college daarbij 
signaalwaarden?  

  

Antwoord Het Sociaal en cultureel Planbureau waarschuwt dat de verschillen tussen groepen op diverse 
terreinen toeneemt. Zoals op het gebied van arbeid, inkomen, scholing, eenzaamheid en 
welbevinden. Bij de keuzes die het college in de begroting maakt, willen we oog hebben voor deze 
ontwikkelingen. Een signaalwaarde hanteren we daarbij niet. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 
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CU PPN Nieuwe allianties en coalities 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 7  
 

Vraag Het college geeft aan nieuwe allianties en coalities aan te willen gaan. Ziet het college op dit 
moment prangende opgaven waar samenwerking voor vereist is? Of moet dit begrepen worden 
als een meer algemeen voornemen?  

  

Antwoord Dit moet worden begrepen al een algemeen uitgangspunt bij ons handelen. Wij zijn van mening 
dat de grote opgaven in de stad een gemeenschappelijke aanpak van betrokkenen vereist. Dat 
betekent dat we voortdurend op zoek zijn naar partners om samen te werken aan de toekomst van 
Zwolle. 

  

Portefeuillehouder Burgemeester Snijders 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 
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CU PPN Verbeteren dienstverlening 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 7  
 

Vraag Er staat dat ‘we gaan kijken wat we extra kunnen doen’ als het gaat om verbeteren van 
dienstverlening. Bijvoorbeeld hoe ‘we kunnen leren van ervaringen of meer aandacht voor 
klachtenafhandeling en bejegening’. Waar wordt concreet aan gedacht? Hoe worden de lessons 
learned in de organisatie gedeeld?  

  

Antwoord Met programma dienstverlening zetten we in op het leren van onze eigen ervaringen. Dat zit dan 
met name in de geplande klantonderzoeken en klantreizen. In de 2e helft van 2021 gaan we 
klantreizen uitvoeren en ook klantonderzoeken, en in 2022 staan er ook een flink aantal 
klantonderzoeken en klantreizen op de planning. Daarnaast voeren we in 2021 een meta-analyse 
uit op 15 klantonderzoeken uit de periode 2015-2020. We verwachten dat hieruit een aantal "rode 
draden" komen welke ons verder helpen bij het verbeteren van de dienstverlening. De uitkomsten 
van deze klantonderzoeken worden altijd besproken met de betreffende afdelingen; daarnaast 
worden die uitkomsten gepubliceerd op het intranet. 
 
De organisatie leert ook veel van de behandeling van klachten. Het vormt een bron van informatie 
over de wijze waarop er binnen de afdelingen wordt gewerkt. Naast individuele terugkoppeling aan 
de bij de klacht betrokken medewerkers worden de leidinggevenden aan de hand van analyses 
geïnformeerd over de eventuele tendensen die daaruit naar voren zijn gekomen. De gedane 
aanbevelingen en / of verbeterpunten worden besproken met de teamcoördinatoren die deze 
aanbevelingen en/ of verbeterpunten vervolgens bespreken binnen werkoverleggen. 
Klachtbehandeling  kan ook leiden tot aanpassing van de werkprocessen en het geven van nadere 
werkinstructies aan medewerkers.  

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 

Beantwoord door John de Meijer  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

jh.meijer@zwolle.nl / 038 - 498 2731 

 
  

mailto:jh.meijer@zwolle.nl
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CU PPN Toenemende maatschapppelijke ongelijkheid 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 8 
 

Vraag Het college beschrijft enkele trends die wijzen op toenemende maatschappelijke ongelijkheid. 
Kunnen deze trends met cijfers over de Zwolse situatie worden gestaafd? Welke Zwolse cijfers 
zijn er die zicht geven op toenemende schuldenproblematiek, toenemende arbeids-onzekerheid 
van jongvolwassenen met een lage ses en toenemende kansenongelijkheid in het onderwijs?  

  

Antwoord De cijfers die er nu zijn, zijn te vinden op zwolle.nl/cijfers en vooral ingericht zoals in de vraag 
gesteld per onderwerp. We hopen de samenloop daarin in de toekomst beter te kunnen duiden 
om onze inwoners gerichter te kunnen ondersteunen en daardoor de ongelijkheid te verkleinen.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Astrid Dekker 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

A.M.Dekker@zwolle.nl 

 
  

zwolle.nl/cijfers
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CU PPN Brede welvaartsmonitor 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 8  
 

Vraag Op welke wijze wil het college Brede Welvaart nadrukkelijker betrekken bij beleidsvorming en 
besluitvorming, en is zij voornemens daarbij een Brede Welvaartsmonitor (zoals voorgesteld door 
CBS en PBL) te hanteren?   

  

Antwoord Bij de doorontwikkeling van de beleidscyclus gaan wij ook kijken naar de indicatoren die wij in de 
begroting gebuiken. Daarbij willen we bezien in hoeverre we kunnen aansluiten op de Monitor 
Brede Welvaart die door CBS en PBl is ontwikkeld 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

039 498 5165 
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CU PPN Betaalbaarheid klimaattransities 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 9  
 

Vraag Het college stelt dat de betaalbaarheid van de klimaattransities onder druk staat. Wat bedoelt het 
college daarmee en ziet zij daarin een ontwikkeling? En welke omschrijving van ‘betaalbaar’ 
hanteert het college?  

  

Antwoord De klimaattransities gaan over de energietransitie, klimaatadaptatie, de circulaire economie. Deze 
transities zijn nodig voor een klimaatbestendige stad en regio. Hoewel we voortdurend op zoek 
zijn naar meekoppelkansen, vragen deze transities om een forse investering. Projecten en 
gebiedsontwikkelingen kosten meer geld, maar leveren op de langere termijn meer op. Gezien de 
omvang van de duurzaamheidambities enerzijds en de projectbudgetten anderzijds, is het nodig 
om keuzes te maken; niet alle ambities kunnen nu in elk project een plek krijgen.  Daarom is het 
nodig om in G40-verband bij het Rijk het belang van structurele middelen voor deze opgaven te 
agenderen om de transities voor gemeenten - en in het verlengde daarvan voor ondernemers en 
inwoners - betaalbaar te houden. Het ROB-advies onderstreept dit. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door Lisa de Groot 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

L.de.Groot@zwolle.nl 
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CU PPN Uitvoeringslasten klimaatakkoord 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 13  
 

Vraag Heeft het college ook zicht op wat het ROB-advies over de uitvoeringslasten van het 
Klimaatakkoord voor gemeenten (“Van Parijs naar praktijk”) betekent voor de structurele ruimte 
van de begroting? Wat is de reden dat dit onderzoek niet meegenomen wordt, maar die over 
jeugdzorg wel?  

  

Antwoord Het college is bekend met het genoemde rapport van de ROB, waaruit komt dat de kosten voor 
gemeenten als het gaat om energietransitie de komende jaren alleen maar hoger worden. Dat 
terwijl een deel van het gemeentelijk budget incidenteel is gefinancierd tot 2023 en het nog 
onduidelijk is of er in de toekomst meer rijksfinanciering komt. Daarnaast zijn in 2020 en 2021 
tijdelijk extra middelen beschikbaar gesteld. Als we niets doen loopt het budget voor 
energietransitie in 2022 al terug. Er zullen daarom scherpe keuzes moeten worden gemaakt en 
voor de begroting willen we in kaart brengen wat de gevolgen zijn van de verschillende keuzes. 
Een mogelijkheid is om in de begroting opnieuw incidentele middelen te oormerken voor de 
energietransitie met onder meer als doel om cofinanciering vanuit het Rijk te verwerven. 
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door Menno ten Heggeler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

M.ten.Heggeler@zwolle.nl 
06-10824296 

 
  

mailto:M.ten.Heggeler@zwolle.nl
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CU PPN Cultureel perspectief 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 17 
 

Vraag Wat het cultureel perspectief betreft is de keuze van het college om eerst de basisinfrastructuur op orde 
te brengen. Voor de uitvoering van het cultureel perspectief is voor het eerste jaar 1 miljoen extra budget 
gevraagd en de jaren daarna 3 miljoen aanvullend budget. Welke bestedings-ideeën zijn er voor dit 
aanvullend budget? Welke zekerheid geeft dit op korte en langere termijn voor bijvoorbeeld het 
Academiehuis/Grote Kerk, dat onderdeel van de culturele basisinfrastructuur wordt?  

  

Antwoord In de uitvoeringsagenda die dit najaar wordt opgeleverd, worden de voorstellen voor de besteding nader 
toegelicht. De belangrijkste prioriteiten staan al wel omschreven in het Cultureel Perspectief Dit zijn:  
1. Ruimte voor kunstenaars om te creëren en te presenteren; 
2. Structurele budgetten voor makers in de podiumkunsten en  
3. Talentontwikkeling. Binnen de eerste prioriteit past uitbreiding van presentatieplekken met 

bijvoorbeeld Academieshuis de Grote Kerk. Ambtelijk worden momenteel gesprekken gevoerd over 
de plannen van Academiehuis de Grote Kerk als presentatieplek 

  

Portefeuillehouder H.M.M. Schuttenbeld 

Beantwoord door Siera Wiersma / Anton Tuinman  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

ab.tuinman@zwolle.nl / 06 11585576  

 
  

mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
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CU PPN Investeren in mobiliteit 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 20 
 

Vraag Onder het SIA scenario 1 wordt gesproken over investeringen in mobiliteit. De voorbeelden 
schetsen een beeld. Desalniettemin blijft onduidelijk of investeringen in de fietshoofdstructuur ook 
onder dit scenario vallen. Is dat het geval?  

  

Antwoord Het antwoord op de vraag is ja en nee. Ja voor zover de investeringen in fietshoofdstructuur 
onderdeel is van een gebiedsontwikkelingen met een totaal investeringsbedrag van minimaal € 5 
miljoen bruto of een specifieke investering in mobiliteit (niet vallend onder een 
gebiedsontwikkeling) eveneens met een minimumbedrag van € 5 miljoen bruto. 
Alle andere investeringen in fietshoofdstructuur vallen buiten de criteria van de SIA en zullen 
moeten worden afgewogen binnen de ruimte voor het reguliere begrotingsproces. 
 

  

Portefeuillehouder E. Anker 

Beantwoord door J. van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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CU Berap Behandeling omgevingsvisie 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: Doel 6.1.1 
 

Vraag Heeft de aangepaste planning voor de behandeling van de Omgevingsvisie (nu september 2021 
besluitvorming) verdere budgettaire consequenties?  

  

Antwoord Dat heeft geen budgettaire consequenties. Wat langduriger inzet van het gemeentelijke 
projectteam leidt in beperkte mate tot extra kosten. Dat wordt opgevangen binnen het deel 
onvoorzien van het budget.  
 
 
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door Joost Rengers en Arjen Vedder 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.vedder@zwolle.nl  

 
  

mailto:a.vedder@zwolle.nl
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CU Berap Aanpak gebiedsontwikkeling en routekaart 
 

Gesteld door fractie  

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: Doel 6.2.1 
 

Vraag Is de Zwolse aanpak gebiedsontwikkeling en routekaart waar in de beschrijving naar verwezen 
wordt ook deelbaar met de raad?   

  

Antwoord Ja , zodra deze gereed is (najaar 2021) kan hij gedeeld worden met de raad. 
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl  

 
  

mailto:r.van.dijk@zwolle.nl
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CU Berap Gebouwde omgeving/warmtetransitie/incidenteel/communicatie 
 

Gesteld door fractie  

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: Doel 6.4.1 
 

Vraag Kan worden toegelicht hoe met name de posten ‘gebouwde omgeving’, ‘warmtetransitie’, en 
‘incidenteel/communicatie’ zich tot elkaar verhouden?    

  

Antwoord Prioriteiten in de te realiseren doelstellingen voor komend jaar en het zo dicht mogelijk blijven bij 
de post waarvoor het budget vorig jaar gereserveerd was, zijn uitgangspunt geweest bij de 
herverdeling van het restantbudget over 2020 en dus voor de begroting zoals die nu voorligt. 
Gebouwde omgeving focust op stimuleren energiebesparende maatregelen, warmtetransitie focust 
op aardgasvrij maken en m.n. prioriteitenwijken HB/AA-landen en Berkum. De post communicatie 
centraal omvat vooral programma brede communicatie rondom de energietransitie richting 
bewoners en ondernemers die we dit jaar gaan uitbreiden vanuit de communicatiestrategie 
waarover de raad binnenkort geïnformeerd wordt. De post capaciteit incidenteel is voor in- en 
externe capaciteit nodig voor bemensen verschillende programma-onderdelen.  
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door Menno ten Heggeler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

M.ten.Heggeler@zwolle.nl; 0610824296 
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CU Berap Stimuleringsregelingen verkeersveiligheid 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: Doel 7.2.4 
 

Vraag Kan worden toegelicht waar de gelden uit de twee stimuleringsregelingen (verkeersveilighied uit 
BO MIRT, en verkeersveiligheidsmaatregelen) aan worden besteed? Indien mogelijk horen we 
graag aan welke maatregelen op welke plekken specifiek.     

  

Antwoord De gelden uit de BO MIRT zijn/ worden ingezet voor twee pilot-projecten op het gebied van veilig 

fietsen naar school. Het eerste project is het project Schoolstraten in Westenholte en de tweede is 

Alle kinderen een Fiets in Holtenbroek.  De gelden uit de stimuleringsregeling 

verkeersveiligheidsmaatregelen (SPV-subsidie) worden besteed aan de herinrichting van locaties 

met fietspaaltjes, het realiseren van snelheidsremmende maatregelen in de Tesjeslaan en de 

Amstel/ Botlek en het realiseren van een veilige voetgangersoversteekplaats in de Middelweg, 

nabij de Kastanjestraat. 

 
  

Portefeuillehouder E. Anker 

Beantwoord door J. van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl tel 038-4983248 
 

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
tel:038-4983248
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CU Berap Plankosten Weezenlanden Noord 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: Plankosten Weezenlanden Noord 
 

Vraag Waarom is er tot op heden nog geen overeenkomst gesloten over de plankosten met de 
ontwikkelende partij (corporatie)? Wat voor risico's lopen we hiermee? 
Woonimpulsaanvraag Spoorzone: In de Berap lees ik een waarschuwing dat er hogere kosten 
aankomen. Welke hogere kosten kunnen wij verwachten om de aanvragen te realiseren? 

  

Antwoord De overeenkomst waar de plankosten in worden afgesproken is door de ontwikkelende partij 
aangehouden omdat zij de financiering van de ondergrondse garage (nog) niet rond hebben. 
Mocht er geen oplossing zijn voor deze financiering dan loopt de gemeente het risico dat een deel 
van de plankosten niet kunnen worden verhaald. De onderhandelingen zijn nog in gang. als de 
ontwikkelaar niets betaald dan gaat het om een bedrag tussen de 175.000 en 200.000 euro.  

  

Portefeuillehouder E. Anker 

Beantwoord door C. Waalewijn 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

c.a.e.waalewijn@zwolle.nl 
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CU Halfjaarrap. SD Wooncoach/ambulante begeleiding 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage SocDom  
Paginanummer: 27 
 

Vraag Wat is het verschil van een wooncoach met wat reguliere ambulante begeleiding biedt van een 
zorgaanbieder? Met name omdat mensen heel gemotiveerd zijn; waarom lukte het dan eerder niet 
via regulier traject om deze begeleiding te geven? 
 

  

Antwoord De wooncoach richt zich puur op de woonvaardigheden en is laagdrempeliger van aard. Het is 
niet zo dat het eerder niet lukte via een regulier traject. Het is een nieuw aanbod en in de pilot 
wordt onderzocht wat de meerwaarde is van een wooncoach naast het reguliere aanbod en/of een 
wooncoach toegevoegd kan worden aan het reguliere aanbod. Voor de doelgroep in de pilot is 
ambulante reguliere begeleiding te zwaar c.q. niet noodzakelijk, maar is ondersteuning bij de 
woonvaardigheden wel gewenst. Wooncoach is een lichtere vorm van ondersteuning.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Glenda Huisjes  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

G.huisjes@zwolle.nl  

 
  

mailto:G.huisjes@zwolle.nl
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CU Jaarstukken Deel WMO onbenut 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer:  
 

Vraag Er is een deel bij WMO onbenut. Is het voortgekomen dat inwoners wel een eigen bijdrage betalen 
voor zorg die niet geleverd is (ivm corona)? 
 

  

Antwoord Een deel van de Wmo is onbenut omdat er in 2020 als gevolg van Corona minder aanvragen zijn 
binnengekomen bij het SWT, dit geldt met name voor de hulpmiddelen. 
Daarnaast zien we dat sommige inwoners tijdens de eerste lockdown op eigen verzoek de 
ondersteuning tijdelijk hebben stopgezet. Het ging dan met name om de doelgroep ouderen. Deze 
groep heeft halverwege het jaar de ondersteuning weer opgepakt.  
Het innen van de eigen bijdrage Wmo is landelijk voor de hele Wmo doelgroep (ongeacht of er wel 
of geen gebruik is gemaakt van Wmo ondersteuning) stopgezet in de maanden april en mei van 
2020. Daarnaast hebben wij in Zwolle, daar waar inwoners geruime tijd geen gebruik maken van 
ondersteuning, het innen van de eigen bijdrage voor deze periode stopgezet. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Suzanne Bruns 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

S.Bruns@Zwolle.nl, 038-4984057 
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CU Jaarstukken Maatwerkbudget Swt 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 17 

Vraag maatwerkbudget Swt. Welke indirecte opbrengst heeft het inzet van dit budget gehad? 
Bijvoorbeeld op het beleid, de inkoop van zorg of op andere afdelingen/onderwerpen?  
 

  

Antwoord Het maatwerkbudget heeft voor het SWT de functie om een oplossing in te kunnen zetten die 
buiten de reguliere kaders valt. Dit geeft ruimte aan de medewerkers van het SWT om in 
individuele situaties tot maatwerk te komen.  
Door de beschikbaarheid van een maatwerkbudget kan er voor de inwoner sneller een oplossing 
beschikbaar komen. Aan de achterkant kan dan bekeken worden of en hoe dit binnen de reguliere 
budgetten valt.  
Daarnaast komt het voor dat wanneer een bepaalde voorziening vaker ingezet wordt vanuit het 
maatwerkbudget, dit leidt tot een aanpassing van het reguliere beleid.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Suzanne Bruns 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

S.Bruns@Zwolle.nl 
038 4984057 

 
  

mailto:S.Bruns@Zwolle.nl
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CU Jaarstukken Ervaringsdeskundige 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 32 
 

Vraag Mooi te lezen wat de inzet van de ervaringsdeskundige is. Wat is het effect of de impact van de 
ervaringsdeskundige armoede op het beleid of houding binnen de gemeente? 

  

Antwoord Het effect is dat de ervaringsdeskundige dezelfde taal spreekt als de bewoner in de stad waardoor 
de kloof tussen gemeente en bewoner kleiner wordt. Op basis van gelijkwaardigheid en het stellen 
van de juiste vragen wordt vertrouwen en verbinding gecreëerd. Daardoor kan de 
ervaringsdeskundige veel informatie ophalen om onze dienstverlening te verbeteren. Ook verwijst 
de ervaringsdeskundige mensen door voor de juiste hulp, kent de wegen goed en houdt contact 
met de partijen in de stad. 
 
De ervaringsdeskundige helpt het bewustzijn te vergroten op de werkvloer om anders naar de 
casus te kijken. Zij vertelt hoe het voelt, of wat de beleving is van een bewoner bij een antwoord 
van de gemeente. De ervaringsdeskundige maakt inzichtelijk wat maakt dat de bewoner zo 
reageert en doet verbetersuggesties over bijvoorbeeld vraagstelling. 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 
Eva Molendijk 

Beantwoord door  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 T : 06 – 11 153729 
@: e.molendijk@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:e.molendijk@zwolle.nl
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CU Jaarstukken Toepassing hardheidsclausule 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 32 
 

Vraag Hoe vaak is de hardheidsclausule bij diverse afdelingen toegepast? Bij welke onderwerpen, met 
welke overwegingen, en is er als gevolg daarvan ook een aanpassing geweest op het beleid? 
 
 

  

Antwoord Het toepassen van de hardheidsclausule wordt vastgelegd in een individueel rapport. Daar moet 
de consulent motiveren waarom er in een specifieke situatie een hardheidsclausule is toegepast. 
Hoe vaak de hardheidsclausule wordt toegepast en bij welke onderwerpen wordt statistisch gezien 
niet vastgelegd. Cijfers hierover hebben we niet. 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 T : 06 – 11 153729 
@: e.molendijk@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:e.molendijk@zwolle.nl
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CU Jaarstukken Scholierenregeling 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 35 
 

Vraag Gebruik scholierenregeling. Is ambtshalve ruim 900 keer toegekend. Complimenten daarvoor. Er is 
in 2020 aan veel meer gezinnen toegekend. Zegt dat ook iets over het aantal mensen wat eigenlijk 
wel recht had op deze regeling maar de toegang tot nu toe te ingewikkeld vond? 
 

 Zoals in de toelichting staat zijn er in april 2020 573 ambtshalve betalingen gedaan. Er is hier 
bewust op ingezet vanwege de corona crisis. In totaal is meer toegekend dan in 2019. We denken 
dat het te maken heeft met dat 2020 in het teken stond van de corona crisis. Er is extra aandacht 
op gevestigd, omdat er veel thuisonderwijs moest plaatsvinden. Daardoor was het extra 
noodzakelijk om een beroep te doen op de scholierenregeling voor bijvoorbeeld de aanschaf van 
een laptop, waar voorheen de laptop in het gezin nog door meer kinderen kon worden gebruikt.  
 

Antwoord  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T : 06 – 11 153729 
@: e.molendijk@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:e.molendijk@zwolle.nl


Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 115 van 201 
 

 

CU Jaarstukken Perspectieffonds 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 37 
 

Vraag Hoe vaak is er in 2020 een beroep gedaan op het Perspectieffonds? En werkt het ook voor de 
doelgroep waarvoor dit bedoeld is? 
 
 
 

  
 

Antwoord In 2020 is er elf keer een beroep gedaan op het Perspectieffonds. Ondanks dit lage aantal is een 
conclusie dat dit fonds goed werkt voor de doelgroep (jongeren tot 27 jaar). Door de werkwijze 
rondom het perspectieffonds komen meer jongeren in beeld met financiële problematiek. Hetzij via 
de financiële inloopspreekuren op het Deltion College of Windesheim, hetzij via de Sociale 
Raadslieden /OpOrde. Soms blijkt het inzetten van het fonds om de schulden over te nemen niet 
nodig of niet haalbaar. Door de samenwerking met diverse partijen worden de jongeren dan op 
een andere wijze geholpen en begeleidt.  
  
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 T : 06 – 11 153729 
@: e.molendijk@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:e.molendijk@zwolle.nl
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CU Jaarstukken Ontwikkeling Ovingterrein 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 47 
 

Vraag Hier wordt gesproken over de ontwikkeling van OVING terrein. Welke voortgang kunnen wij 
verwachten voor 2021? 
 
 

  

Antwoord Op dit moment zijn we met een partij in gesprek om de mogelijkheden van een herontwikkeling op 
de locatie te onderzoeken. We verwachten in 2021 daar meer duidelijkheid over. Vervolgens wordt 
dit ook via de gebruikelijke route gecommuniceerd. 
 
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door Florian van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.van.Dijk@zwolle.nl  
  

 
  

mailto:F.van.Dijk@zwolle.nl
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CU Berap Informatiebehoefte afd. inkomensondersteuning 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: 19 (4.1.1) 
 
 

Vraag Tekst: De formatiebehoefte van de afdeling Inkomensondersteuning is niet in overeenstemming 
met de begrote formatie in de loonsom. Dat is de uitkomst van en gerapporteerd in de 
formatiecalculatie van Stimulansz. 
Dit betreft in het bijzonder de formatie van de bijstandsverlening inclusief uitkeringsadministratie en 
terugvordering. 
Er is urgentie om in 2021 extra formatie in te zetten in verband met een hoger aantal 
bijstandscliënten als gevolg van Corona. Of er ook extra budget voor 2022 nodig is, zal worden 
bepaald bij de begrotingsbehandeling 2022 op basis van de actuele ontwikkeling van het aantal 
bijstandscliënten. 
 
Vraag: 
 
Is hier geen compensatie voor vanuit het rijk? 
 
 

  

Antwoord Het antwoord op de vraag is nee. 
Buiten de Tozo en TONK compensatie wordt er op dit onderdeel geen compensatie vanuit het rijk 
ontvangen.   
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 T : 06 – 11 153729 
@: e.molendijk@zwolle.nl 
 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 

 
  

mailto:e.molendijk@zwolle.nl
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CU Berap Versterken strategisch vermogen 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: 9.1.4 p. 53 (9.1.4.) 
 

Vraag Tekst: Het verzoek is beschikbaarheid van budget ten behoeve van de ontwikkeling van de 
organisatie door het versterken van het strategisch vermogen. Dit budget is als volgt opgebouwd: 

Kwartiermaker gebiedsgericht werken – 0,5 fte in 2021 

Kwartiermaker Verstedelijkingsopgave voor 2022 – 1 fte voor 2021 en 2022 

Strategische doorontwikkeling hervormingsagenda – 1 fte voor 2021 en 2022 
Het benodigde budget voor 2021 bedraagt € 300.000. Bij de begrotingsbehandeling in het najaar 
wordt afgewogen of er voor 2022 aanvullende middelen nodig zijn. 
 
Vraag: Is dit budget alleen bedoeld voor deze 2.5 FTE of zijn er bijkomende andere kosten. Kan dit 
worden toegelicht? 

  

Antwoord Het aangevraagde budget heeft betrekking op de 3 voorgenoemde functies. Het betreft een impuls 
van de strategische slagkracht ten behoeve van deze inhoudelijke disciplines.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Annemieke van Dijken 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 
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CU Jaarstukken Pilot sport en bewegen 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020  
Paginanummer: 10 en 11 (1.2.2+ 1.2.3) 
 

Vraag Tekst: SportService Zwolle heeft ook dit jaar haar reguliere taken vervuld en een veelheid aan 
activiteiten uitgevoerd in het kader van het stimuleren van sport- en beweegdeelname. Ook zijn de 
buurtsportcoaches ingezet om de sport- en beweegparticipatie van met name kwetsbare groepen te 
vergroten en is ingezet op het in stand houden van kwalitatief sportaanbod. Met name in de periode 
van de coronapandemie heeft Sportservice Zwolle veel inzet gepleegd op het actief inzetten van 
sport en bewegen in buurt, wijk en op de sportparken. 
 
Verder is de verenigingsondersteuning deels ingezet om de verenigingen te ondersteunen bij de 
ontwikkeling en implementatie van plannen en acties voorvloeiend uit de doelstellingen van het 
Actieplan. Ook dit jaar zijn de sportparkmanagers weer ingezet op het vergroten van de 
maatschappelijke functie binnen de sportverenigingen. 
Ook in 2020 is blijvend aandacht voor pilots op het gebied van sport en bewegen in  de openbare 
ruimte. 
Het Innovatiefonds wordt zoveel mogelijk gekoppeld aan het Lokaal Sportakkoord, zoals deze in 
2020 is vastgesteld en waarvoor ook uitvoeringsgelden beschikbaar zijn gesteld. Daarmee 
stimuleren we verenigingen en andere sportpartners om samen te komen tot innovatieve initiateven 
ter stimulering van sport en bewegen in de meest brede zin van het woord.   
 
Vraag: mooi dat bovenstaande is doorgegaan juist vanwege de noodzaak tijdens Corona; wat 
was/maakt de reden dan dat de pilot sport en bewegen niet door kon gaan?.  
 

  

Antwoord Met de pilot sport en bewegen wordt in deze bedoeld het Innovatiefonds sport. HIervoor zijn bij de 
begrotingsbehandeling van 2020 incidenteel middelen beschikbaar gesteld voor innovaties in de 
sport, komend vanuit de sportverenigingen zelf. Vanwege corona bleek dat verenigingen met name 
intern gericht waren en met name inzet pleegden om de vereniging draaiende te houden zodat er 
onvoldoende tijd en energie beschikbaar was om in te zetten op innovatie. De middelen zijn / 
worden doorgeschoven naar 2021 en 2022 om de verenigingen, naast de mogelijkheden die het 
Lokaal Sportakkoord biedt, blijvend te stimuleren om met elkaar te werken aan innovaties en 
verbindingen in de sport.  
 
 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Bertus Jeensma 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 - 498 22 98 / 06 - 30 80 46 41 / b.jeensma@zwolle.nl 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 120 van 201 
 

 

CU Jaarstukken Opbrengsten opvoegdondersteuning 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020  
Paginanummer: 10 (1.2.2) 
 

Vraag De WMO tender vanuit het budget opvoedondersteuning is in 2020 financieel afgerond. De 
uitvoering was door SSZ en de GGD. Wat zijn de opbrengsten/resultaten. Hoe wordt daarmee 
voortgezet?  

  

Antwoord Het subsidie is gebruikt voor het initiëren van speelbuurtpleinen 
 
 
 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Bertus Jeensma 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

B.Jeensma@zwolle.nl 
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CU Jaarstukken Tijdelijke parkeervoorziening op vm Rovaterrein 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020  
Paginanummer: 39 (5.11) 
 

Vraag De planning van de tijdelijke parkeervoorziening voor vrachtwagens op het voormalige Rovaterrein 
is opnieuw verschoven naar voorjaar 2021. Al in 2017 diende de ChristenUnie hierover een motie 
in. Hoe staat het nu met de voortgang? En met de structurele voorziening? 

  

Antwoord De planvorming voor deze voorziening gaat richting een afronding. Keuzes qua voorzieningen, 
civiele voorbereiding (Nuts-voorzieningen) vergen echter meer tijd. Daarnaast vragen de beheer- 
en samenwerkingsafspraken meer tijd.  
 

Onder regie van de provincie Overijssel werken gemeenten, Rijkswaterstaat, provincie Overijssel, 

politie, parkmanagers en belangenorganisaties op dit moment in een aantal werkgroepen samen 

aan de uitwerking in een Meerjarenprogramma Aanpak vrachtwagenparkeren Overijssel. Dit 

proces loopt in ieder geval nog tot begin Q4 2021. 

 
  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door Michiel Scheper, Jeroen van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
M.Scheper@zwolle.nl/ J.van.Doorne@zwolle.nl 
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CU Jaarstukken Activiteiten circulaire economie 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 
 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020  
Paginanummer: 40 (5.1.2.) 
 

Vraag In het jaar 2020 hebben en aantal activiteiten centraal gestaan om de circulaire economie verder 
aan te jagen, Hiervan worden diverse voorbeelden opgesomd. Hoe hebben deze activiteiten 
geleid tot een concrete doorvertaling naar het bedrijfsleven; zijn hier voorbeelden van te 
benoemen? 

  

Antwoord We zien dat we als overheden een belangrijke voorlopers- en trekkersrol hebben in een circulaire 
economie. Door bijvoorbeeld in onze aanbestedingen actief een uitvraag te doen naar circulaire 
producten, laten we aan de gehele markt zien dat het serieus is. Dit valt te vergelijken met een 
sneeuwbal, als overheden zijn we een eerste begin, je hoopt en verwacht dat deze sneeuwbal 
steeds groter aan het worden is. Zo zien we dat bedrijven nu ook actief circulaire oplossingen 
aanbieden. Ook zien we in samenwerking met Kennispoort Regio Zwolle en initiatieven zoals de 
Circulair Awards, dat steeds meer bedrijven actief bezig zijn met circulair. De corona crisis, en 
daarbij de zichtbare afhankelijkheid van (buitenlandse) grondstoffen heeft daar een positieve rol in 
gehad.  
 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Hubald van Ark 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

<H.van.Ark@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:H.van.Ark@zwolle.nl
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CU Jaarstukken Versterking wijkwinkelstraten 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020  
Paginanummer: 41 (5.2.1) 
 

Vraag T.a.v. de versterking wijkwinkelcentra en aanloopstraten en binnenstad zijn diverse projecten en 
verbeteringen doorgevoerd. Doel was o.a. ook de wijkwinkelcentra die te maken hadden met 
leegstand te versterken. Corona heeft dit in een ander perspectief geplaatst. Is bekend hoe de 
impact in 2020 is geweest voor deze centra? 

  

Antwoord De gevolgen van de corona-epidemie  voor de wijkwinkelcentra zijn beperkt gebleven. Voor een 
groot deel komt dit doordat de basis van die centra wordt gevormd door de winkels voor de 
dagelijkse voorzieningen (supermarkten, andere levensmiddelenzaken, drogisterijen). Deze 
winkels hebben het goed gedaan tijdens de coronacrisis. Ze zijn ook niet of nauwelijks getroffen 
door de lock-down.  De leegstand van winkels in de wijkwinkelcentra was al gering en is gering 
gebleven. 
 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Rob van Oosterhout 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

RAL.van.Oosterhout@zwolle.nl 
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CU Jaarstukken Kostendekkendheid leges juridische zaken 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken  
Paginanummer: 84 
 

Vraag In de begroting werd een kostendekkendheids-percentage van 34 % op de leges juridische zaken 
begroot. Wat is de reden dat dit op 12 % is uitgekomen? 

  

Antwoord In 2020 is er veel inzet geweest voor horeca en evenementen maar zeer weinig leges opgelegd 
omdat evenementen niet zijn doorgegaan en horeca grotendeels gesloten was of besloten is leges 
niet in rekening te brengen zoals bij vergroten terrassen. Hierdoor zijn de inkomsten lager maar de 
kosten niet waardoor de kostendekkendheid afneemt.  

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 

Beantwoord door Mark Pierik 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.pierik@zwolle.nl 
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CU Jaarstukken Rechtspositie brandweervrijwilligers 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020    
Paginanummer: 92 
 

Vraag Is er al meer duidelijkheid over de situatie rond de rechtspositie van de brandweervrijwilligers? En 
de impact op de gemeente daarvan? 

  

Antwoord Er wordt binnen de VRIJ en landelijk gewerkt aan de verdere invulling. Op twee onderdelen, 
kazernering en consignatie vrijwilligers, is met redelijke zekerheid te zeggen dat invoering zal 
plaatsvinden. Het gaat dan om meerkosten van 700.000 vanaf 2022. Voor de overige 1.000.000 
zal later meer duidelijkheid komen mede ook omdat op verzoek van de tweede kamer verder 
onderzoek zal plaatsvinden naar de noodzaak. Uitgangspunt is momenteel dat het Rijk de extra 
kosten gaat compenseren. Of dit plaats gaat vinden en voor welk deel zal ook pas later duidelijk 
worden.  

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 

Beantwoord door Mark Pierik 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.pierik@zwolle.nl 
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CU Jaarstukken Dividenduitkeringen verbonden partijen 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020    
Paginanummer: 93 
 

Vraag In de risicocalculatie wordt ten aanzien van de te ontvangen dividenduitkeringen van verbonden 
partijen met een daling van 10 % rekening gehouden. Waar is dit op gebaseerd? Kan hiervoor een 
onderbouwing worden gegeven? 

  

Antwoord Deze 10%  wordt standaard aangehouden, de ervaring leert dat het totaal aan werkelijk ontvangen 
dividend, ten opzichte van het begrootte dividend zich in deze bandbreedte beweegt.  
Vooral de grotere verbonden partijen (BNG, Vitens, Rova) ramen de dividend behoorlijk goed.  

  

Portefeuillehouder D. de Jong 

Beantwoord door P. Feldbrugge 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

p.feldbrugge@zwolle.nl 
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CU Jaarstukken Bijstandsuitgaven 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020    
Paginanummer: 94 open eind risico BUIG regeling 
 

Vraag De bijstandsuitgaven zijn in 2020 gestegen en dat is begrijpelijk. Voor 2021 wordt ook een 
aanmerkelijke schadepost verwacht van 5.3 mio. In 2020 zijn extra gelden voor participatie 
verstrekt die zouden moeten leiden tot een versnelling van de afbouw van dit risico. Kan hiervoor 
een prognose worden verstrekt? 

  

Antwoord Voor het jaar 2021 wordt geen nadeel op de BUIG verwacht van 5,3 miljoen euro. In de 
jaarstukken staat dit bedrag genoemd, zijnde het meest negatieve scenario wanneer de 
bijstandsaantallen enorm stijgen.  
 
In de begroting 2021 was rekening gehouden met een netto tekort van 4,1 miljoen euro.  
Op basis van de laatste prognose is het geprognosticeerde tekort 3,2 miljoen euro over het hele 
jaar 2021. Dus ten op zichten van de begroting wordt er op dit moment zelfs een voordeel 
verwacht op de bijstand uitgaven. Dit komt doordat de stijging in de bijstandsaantallen minder 
groot is dan eerder voorspelt.  
 
 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 T : 06 – 11 153729 
@: e.molendijk@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:e.molendijk@zwolle.nl
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CU Jaarstukken Garantieleningen NHG 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020   
Paginanummer: 96 
 

Vraag Tekst: Garantie leningen via nationale hypotheek garantie 
Een schuldrestant van € 853 miljoen betreft garantie van hypothecaire leningen aan particulieren in 
het kader van woningbouw c.q. woningverbetering. Het risico over deze categorie leningen is in de 
risicomatrix als PM post verwerkt.  Het betreft leningen die t/m 2010 via het Waarborgfonds Eigen 
Woningen (WEW), via de Nationale Hypotheek Garantie (NHG), aan inwoners van onze gemeente 
zijn verstrekt. Het rijk en de gemeenten vervullen ook hier de achtervangfunctie; zij kunnen ieder 
voor 50% worden aangesproken op financiële tekorten van dit waarborgfonds, voor zover het 
betreft leningen die t/m 2010 onder deze garantie zijn verstrekt. 
 
Vraag: Bestaat de verwachting dat door Corona particulieren die in bovengenoemde categorie t/m 
2010 vallen in de knel zijn gekomen (ontslag etc.) waardoor een groter beroep op de gemeente 
kan worden gedaan? Is dit risico ingeschat? 

  

Antwoord De kans dat particulieren in problemen zijn gekomen is relatief klein. Als zij een uitkering of salaris 
hebben is er geen reden de hypotheek niet te kunnen betalen. Dat ze in dienst zijn bij een bedrijf 
dat de salarissen niet kan betalen is ook klein, want vanuit rijk zijn ondernemers financieel 
ondersteund en het aantal faillissementen is historisch laag. Overigens is het risico voor Zwolle 
sowieso klein, omdat het oudere leningen betreft en er hypotheek op rust. Op de schuld is intussen 
deels afgelost en de woningen zijn alle meer waard dan toen de hypotheek is aangegaan.  

  

Portefeuillehouder D. de Jong 

Beantwoord door P. Heymans 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

p.heymans@zwolle.nl 
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CU Jaarstukken Risico informatievoorziening 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020   
Paginanummer: 101 Overige risico’s 
 

Vraag Tekst: Door de toename van het gebruik van ICT en de digitalisering lopen we ook in toenemende 
mate risico op het gebied van informatieveiligheid. De kans op en de impact van cybercriminaliteit 
kan de gemeente Zwolle kwetsbaar maken. Voor bovengenoemde risico's is een stelpost ad 1,5 
mln opgenomen. 
 Vraag: Kan voor deze stelpost een adequate onderbouwing worden gegeven? 
 
 

  

Antwoord Nee, daar ontbreekt een onderbouwing, we stellen het op 1,5 miljoen.  Dat betreft de stelpost voor 
het totaal aan pm risico's in de risicoparagraaf, in lijn met de afgelopen jaren, dus niet alleen voor 
de hierboven aangehaalde tekst.  

  

Portefeuillehouder M. van Willigen 

Beantwoord door P. Feldbrugge 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

P.. Feldbrugge@zwolle.nl 
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CU Jaarstukken NUBBV 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 173 Niet uit de balans blijkende verplichtingen 
 

Vraag Bij de NUBBV staan onder meer de verplichting aan medewerkers van 99.771 uur verlofsaldi 
gemeld. Wat is de reden dat deze post niet als balansverplichting is opgenomen? 

  

Antwoord Deze verplichting is niet op de balans verwerkt omdat het niet waarschijnlijk is dat de afwikkeling 
van de verlofsaldo (uitkeren in geld) resulteert in een uitstroom van geld. Dus de kans is klein dat 
iedereen al hun verlofsaldi van totaal 99.771 gaan laten uitbetalen. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Bulent Cam 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

B.Cam@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:B.Cam@zwolle.nl
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CU PPN/SIA Onderzoek 4de variant 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op PPN/SIA 
 

Vraag In het debat over de SIA hebben wij gevraagd om een vierde variant te onderzoeken, namelijk de 
variant 3 maar dan zonder duurzaamheidsinvesteringen (omdat daar provinciaal, nationaal en 
internationaal andere financieringsmogelijkheden voor zijn). De wethouder heeft toegezegd om 
deze variant ook te onderzoeken. We lezen nu niets terug over deze variant en de toezegging. Wat 
is daar de verklaring voor? 
 

  

Antwoord Omdat het onderzoek gaat over het wel/niet toevoegen van duurzaamheidsmaatregelen en / of 
specifieke projecten is variant 4 niet specifiek in de tekst genoemd, maar het maakt wel onderdeel 
uit van het onderzoek. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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CU Halfjaarrap. SD Toename aantal bijstandsgerechtigden 
 

Gesteld door fractie CU 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage Sociaal Domein 
Onderdeel participatie 
 

Vraag Het aantal bijstandsgerechtigden is opnieuw toegenomen (3840 per 1 januari 2021), ondanks de 
inzet vanuit de HCA, de extra ondersteuningsgelden voor participatie in 2020 en ondanks de 
krapte op de arbeidsmarkt in tal van beroepen. Wat is de verklaring of zijn verklaringen dat 
ondanks alle inzet het in Zwolle zo moeizaam lukt om mensen uit de bijstand naar werk te 
begeleiden? Hoe verhoudt Zwolle zich wat dit betreft tot de regiogemeenten? 
Een specifieke groep die moeilijk aan het werk komen, vormen de statushouders. Tegen welke 
belemmeringen lopen we aan, waardoor dit ondanks de specifieke aandacht voor deze groep, zo 
moeizaam verloopt?  
 

  

Antwoord Op grond van de prognoses van het Centraal Planbureau berekende Berenschot dat het aantal 
bijstandsgerechtigden in Zwolle zal oplopen naar 5.228 mensen in 2022. Dat is ten opzichte van 
de 3.614 mensen in de bijstand eind 2019 een toename van bijna 45 procent. Hiertegen afgezet is 
dus vooralsnog sprake van een beperkte stijging van het bijstandsbestand. De crisis- en 
herstelaanpak richt zich op het begeleiden van mensen van werk naar werk. Als dat niet lukt, is het 
streven dat zij zo kort mogelijk zonder werk langs de kant staan.  
 
De groep bijstandsgerechtigden die vrij recent zijn uitgestroomd zijn mogelijk kwetsbaar aan het 
werk, met tijdelijke contracten en hebben een hoger risico om uit te vallen. Voor de groep 
kwetsbare inwoners die al langere tijd langs de kant staan met een bijstandsuitkering is het extra 
lastig geworden om de 'nieuwe concurrentie' aan te kunnen. Veel sectoren waar lager opgeleid 
personeel werkt, (bijvoorbeeld de horeca)  hebben te kampen gehad met de maatregelen die 
werden opgelegd in relatie tot de COVID pandemie. Medewerkers die binnen deze sector werkten, 
zijn op zoek gegaan naar werk binnen andere sectoren. Het is bekend dat solliciteren van werk 
naar werk efficiënter is dan vanuit een werkloosheid situatie. De bijstandsgerechtigde had dus 
concurrentie en achterstand ten opzichte van de werkenden. 
 
Door de COVID pandemie is er een verschuiving geweest in klantbenadering. Zoals we vroeger 
face to face elkaar konden ontmoeten en benaderen, zo is er in de afgelopen tijd veel digitaal 
gecommuniceerd. Niet iedereen is even vaardig, of bereid, om op een dergelijke manier te 
communiceren. Er is dus een achteruitgang geweest in het kader van efficiëntie. Aansturing en 
coaching van een mens is fysiek beter uit te voeren dan digitaal. 
 
Veel statushouders die gedurende de afgelopen jaren “sec” bezig zijn geweest met inburgeren 
hebben een intensievere begeleiding aangeboden gekregen, waarbij participatie en werk centraal 
staat. Dit betekent dat percepties van statushouders veelal bijgesteld moesten worden en dat er 
opnieuw gekeken moest worden welke doelen gesteld konden worden. Het leren kennen van een 
statushouder en het opstellen van een plan, versus het in de praktijk brengen van actieve 
participatie kost tijd. Betaalde arbeid en onafhankelijkheid van de bijstand is dan de laatste stap in 
het proces. Vanuit de laatste benchmark blijkt dat gemeente Zwolle bovengemiddeld scoort in de 
regio als het gaat over het percentage statushouders dat werkt en de hoeveelheid uren dat men 
werkt.  

  

Portefeuillehouder René de Heer en Dorrit de Jong 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T.Busweiler@zwolle.nl 
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CDA PPN Kleine fysieke investeringen 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Beslisnota Perspectiefnota 2022-2025 
Paginanummer: 4 
 

Vraag Kleine fysieke investeringen (zoals leefbaarheid, verkeersveiligheid) vallen niet onder de SIA, 
tenzij ze onderdeel zijn van een totaalkrediet om een gebied te ontwikkelen. Kleine fysieke 
investeringen worden vanuit de reguliere programmabegroting bekostigd 
 
Kunt u kwantificeren wat ‘klein’ is? 

  

Antwoord In de SIA zijn grootschalige gebiedsontwikkelingen met een totaal investeringsbedrag van 
minimaal € 5 miljoen bruto opgenomen of een specifieke investering in mobiliteit (niet vallend 
onder een gebiedsontwikkeling) eveneens met een minimumbedrag van € 5 miljoen bruto. 
 
Er is geen concreet bedrag of grens benoemd voor het begrip ‘klein’. Binnen doel 7.2.4. 
(Verkeersveiligheid) is jaarlijks structureel een bedrag van € 250.000,- beschikbaar voor deze 
‘Kleine Infrastructurele Maatregelen’. Dit bedrag kan via diverse subsidies van Rijk en/of de 
provincie tenminste verdubbeld worden tot € 500.000,- en blijft daarmee ruim onder dit 
drempelbedrag van € 5 miljoen bruto. Het budget ‘Kleine Infrastructurele Maatregelen' 
wordt gebruikt voor het realiseren van meerdere (kleinere) projecten. Hierbij kan gedacht worden 
aan specifieke verkeersveiligheidsmaatregelen, maar ook het plaatsen van aanvullende 
verkeerslichten of het realiseren van extra wensen ten aanzien van leefbaarheid of 
verkeersveiligheid door te financieren bij regulier onderhoud. 
 

  

Portefeuillehouder E. Anker 

Beantwoord door J. van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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CDA PPN Onvoldoende capaciteit voor groei en ontwikkeling van de stad 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 
Paginanummer: 14 / 5.1 
 

Vraag Daarnaast zien we dat op bepaalde plekken in de organisatie de capaciteit onvoldoende is om de 
groei en de ontwikkeling van de stad te faciliteren. Ook dat vraagt, voor een deel, structurele 
financiering. 
 
Kunt u aangeven bij welke afdelingen er meerbehoeftes liggen en waar in de organisatie 
knelpunten zijn om de groei van de stad te kunnen faciliteren?   

  

Antwoord De knelpunten worden met name ervaren in het strategisch vermogen van de organisatie op 
thema's als verstedelijking en gebiedsgericht werken. Dat gaat over de grenzen van afdelingen 
heen.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Annemieke van Dijken 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

A.van.Dijken@zwolle.nl 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 135 van 201 
 

 

CDA PPN Aantal FTE in dienst Gemeente Zwolle 2011-2021 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 14 en 18 
 

Vraag Daarnaast zien we dat op bepaalde plekken in de organisatie de capaciteit onvoldoende is om de 
groei en de ontwikkeling van de stad te faciliteren. Ook dat vraagt, voor een deel, struc- 
turele financiering 
 
We moeten onder ogen zien dat  op bepaalde plekken in onze organisatie de uitvoeringskracht 
onvoldoende is  
 
Kunt u aangeven wat de hoeveelheid FTE in dienst van Gemeente Zwolle was van 2011-2021? 
(in bulk: hoeft niet gespecificeerd per afdeling) en de bijbehorende loonkosten? wel intern versus 
externe inhuur gesplitst 

  

Antwoord Hieronder de gevraagde cijfers. Vooraf een aantal opmerkingen: 
1. Deze cijfers gaan terug tot 2014 in plaats van het gevraagde 2011. De reden is dat we 

vóór 2014 op een andere wijze deze cijfers bijhielden, en de cijfers die we hebben zich 
dus slecht laten vergelijken met 2014 en verder. 

2. We registreren van inhuur alleen de loonsom en niet de bijpassende fte. Dat is ook 
passend bij het type werk (je betaalt voor 'de klus' los van het aantal uren dat daarmee 
gemoeid is). 

3. We hebben van 2021 wel de huidige hoeveelheid fte, maar nog geen cijfers voor de 
bijbehorende inhuursom of loonsom voor het totale jaar. 

 

    
loonsom 

totaal   
loonsom 

dienstverband 
fte 

dienstverband   
euro's 

externe inhuur 

2014    €       63.846.702     €    55.775.626  808    €       8.071.076  

2015    €       65.817.051     €    56.164.705  800    €       9.652.346  

2016    €       67.533.180     €    56.594.773  796    €     10.938.407  

2017    €       71.728.702     €    58.116.000  789    €     13.612.702  

2018    €       76.524.447     €    63.596.447  875    €     12.928.000  

2019    €       80.534.988     €    66.529.210  892    €     14.005.778  

2020    €       84.114.055     €    72.479.033  966    €     11.635.022  

2021         980     
 

   

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door 
 
Contactgegevens 

Mattijs van Roosendaal 
 
M.van.Roosendaal@zwolle.nl 
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CDA PPN Flexibeler inzet budgetten 
 

Gesteld door fractie CDA 
 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / 
Paginanummer: 16 
 

Vraag Tot de daadwerkelijk wijziging zullen we in de komende begroting voorstellen doen om binnen de 
bestaande begrotingssystematiek mogelijkheden te creëren om budgetten flexibeler in te kunnen 
zetten voor de hervormingsbeweging. 
Kunt u het woord ‘flexibeler’ binnen deze context verder toelichten 

  

Antwoord Met flexibeler is in deze context bedoeld dat wij beogen om budgetten die nu verdeeld zijn over 
verschillende beleidsvelden en doelen meer bij elkaar te brengen zodat deze budgetten flexibeler 
kunnen worden ingezet om  de hervormingsbeweging van zware naar lichte vormen van zorg te 
ondersteunen.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Frans Kuijpers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

f.kuijpers@zwolle.nl 06-53730307 

 
  

mailto:f.kuijpers@zwolle.nl
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CDA PPN Onderwijshuisvesting 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 17 
 

Vraag Dat hebben we vastgelegd in het Integraal Huisvestingsplan onderwijshuis- 
vesting. Op een later moment zal besluitvorming plaatsvinden over de investeringen die hiermee 
gemoeid zijn. 

 Voor de uitvoering van de strategische investeringen is het van belang dat we middelen apart 
zetten, zodat ze niet afhankelijk worden van het Rijksbeleid of andere schommelingen in de 
gemeentefinanciën 
 
Waarom zijn de integrale, langlopende investeringen op onderwijshuisvesting in beginsel niet in de 
Strategische Investerings Agenda (SIA) opgenomen? 
 

Antwoord Investeringen in onderwijshuisvesting (zoals bijvoorbeeld  genoemd in het Integraal 
huisvestingsplan Onderwijs) valt onder het onderhouden van de bestaande stad en valt daarmee 
buiten de criteria van de SIA. Daarin gaat het alleen grote fysieke éénmalige investeringen in 
nieuwe toekomstige ontwikkelingen die bijdragen aan de kwantitatieve en kwalitatieve groei van de 
stad, die genoemd zijn in de omgevingsvisie of toekomstige actualiseringen van de 
omgevingsvisie. 
Dit laat onverlet dat er in de toekomst grote investeringen in de onderwijshuisvesting nodig zijn, 
maar dat de financiering daarvan wordt afgewogen via de reguliere beleidscyclus. 
 
 

  

Portefeuillehouder M. van Willigen 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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CDA PPN Versimpelteam 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 /  
Paginanummer: 18 
 

Vraag Een belangrijk onderdeel van het programma dienstverlening is het Versimpelteam dat in 
samenwerking met stad en organisatie werkt aan het versimpelen van communicatie, brieven, 
webteksten, e-mails etc. Het Versimpelteam is tot op heden altijd gefinancierd met incidentele 
middelen. Bij de begroting zullen we een besluiten moeten nemen over vervolgfinanciering. 
 
Kunt u concrete voorbeelden benoemen waarbij het “versimpelteam” in positieve uit is gevallen 
voor de burger en hoe dit heeft geleid tot een versteviging van de relatie overheid-inwoner? 
(meetbaar)? 

  

Antwoord De focus van het Versimpelteam heeft de afgelopen jaren gelegen op het versimpelen van 
standaard brieven (die in taaksystemen zitten en vaak tientallen tot duizenden malen per jaar 
worden verstuurd) en webpagina's (die per jaar door tientallen tot duizenden inwoners en 
ondernemers worden bekeken). 
In 2021 zijn we gestart met een Lezerspanel, met daarin inmiddels ruim 100 Zwollenaren. Die 
krijgen een paar keer per jaar onze brieven voorgelegd voor reactie en dat heeft al geleid  tot 
aanpassing van de eerste set met brieven. Zie Lezerspanel | Gemeente Zwolle. De panelleden 
zijn hierover ook enthousiast want het leeuwendeel heeft gereageerd op onze vraag. 
In de 2e helft van 2021 gaan we medewerkers van de organisatie een Tool aanbieden waarmee 
ze zelf makkelijker brieven en teksten op B1-taalniveau kunnen schrijven. Hiermee kunnen we ook 
beter monitoren wat het leesniveau is van onze communicatie. Mogelijk kunnen we dit in 2022 nog 
aanvullen met een steekproef op de uitgaande post. Dat wordt nog uitgezocht. 
Als het Versimpelteam ook in 2022 blijft functioneren dan willen we de monitoring nog verder 
doorontwikkelen. We kunnen bijvoorbeeld nog beter de verbinding leggen met onze 
klantonderzoeken. Zie ook onze reactie op raadsvraag 91. 
 

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 

Beantwoord door 
 
Contactgegevens 

John de Meijer / Gerda van de Bunt 
 
J.H.Meijer@zwolle.nl/ GJ.van.de.Bunt@zwolle.nl 

 
  

https://www.zwolle.nl/organisatie/gemeentelijke-organisatie/onze-teksten-moeten-eenvoudiger/lezerspanel
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CDA PPN Investeringsbedragen Zwartewaterzone en Zwartewaterallee 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Notitie ‘Strategische Investeringsagenda d.d. 25 mei 2021’ 
Paginanummer: 4 
 

Vraag In het Overzicht globale indicatie investeringsbedragen staan de projecten Zwartewaterzone en 
Zwartewaterallee samengevoegd. Dit betreffen echter twee separate projecten met andere 
ontwikkelaars etc.  
Kunt u de bedragen van deze projecten van elkaar scheiden? (projectspecifiek, dus niet vwb 
generieke maatregelen waarvoor subsidie is verkregen in het kader van de woningbouwimpuls) 
Graag zien wij deze bedragen als antwoord en ook graag als aparte projecten benaderd. 

  

Antwoord Het is niet eenvoudig de maatregelen te scheiden naar projecten. Dit betreft het profijt en 
toerekenbaarheidsbeginsel. Als je de maatregelen wilt toerekenen, moet een analyse plaatsvinden 
van de toerekenbaarheid als gevolg van bestaande knelpunten/ambities, autonome groei, groei 
door de projecten zwartewaterzone en -allee en groei door projecten elders in de stad (zoals 
stadshagen). De fietsstraat Klooienberglaan (maatregel 5) is daarvan een goed voorbeeld. Dat is 
een al langer bestaande wens, die met het oog op de Zwarte Waterzone en de groei van 
Stadshagen, nu urgenter wordt. Maar daarmee niet een maatregel is die grotendeels toerekenbaar 
is aan de Zwartewaterzone of Zwartewaterallee. In het algemeen geldt dat de maatregelen al 
langer bestaande wensen zijn, die door de projecten naar voren gehaald worden, maar waarbij het 
profijt voor een ieder is die in de omgeving woont, werkt of recreëert.   
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door M. Numan 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

M.Numan@zwolle.nl 
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CDA PPN Onderhouds- en beheerlasten 
 

Gesteld door fractie CDA  

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Jaarstukken 2020 / Berap 2021-1 / MPV 2021 /   
Paginanummer: 5 
 

Vraag Naast de jaarlijkse kapitaallasten zal er ook sprake zijn van extra jaarlijkse onderhouds- en 
beheerlasten vanwege de investeringen. De hoogte van deze extra kosten is sterk afhankelijk van 
het soort investering. Bij renovatie van wegen zullen de extra kosten beperkt zijn, omdat er al 
sprake is van bestaande onderhoudskosten. Bij nieuwe investeringen in de openbare ruimte leidt 
het zeker tot extra kosten. Een algemene rekenregel is lastig te geven, maar ligt vermoedelijk 
tussen de 1 tot 2% van het investeringsbedrag.Onderhouds- en beheerlasten zijn toch uitvoering / 
operationeel?  
Waarom worden deze toch opgenomen in de SIA? 

  

Antwoord Het gaat hier om beheer- en onderhoudslasten die onlosmakelijke het gevolg zijn van de 
investering in de openbare ruimte. Bijvoorbeeld een aanleg van een (fiets) tunnel leidt ook tot 
extra beheer - en onderhoudskosten. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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CDA PPN Hubs onrendabel deel 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Notitie ‘Strategische Investeringsagenda d.d. 25 mei 2021’ 
Paginanummer: 8 
 globaal overzicht van de verwachte investeringen in het Spoorzonegebied. 
 

Vraag Wat zijn “Hubs onrendabel deel” (waar gaat de globale 5 M euro in zitten?) 
 

  

Antwoord Geen antwoord ontvangen, reactie volgt later  

  

Portefeuillehouder  

Beantwoord door  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 
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CDA PPN Verbreding Holtenbroekerbrug 
 

Gesteld door fractie CDA  

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Notitie ‘Strategische Investeringsagenda d.d. 25 mei 2021’ 
Paginanummer: 23 
Globale indicatie overige investeringen mobiliteit 
 

Vraag De Verbreding Holtenbroekerbrug 30 M€.  
Kunt u hierover aangeven of dit een denkrichting is, of dat dit al concreter is? Waar is dit 
onderdeel van en wat is hier (of wanneer wordt hier) wat over bekend?  

  

Antwoord Het is nu vooral een denkrichting, bezien in het licht van alle ontwikkelingen waar Zwolle de 

komende jaren voor aan de lat staat. Denk aan het versterken van de stedelijkheid van Zwolle, het 

aantrekkelijker maken van het centrumgebied, het veiliger en autoluwer maken van de binnenring 

en het verleiden van de automobilisten van de binnen naar de buitenring. Verstedelijking gaat 

gepaard met nieuwe mobiliteit. Dit alles vraagt om ruimte, waaronder mogelijk meer ruimte op de 

Holtenbroekerbrug voor zowel voetganger, fietser als gemotoriseerd/ elektrisch (openbaar) 

vervoer. Daarbij wordt ook gekeken naar de beheer- en onderhoudskosten van zowel de huidige 

als de eventuele toekomstige brug en de resterende (economische) levensduur van de huidige 

brug. Op dit moment is nog niet helder wanneer hier meer over bekend wordt. 

 
  

Portefeuillehouder E. Anker 

Beantwoord door J. van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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CDA Berap Contracten zorgaanbieders 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Beschrijving doel 2.3.2.  
Paginanummer:  
 

Vraag De gemeente heeft in het kader van de jeugdzorg contracten met veel (commerciële) 
zorgaanbieders. Over de vraag of zorgaanbieders winst mogen maken zal weinig discussie zijn, 
maar het CDA vindt het van belang dat die winsten wel proportioneel zijn. 
 
Het CDA vraagt het college of het bekend is dat er zorgaanbieders zijn waarbij de winst uitstijgt 
boven de 10%. Indien dit het geval is, onderneemt het college dan actie om te zorgen dat e.e.a. 
wordt gecorrigeerd en dit een volgende keer kan worden voorkomen? 
 

  

Antwoord In het nieuwe inkoopmodel jeugdhulp is opgenomen dat de jeugdhulpaanbieder bewust om dient 
te gaan met de financiële middelen en geen maatschappelijk onverantwoorde winsten mag maken. 
Indien blijkt dat de netto winst van een jeugdhulpaanbieder hoger is dan 10%, moet de aanbieder 
aan kunnen tonen dat het behalen van de winst niet ten koste is gegaan van de kwaliteit van de 
jeugdhulp. Indien geconstateerd wordt dat het behalen van de winst ten koste is gegaan van de 
kwaliteit van de jeugdhulp, kan de aanbieder verplicht worden de gemaakte winst te investeren om 
de kwaliteit weer op orde te brengen. 
 
Verder dient de jeugdhulpaanbieder: 
- geen vergoedingen te verstrekken die hoger zijn dan de Wet Normering Topinkomens toelaat; 
- geen management-, consultatie-, of franchisevergoedingen af te dragen die niet marktconform 
zijn of die niet voldoen aan landelijke richtlijnen ten aanzien van reële vergoedingen in de zorg. 
 
In dit licht is het goed te verduidelijken dat in het nieuwe inkoopmodel voor ambulante jeugdhulp 
gekozen is voor een inspanningsgerichte bekostiging met tarieven die zijn gebaseerd op het 
opleidingsniveau van de ingezette medewerker. Dit betekent dat naarmate een duurdere 
professional wordt ingezet, de vergoeding hoger is en andersom. Deze tariefdifferentiatie voorkomt 
dat het financieel aantrekkelijk is voor een aanbieder om in een hulpverleningstraject relatief 
goedkope werknemers in te zetten en bevordert de beste passende inzet. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl  
038 - 498 2679 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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CDA Berap Scheefwonen 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Beschrijving doel 6.2.2  
Paginanummer:  
 

Vraag Met experimenteerruimte binnen de woonruimteverdeling wordt gestreefd om het scheefwonen 
verder te verkleinen, dan wel een ongewenste concentratie van doelgroepen te voorkomen. 
 

 Kunt u toelichten wat deze experimenteerruimte precies inhoudt en wat het effect is tot nu toe?  

Antwoord  
In de Prestatieafspraken afspraken is opgenomen meer flexibiliteit in de woonruimteverdeling aan 
te brengen om zo de doorstroom te bevorderen, dan wel ongewenste concentratie(s) van 
doelgroepen voorkomen. Daarbij zoeken we naar nieuwe oplossingen in het matchen van vraag en 
aanbod.  
Er is ruimte om actief te experimenteren met het verdelen van woningen waarbij ook kan worden 
afgeweken van het huidige beleid voor de woonruimteverdeling. Uiteraard is het belangrijk hierbij 
op een transparante manier te werk te gaan. Ook willen we de experimenten evalueren en kennis 
hierover met elkaar delen.   
In 2020 zijn de volgende experimenten gestart en/of uitgevoerd: 

• Delta Wonen heeft twee nieuwbouwprojecten opgeleverd waarbij voorrang is gegeven aan 
“doorstromers” 

• In januari 2020 is Openbaar Belang gestart met “de magische mix”. Doel van de magische mix 
is een goede verdeling van woningen zodat eenieder woont in een woning die past bij hun 
specifieke levensfase, en tegelijkertijd een mix van bewoners te krijgen die elkaar vooruithelpt 
in het leven. Een inclusieve samenleving waarbij de leefbaarheid en veiligheid ook op peil 
blijft.  

• Doorstroommakelaar. Het doorstromen van ouderen kan deels een oplossing zijn om 
eengezinswoningen beschikbaar te krijgen voor gezinnen. Zo kan er een verhuisbeweging 
ontstaan waar meer woningzoekenden van kunnen profiteren.  

• Tijdelijke huurcontracten. Sinds januari 2019 worden de toekomstige sloopwoningen aan de 
Wiecherlinckstraat en Schuurmanstraat tijdelijk verhuurd bij mutatie. Over 2020 heeft dit geleid 
tot huisvesting van 24 woningzoekenden die in nood zaten vanwege een echtscheiding (in 
een sociale noodsituatie/huiselijk geweld situatie en/of met/zonder kinderen), 8 
arbeidsmigranten en 6 woningzoekenden uit een kritieke woonsituatie (b.v. huiselijk geweld, 
Limor, Herberg). 3 van deze huurders vielen in een hogere inkomenscategorie.  

• In Weezenlanden aan de Luttenbergstraat heeft SWZ de doorstroming bevorderd door de 
woningen uitsluitend aan te bieden aan mensen die een eengezinswoning achterlieten in 
Zwolle van SWZ, deltaWonen of Openbaar Belang. 

 
 
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
R.van.Dijk@zwolle.nl 
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CDA Berap Sociale huurgrens 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Beschrijving doel 6.2.2  
Paginanummer:  
 

Vraag Corporaties streven ernaar de groei van de voorraad gelijk op te laten lopen met de groei van de 
stad. Bij de versterkte groei waarin Zwolle nu zit, zal de sociale huur ook meegroeien. 
Uitgangspunt hierbij is 30% sociale huur of koopwoningen. 
 

 Inmiddels is de wachttijd voor een sociale huurwoning (wensmodule) flink opgelopen (gemiddeld 
ongeveer 6 jaar). Kunt u toelichting geven of in verhouding meer mensen in Zwolle onder de 
sociale huurgrens vallen en dat deze groep harder groeit dan de groei van de stad?  
 

Antwoord Onze indruk op basis van onze periodieke overleggen met de corporaties is dat de omvang van de 
zogenoemde primaire doelgroep van de corporaties evenredig groeit met de groei van Zwolle, dus 
niet harder. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl  

 
  

mailto:r.van.dijk@zwolle.nl
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CDA Berap Exploitatietekort fietstenstalling 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Beschrijving doel 6.3.1 We zorgen voor een toekomstbestendige verkeersinfrastructuur met 
prioriteit voor schoon vervoer 
Paginanummer:  
 

Vraag Afwijking op de BERAP: 
Op 16 december 2020 is de raad geïnformeerd over het exploitatietekort van de fietsenstalling. In 
de afgelopen jaren zijn de beheer- en exploitatiekosten hoger uitgevallen door onder meer hogere 
personeelslasten van NS medewerkers, hogere lasten voor (meerjaren)onderhoud en 
eigenaarslasten. De exploitatie van de fietsenstalling is nog niet sluitend. Er is een structureel 
exploitatietekort van € 200.000. Het tekort van dit jaar kan gedekt worden uit de reserve 
Spoorzone. Het tekort vanaf 2022 zal worden verwerkt in de begroting 2022 en komt ten laste van 
de algemene middelen. 
 
Het lijkt erop dat we het exploitatietekort van 200.000 ter kennisgeving lijken aan te nemen. In 
hoeverre komt er een plan om dit tekort op te gaan lossen? (de specifiek genoemde lasten zullen 
namelijk niet minder worden).  
 

  

Antwoord In zowel de jaarrekening 2020 alsmede de beslisnota van 16-11-2020 is de raad geïnformeerd 
over het destijds voorziene exploitatietekort van € 250.000, van de ondergrondse fietsenstalling. 
Naderhand hebben overleggen en onderhandelingen met ProRail plaatsgevonden waarbij het 
tekort naar beneden bijgesteld kon worden, i.c. € 200.000,-. In gevoerde gesprekken met 
betrokken partijen is het niet gelukt deze lasten bij een 3e partij onder te brengen, waardoor we 
hier als gemeente zelf voor aan de lat staan. Er is geen plan voorzien om dit tekort op te lossen. 
 

  

Portefeuillehouder E. Anker 

Beantwoord door J. van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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CDA PPN Klimaatadaptie 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Jaarstukken 2020 / Berap 2021-1 / MPV 2021 /   
Paginanummer:  
 
Doel 6.4.4 We versterken onze positie op het gebied van klimaatadaptatie en dragen daarmee bij 
aan een leefbare en economisch krachtige delta 
Afwijkingen op kredieten Berap 2021-1 
 
Vanuit de reguliere middelen is een bedrag van € 51.496 extra toegevoegd aan het project 
klimaatadaptatie. Daarnaast is er € 150.000 van uit GRP beschikbaar gesteld en is voor de City-
deal een bedrag van € 15.000 ontvangen. Hierdoor kan het krediet worden verhoogd met € 
216.496. Dit bedrag zal worden besteed aan lopende verplichtingen. 
 

Vraag Extra geld: Houdt dit in dat er sneller aan een aantal verplichtingen voldaan kan worden?  
Wat zien we daarvan terug (in effecten of geld)? 
 

  

Antwoord De opgave ten aanzien van klimaatadaptatie is groot. De beschikbaar gestelde middelen zijn 
ingezet voor de ontwikkeling en inzet van kennis over klimaatadaptatie in projecten. Ook zijn de 
middelen ingezet in het klimaatadaptatiedeel in projecten (welke?). Daarmee worden kwetsbare 
gebieden minder kwetsbaar gemaakt.  
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door Lisa de Groot 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

L.de.Groot@zwolle.nl 
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CDA MPV Motie Milligerplas 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op MPV 2021 /   
Paginanummer: project Stadshagen 
 

Vraag Op maandag 26 oktober is tijdens  Raadsplein besluitvormend (Raadzaal) 2020 de door het CDA 
geïnitieerde motie M7-1 De Milligerplas: met ronde vormen, in ’t groen gestoken (ID862) 
aangenomen. 
Daarbij roept de raad het college op: • Om de voorgestelde ingrepen uit deze motie te 
onderzoeken in overleg met de omgeving en gebruikers. • De resultaten van dit onderzoek om te 
zetten in een projectvoorstel inclusief financiële raming. • Dit voorstel in 2021 zo mogelijk voor de 
perspectiefnota 2022-2025 voor te leggen aan de raad.  
 
Het CDA kan de integratie van deze motie niet terugvinden in de stukken en deze zijn ook niet 
apart aangeleverd. Kunt u aangeven of u en hoe u deze motie tot uitvoer brengt? 

  

Antwoord De motie M7-1 is in afrondende fase. In de tweede helft van 2021 wordt de raad via een 
informatienota over de uitwerking van de Visie op de Milligerplas geïnformeerd en worden ook de 
uitkomsten van deze motie aan de raad verstrekt.  

  

Portefeuillehouder Schuttenbeld 

Beantwoord door Heleen Post 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

H.Post@zwolle.nl 
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CDA MPV De Tippe 
 

Gesteld door fractie CDA   

Heeft betrekking op MPV 2021 /   
Paginanummer: project De Tippe 
 

Vraag  Op maandag 25 mei is tijdens het Raadsplein besluitvormend de door het CDA geïnitieerde motie 
M15-2 Meer gestapelde woningbouw in de Tippe (ID817) aangenomen. 
Daarbij roept de raad het college op:  
Om de mogelijkheden voor een hoger percentage en/of hoger aantal gestapelde woningbouw te 
onderzoeken en vervolgens de kansen voor extra woonruimte o.b.v. gestapelde woningbouw 
voorde meest relevante doelgroepen zo goed mogelijk te benutten. 
 
Het CDA kan de integratie van deze motie niet terugvinden in de stukken en deze zijn ook niet 
apart aangeleverd. Kunt u aangeven of u en hoe u deze motie tot uitvoer brengt? 
 

Antwoord De motie 15-2 is momenteel in de afrondende onderzoekfase. In de tweede helft van 2021 worden 
de uitkomsten hiervan aan de raad verstrekt. 

  

Portefeuillehouder Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Michiel Scheper 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

M.Scheper@zwolle.nl 
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GL PPN Global Goals  
 

Gesteld door fractie 
 
 

GroenLinks  
 
 

Heeft betrekking op 
 

 Beslisnota PPN2022-2025 pagina 4 mbt Sustainable Development Goals.Global Goals 
 

Vraag Het opnemen van de Global Goals for Sustainable Development, ook wel Global Goals of 
Sustainable development Goals (SDGs), in investeringsvoorstellen. Er zijn 17 doelstellingen voor 
duurzame groei opgesteld in 2015 door de Verenigde Naties. Gemeente Zwolle heeft deze 
onderschreven. Het advies van de accountant is om in de begroting en het jaarverslag expliciet te 
rapporteren over gerealiseerde resultaten op de Global Goals. De SIA is geen beleidsdocument, 
het geeft geen inhoudelijke sturing. De inhoudelijke sturing doen we in de begroting, afzonderlijke 
beleidsnota’s en bijvoorbeeld het coalitieakkoord. De SIA is een financieel instrument, een fonds 
en de inhoudelijke afweging maken we in de investeringsbesluiten. Daarom zijn de Global Goals 
geen goed toetsingsinstrument of iets wel of niet betaald kan worden uit de SIA. Een cijfermatige 
causaliteit aan de Global Goals kunnen we niet waarmaken, maar wel zullen we bezien of we per 
investeringsvoorstel hier iets over kunnen zeggen.. 
 
1. Kunt u aangeven hoe/in welke vorm Zwolle deze heeft onderschreven: zijn we 
ingeschreven als Global Goals Gemeente? 
 
“maar wel zullen we bezien of we per investeringsvoorstel hier iets over kunnen zeggen”: 
 
2. Kunt u ‘het bezien en het iets’ nader verklaren? Is er een SDG-monitor en als die er is 
hoe zorgen dat de cijfers uit de SDG monitor wel worden betrokken bij de verschillende 
stukken van de begrotingscyclus van de gemeente? 
 
3 Is/wordt er ook een budget voor Global Goals opgenomen?  
4. Hoe zorgt de gemeente er voor dat de SDG’s in het gehele ambtelijk apparaat bekend zijn 
en als uitgangspunt dienen. 
5 En wat doet de gemeente om ook partijen in de stad bij de SDG’s te betrekken? 
 
 

Antwoord De gemeente Zwolle heeft zich nog niet aangemeld als Global Goals gemeente. Het college 
neemt hierover binnenkort een besluit en zal daarover vervolgens de raad informeren. Daarbij 
zullen wij ook aangeven hoe we de interne organisatie en de partijen in de stad betrekken bij het 
bereiken van de SDG's. Er is op dit moment geen apart budget voor de Global Goals en ook geen 
SDG-monitor. Bij de doorontwikkeling van de beleidscyclus kijken we ook naar de indicatoren in 
de begroting. Daarbij zullen we bekijken in hoeverre we de SDG's hierbij kunnen betrekken. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.Wijnandts@zwolle.nl 
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GL PPN Uitleg afkortingen 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks  
 
PPN pag 4 paragraaf 1-2   
 

vraag Is het mogelijk dat er een lijst met afkortingen komt of dat de afkortingen in het stuk 
toegelicht worden. Bijv: wat zijn SW bedrijven?   

  

Antwoord In het vervolg zullen we een lijst met afkortingen aan de perspectiefnota toevoegen. 
SW is de afkorting van Sociale Werkvoorziening.  
 

  

Portefeuillehouder De Jong 

Beantwoord door J. van Dijk  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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GL PPN Public affairs 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks 
 
PPN pag 9 Een groter speelveld 
 

vraag Wat valt onder ‘public affairs’? 

  

Antwoord Public Affairs bestaat uit het beïnvloeden van processen van beleid- en besluitvorming. Hieronder 
vallen onder meer specifieke lobbydossiers van de gemeente. Ieder lobbydossier heeft een eigen 
doel.  
Public Affairs kent de volgende drie doelen die bijdragen aan het realiseren van de ambities en 
positionering van de stad. 
1. Belangenbehartiging voor meer financiering zoals de Regiodeal; 
2. Aanpassen van plannen en regels zoals voor Lelystad Airport; 
3. Positionering van de stad en zitting nemen in een bestuurlijk of ambtelijk netwerkoverleg. 

Bijvoorbeeld deelname van een wethouder in een VNG-commissie, zodat hij/zij meewerkt aan 
advies voor het VNG bestuur over belangenbehartiging of zelf de VNG vertegenwoordigt in 
Den Haag of Brussel 

 
  

Portefeuillehouder Burgemeester Snijders 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 51 65 
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GL PPN Transities onder druk 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
 
 
 
vraag 

GroenLinks 
 
PPN pag 9 Betaalbaarheid van Transities onder druk 
 
‘De particuliere wooneigenaar met minder besteedbaar inkomen vormt daarbij een kwetsbare 
groep’.  
 
Op basis van welke informatie wordt deze conclusie getrokken? 

  

Antwoord Dat is het beeld dat uit diverse studies naar voren komt, (bijvoorbeeld door het Planbureau voor 
de Leefomgeving): bij de transformatie van de bestaande woningvoorraad is deze doelgroep 
kwetsbaar.   

  

Portefeuillehouder Anker/De Heer 

Beantwoord door Erwin Ormel 
 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

E.Ormel@zwolle.nl 
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GL PPN Sturingsmechanisme 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
 
 
Vraag 
 

 

GroenLinks 
 
PPN pag. 9 
 
Kop digitalisering “Dat vraagt om een sterker sturingsmechanisme.”  
 
1. Aan wat voor mechanisme wordt gedacht hierbij? 
2. Kan GroenLinks hier voorbeelden van ontvangen? 
 
 

Antwoord 1. Technologische/ICT kosten zijn deels “back-office” en kaderstellende kosten voor de 
gemeentelijke organisatie. In toenemende mate zien we echter de inzet van data en 
technologie ten behoeve van het creëren van maatschappelijke waarde: betere 
dienstverlening, meer inzicht in de opgaven/stad en adequater beleid. Deze groei is geen 
autonome groei van ICT kosten, maar vernieuwing van gemeentelijk beleid en uitvoering.  
Dit betekent dat de kosten van deze vorm van digitale kosten tbv maatschappelijke waarde 
ook in relatie tot andere middelen gericht op dat doel in onze begroting gewogen dient te 
worden. Bijvoorbeeld personeelskosten. 

2. Deze werkwijze is nog niet begrotingsbreed van toepassing en meer een uitgangspunt, om het 
sturend vermogen in de beleidcyclus op digitaliseringskosten te versterken. Dat bedoelen we 
met een sterker mechanisme. We kennen er al wel voorbeelden van. Zoals het GBI bij 
Inkomensondersteuning. Senshagen bij klimaat. Of het handhaven van parkeerbeleid met 
scanauto’s. 

  

Portefeuillehouder M. van Willigen 

Beantwoord door H. van Es 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

H.van.Es@Zwolle.nl 
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GL PPN Doorrekening beleidsambities 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
vraag 

GroenLinks 
 
PPN pag 14 Doorrekening van de bestaande Beleidsambities 
 
Er wordt gesproken over dat een aantal beleidsnota’s zijn gepresenteerd die later een 
beroep zullen doen op structurele middelen. Als voorbeeld, het economisch perspectief. 
Het is moeilijk voor de raad om deze voorstellen te wegen als hierbij in het voorstel geen 
financiële paragraaf zit, zoals nu het geval.  
 
Op welke wijze wordt in de toekomst voorzien dat we deze voorstellen wel kunnen wegen? 

  

Antwoord De uiteindelijke afweging vindt plaats bij de begroting. De raad kan dan bij de beleidsnota 
uitspreken over de voorgestelde lijn. Bij de PPN kan een uitspraak worden gedaan over het belang 
van het onderwerp in relatie tot andere thema's. De concrete bestedingsvoorstellen volgen dan bij 
de begroting. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 156 van 201 
 

 

GL PPN Ruimte voor landelijke vernieuwing 
 

Gesteld door fractie 
 
 

GroenLinks 

Heeft betrekking op 
 
 
 
 
Vraag 
 

PPN pag 15 
 
“Daarbij willen we gebruikmaken van de ruimte die vanuit de ministeries wordt geboden om tot 
landelijke vernieuwing te  komen”. 
 
a. Welke ruimte gaat het hierover? 
b. Vernieuwing op welke gebieden? 

 
Antwoord a. Het gaat hier vooral om financiële ruimte om hervormingsbewegingen mogelijk te maken. 

b. Het gaat dan om vernieuwing op verschillende terreinen, zoals bijvoorbeeld op het terrein van 
nieuwe woon-zorginitiatieven in het kader van de beweging van Beschermd wonen naar 
beschermd thuis. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong en Ed Anker 
 

Beantwoord door Maaike Ganzeboom 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
M.Ganzeboom@zwolle.nl 
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GL PPN Structurele randvoorwaarden 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
 
 
Vraag 

GroenLinks 
 
PPN pag. 16 
 
“Dat houdt in dat we ..investeren in de structurele randvoorwaarden”.  
 
Hoe zien die randvoorwaarden eruit? 
 

Antwoord Wanneer we de groeisectoren willen versterken tot samenhangende clusters en meer werk willen 
maken van de verbinding tussen onderwijs en ondernemers, vraagt dit om organisatiekracht. Het 
vraagt om de juiste (personele) capaciteit om vanuit een proactieve benadering als gemeente de 
samenwerking te zoeken met de partners in stad en regio, om tot een gezamenlijke en gedragen 
agenda te komen. Waar we als organisatie de focus altijd hadden om op basis van de vele 
initiatieven die zich meldden te reageren en onze rol te verkennen, vraagt de nieuwe benadering 
om een proactieve inzet vooraf. Waarbij we zowel binnen de organisatie voor een goede 
afstemming moeten zorgen (binnen de vele projecten en programma’s die lopen), als ook moeten 
zorgen voor een goede organisatie als het gaat om de afstemming van een nieuwe agenda met 
partners in stad en regio.  

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Annelies Boot 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

A.Boot-Maris@zwolle.nl 
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GL Berap Covid-19 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks  
 
Berap doel 2.1.3 
 

vraag Door Covid-19 is het jaar 2020 qua voorzieningenaantallen en ondersteuningsbehoefte een 
afwijkend jaar ten opzichte van eerdere jaren.  
 
1  Op welke manier heeft Covid-19 hier impact op? 
2 Zijn dit Covid-19 gerelateerde ondersteuningsbehoeften? 
3 En betekent dit dat we voor  de rest van 2021 hier ook nog rekening mee moeten houden? 

  

Antwoord We zien dat er in 2020 minder aanvragen zijn gedaan als het gaat om hulpmiddelen zoals 
bijvoorbeeld een scootmobiel. De situatie rondom Covid-19 en de lockdown hebben ertoe geleid 
dat inwoners aanvragen op dit terrein zijn gaan uitstellen. We merken in 2021 dat vanaf het 2e 
kwartaal het aantal aanvragen weer richting het 'oude' niveau gaan.  
Wat betreft de thuisondersteuning zien we dat in 2020 de ondersteuning en het aantal aanvragen 
is doorgelopen. Wel zien we binnen de thuisondersteuning een toename van het aantal aanvragen 
van jongeren (18-24 jaar). Als gevolg van Covid-19 en de lockdown zien we dat kwetsbare 
jongeren die zich eerst wel redden nu toch een beroep doen op ondersteuning.  
We kunnen op dit moment nog niet voorzien hoe zich dit de rest van het jaar zal ontwikkelen. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Suzanne Bruns 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

S.Bruns@Zwolle.nl 
038 4984057 

 
  

mailto:S.Bruns@Zwolle.nl


Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 159 van 201 
 

 

GL Berap Arbeidsparticipatie 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op 
 

Berap doel 2.2.1.  Arbeidsparticipatie 
 

vraag 
 

 
We weten dat de doelgroep statushouders extra hard getroffen is door Corona (net als andere 
doelgroepen).  
 
Welke activiteiten hebben afgelopen jaar wel kunnen plaatsvinden voor de inburgering, 
richting arbeidsparticipatie voor deze doelgroep? 

Antwoord  

• Sec de inburgering lag en ligt bij de taalaanbieders. Deels heeft dit digitaal 
plaatsgevonden en deels heeft het stil gelegen. DUO houdt hier rekening mee met de 
tijdsperiode die is vastgesteld door DUO, (3 jaar). Dit heeft bij zowel de statushouder als 
ook bij de aanbieders geleid tot grote problemen. 

• Team IPA heeft de uitvoering van de regievoering continu voortgezet. Om dit in sommige 
situaties ook fysiek mogelijk te maken hebben we ruimte gehuurd bij TIEM. Rekening 
houdende met de RIVM maatregelen konden we op deze locatie fysiek net iets meer 
doen. 

• We hebben ihkv participatie en taal ontwikkeling het provinciale project deels uitgevoerd. 
(zie bijlage) Statushouders kregen begeleiding, taalaanbod en de mogelijkheid tot 
participatie bij TIEM. Deltion/Landstede en TIEM zijn uitvoeringspartners in deze. Team 
IPA biedt coaching en regievoering  

• Op minder intensieve schaal was het soms mogelijk om bij Travers, (Doc24) en bij 
Present, (Kringloopwinkel) mensen te plaatsen. 

• De maatjes van SVEZ hebben nagenoeg vol continue doorgewerkt. Binnen hun eigen 
locatie in Zwolle zijn bijeenkomsten met kleine groepjes voortgezet 

• Team IPA heeft daarnaast tientallen statushouders opgeroepen voor het afnemen van 
een digitaal assessment, het bespreken van het rapport en het opstellen van een PIP, 
(Persoonlijk inburgerings plan). We hebben telefonisch en via andere 
communicatiemiddelen, zoals app contact en zoom geprobeerd op contact maken en te 
behouden 

• Het mag duidelijk zijn dat er achterstanden zijn ontstaan door de RIVM maatregelen. Met 
name op het gebied van taal en participatie 

 
 
https://www.destentor.nl/zwolle/in-zwolle-worden-statushouders-alvast-geholpen-met-het-vinden-
van-werk-niet-iedereen-wil-zijn-hand-ophouden~af017ab9/ 
 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Carel Plas 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

C.Plas@zwolle.nl 

 
  

https://www.destentor.nl/zwolle/in-zwolle-worden-statushouders-alvast-geholpen-met-het-vinden-van-werk-niet-iedereen-wil-zijn-hand-ophouden~af017ab9/
https://www.destentor.nl/zwolle/in-zwolle-worden-statushouders-alvast-geholpen-met-het-vinden-van-werk-niet-iedereen-wil-zijn-hand-ophouden~af017ab9/
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GL Berap Gelijkwaardige schulddienstverlening 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 

GroenLinks 
 
Berap doel 4.3.2 

vraag Er zaten nog maar 12 Zwollenaren in het bestand’ Op welke wijze is/wordt zorg gedragen 
dat deze Zwollenaren gelijkwaardige schulddienstverlening elders krijgen? 

Antwoord In samenspraak en op advies van de rechtbank Overijssel zijn de nog lopende dossiers 
overgedragen aan Usolve Bewindvoering, een kantoor in Zwolle die al geruime tijd ervaring heeft 
in de uitvoering van deze activiteiten. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T : 06 – 11 153729 
@: e.molendijk@zwolle.nl 

 
  

mailto:e.molendijk@zwolle.nl
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GL Berap Economische positie Zwolle 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 

GroenLinks 
 

Berap doel 5.2.1  
 

Vraag 
 

We versterken de economische positie van Zwolle als koop- en recreatiecentrum van de regio, 
zodanig dat: 

• Er focus ligt op de binnenstad, zonder de rest te vergeten. 

• De sector recreatie en toerisme wordt gestimuleerd, en meer bezoekers, langer blijven, 
vaker terugkomen en meer besteden. 

• De markt wordt gestimuleerd om zelf te zorgen voor een aantrekkelijk en levendig aanbod 
waarmee ze bestedingen van inwoners en bezoekers binden aan de stad. 

• De tevredenheid van de bewoners over de dagelijkse boodschappenvoorzieningen in 
stand blijft 

1. Kunt u bullets 1 en 4 nader verklaren?  
2 Hoe gaat u ervoor zorgen dat ‘de rest niet wordt vergeten’? 
3 Op welke manier(en) wordt de markt gestimuleerd om zelf te zorgen voor een aantrekkelijk 
en levendig aanbod? 
 

Antwoord 1. De binnenstad is, als het gaat om het versterken van de economische positie van Zwolle als 
koop- en recreatiecentrum van de regio, het belangrijkste gebied binnen Zwolle omdat het de 
meeste bezoekers trekt: Zwolse consumenten, inwoners/bezoekers uit de regio,  maar ook 
bezoekers van nog verder weg. En het gaat hierbij dan niet alleen om de winkels, maar ook de 
horeca-en uitgaansvoorzieningen, culturele voorzieningen en evenementen. 
Wat betreft de tevredenheid van de bewoners over de dagelijkse voorzieningen: naast de 
binnenstad zijn de wijkwinkelcentra natuurlijk van groot belang voor met name de Zwolse 
inwoners. Daar doen ze hun dagelijkse boodschappen, maar ontmoeten elkaar ook. Het is 
daarom van belang dat de Zwollenaar ‘tevreden’ is over deze voorzieningen. Een goede 
indicatie dat dit ook zo is is te halen uit de 2 jaarlijkse buurt voor buurt onderzoeken 

 
2. Hoe gaat u ervoor zorgen dat ‘de rest niet wordt vergeten’? 

Door ook aandacht te hebben voor de wijkwinkelcentra maar ook de overige winkellocaties in 
Zwolle zoals de woonboulevard. Zo worden nu plannen gemaakt voor de 2e fase van 
winkelcentrum Stadshagen. Ook zijn we bezig met de versterking van winkelgebied 
Diezerbrink.  
 

3. Op welke manier(en) wordt de markt gestimuleerd om zelf te zorgen voor een aantrekkelijk en 
levendig aanbod 
NB met de markt wordt hier niet de warenmarkt bedoeld. Maar de marktpartijen die achter de 
winkels en andere commerciële en niet commerciële publieksgerichte voorzieningen staan.  
We proberen die in zeer algemene zin te stimuleren  door maatregelen te nemen (bijvoorbeeld 
door het versterken en nog aantrekkelijker te maken van de openbare ruimte)  opdat  die 
eventueel investeringen en meer bezoekers uitlokken 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Rob van Oosterhout 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

RAL.van.Oosterhout@zwolle.nl 
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GL Berap Ruimtelijke initiatieven 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op 
 

Berap doel 6.1.2.  Nieuw Ruimtelijke initiatieven 
 

vraag 
 

a. Wanneer wordt dit duidelijk 
b. Hoe hoog zijn de kosten? 

 
Antwoord Er wordt verondersteld dat het hier gaat om Plankosten Weezenlanden Noord !! 

De overeenkomst waar de plankosten in worden afgesproken is door de ontwikkelende partij 
aangehouden omdat zij de financiering van de ondergrondse garage (nog) niet rond hebben. 
Mocht er geen oplossing zijn voor deze financiering dan loopt de gemeente het risico dat een deel 
van de plankosten niet kunnen worden verhaald. De onderhandelingen zijn nog in gang.  
mocht de ontwikkelaar niets betalen dan gaat het om een bedrag tussen de 175.000 en 200.000 
euro.  

  

Portefeuillehouder E. Anker 

Beantwoord door C. Waalewijn 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

c.a.e.waalewijn@zwolle.nl 
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GL Berap Passen woningaanbod 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op 
 

Berap doel 6.2.1. passend woning aanbod 
 

Vraag 
 

Investeren in fte om kansrijke businesscase te maken 
 

a. Hoe groot is de geschatte kans op succes? 
b. Er zijn al vaker businesscases gemaakt hebben we de expertise inmiddels niet zelf 

in huis, of zouden we dat niet structureel aan  ons moeten binden? 
Antwoord  

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door De kans op succes is altijd moeilijk te duiden. Het gevraagde budget dient om aanvullend op de 
eigen kennis die is opgebouwd, specifieke kennis en ondersteuning in de kunnen huren om 
daarmee de kans van slagen van de businesscase zo groot mogelijk te maken.  
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

René van Dijk 
r.van.dijk@zwolle.nl  

 
  

mailto:r.van.dijk@zwolle.nl
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GL Berap Slimme duurzame mobiliteit 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

 

GroenLinks 
 
Berap doel 6.3.2. Slimme duurzame mobiliteit 
 

Vraag 
 

Actualisatie verkeersmodel van €100.000,-  
 
1. Gaat het hier om Fte’s ten behoeve van beleidsvorming of om daadwerkelijke 
infrastructuur aanpassing? 
 
Indien dit laatste het geval is? 
2.  waar en hoe gebeurt dit dan? 
 

Antwoord Het betreft hier het opstellen/ actualiseren van een (nieuw) stadsbreed verkeersmodel. Een 
verkeersmodel is een softwareprogramma, waarin nieuwe geactualiseerde data is opgenomen, 
zoals alle wegen, sociaal economische gegevens (inwoners, arbeidsplaatsen, etc) en 
ontwikkelingen voor zowel de huidige als de toekomstige situatie zijn opgenomen. Met dit 
verkeersmodel kunnen we verkeersprognoses uitvoeren en visualiseren. Bijvoorbeeld wat het 
versterken van de stedelijkheid, de gebiedsontwikkelingen en (infrastructurele) projecten 
betekenen voor de bereikbaarheidsvraagstukken van de stad. Of wat verwachte in-en uitstappers 
zijn bij realiseren van een extra station in Zwolle. We kunnen fiets, auto en openbaar vervoer 
modelleren.   

  

Portefeuillehouder E. Anker 

Beantwoord door J. van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl tel 038-4983248 
 

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
tel:038-4983248
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GL Berap Energie 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

 

GroenLinks 
 
Berap doel 6.4.1. Energie 
 

Vraag 
 

Er wordt budget vrijgemaakt uit het restant van vorig jaar voor ‘centrale 
communicatie’(budgetneutraal) alsmede een incidenteel budget gevraagd (gedekt) voor 
communicatie-context digitaal loket.  
 
Kan uitgelegd worden wat in beide communicatiekanalen gaat gebeuren? 
 

Antwoord Het centrale communicatiebudget omvat vooral programma brede communicatie rondom de 
energietransitie richting bewoners en ondernemers die we dit jaar gaan uitbreiden vanuit de 
communicatiestrategie waarover de raad binnenkort geïnformeerd wordt. 
Daarnaast is er een bijdrage voor het per 1 januari  jl. nieuw geopend digitaal energieloket. Na de 
eerste maanden operationeel te zijn geweest is inzicht verkregen in de vragen (online en offline) 
en het bezoekersgedrag op de site. Deze data vormt de basis voor een communicatiecampagne 
gericht op het vergroten van de naamsbekendheid van het loket, bewustwording en het overgaan 
tot het nemen van duurzaamheidsmaatregelen.  
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door Joke Kok en Nanette van Dishoeck 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

JM.Kok@zwolle.nl; 038-4983252; 
N.van.Dishoeck@zwolle.nl; 06-21316294 
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GL Berap SIM subsidie 
 
Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Berap doel 7.1.4. 

  

Vraag Weer zo’n afkortingsvraag. Wat is SIM subsidie? 
 

Antwoord Een SIM subsidie is een subsidie voor de instandhouding van monumenten. SIM=Subsidie 
Instandhouding Monumenten. Het betreft een Rijkssubsidie. 

  

Portefeuillehouder Rene de Heer 

Beantwoord door Ronald Ackerman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

0384982414 
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GL Berap Onderdoorgang Weteringpad 
 
 
Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Berap doel 7.1.2. 

  

Vraag De extra lasten nieuwe onderdoorgang Weteringpad wordt bekostigd uit stel post 
Stadsuitbreiding/inbreiding.   
 
Waarom is er voor deze, voor ons niet direct logische, stelpost gekozen? 
 

Antwoord Binnen de systematiek van de lasten stadsuitbreiding is ook een stelpost van jaarlijks €75.000 
beschikbaar om kosten vanwege instandshoudingslasten aan voorzieningen bij 
herstructureringsgebieden en inbreidingslocaties op te vangen. Vanuit het resterende budget worden 
de kosten ad € 6.750 gedekt. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door  J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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GL Berap Vastgoedportefeuille 
 
 
Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Berap doel 7.1.4  

  

Vraag Het gemeentelijk vastgoed versterkt de maatschappelijke betrokkenheid in de wijken en stad 
Strategie verduurzamen maatschappelijk (gemeentelijk) vastgoed 
Ten behoeve van de verduurzaming van de gemeentelijke vastgoedportefeuille dient een Zwolse 
routekaart voor de verduurzaming van het maatschappelijk (gemeentelijk) vastgoed gemaakt te 
worden. Deze routekaart vormt naast een plan om tot een energie neutrale vastgoedportefeuille te 
komen voor 2050, eveneens een afwegingskader voor dagelijks beheer en het (duurzaam) uitvoeren 
van onderhoud. Voor het opstellen van een strategie (routekaart) is een bedrag van € 50.000 nodig 
voor  onderzoek en advisering  
Wordt met deze routekaart gemeentelijke vastgoedportefeuille  -over gehele stad-  ook 
onderhoud, brandveiligheid en andere mogelijke behoeften/noodzaak en gebreken 
opgespoord en in kaart gebracht, ook financieel, zodat ook een meerjarenplan van aanpak kan 
worden uitgezet? 
 

Antwoord De routekaart zal inzicht geven in de omvang van de  opgave en de maatregelen welke nodig zijn om 
de klimaatambities te halen. De routekaart ziet op het gemeentelijk maatschappelijk bezit en is dus 
geen blauwdruk voor de gehele stad. Wel dient het uitvoeren van de verduurzaming van het 
gemeentelijk vastgoed als voorbeeld voor de rest van de stad. 
 
Zaken met betrekking tot brandveiligheid en andere wettelijke verplichtingen worden geborgd in de 
Kadernota Vastgoedmanagement welke ook dit jaar wordt opgesteld. Dit betref een actualisatie en 
herziening van Nota Vastgoedmanangement uit 2014. 
Deze verplichtingen zijn en worden opgenomen in de meerjaren onderhoudsplanning van onze 
gebouwen en worden daarin financieel inzichtelijk. 

  

Portefeuillehouder Rene de Heer 

Beantwoord door  Ronald Ackerman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038-4981414 
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GL Berap Informatiebeveiliging 
 
 
Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Berap doel  9.1.3 

  

Vraag In het jaarverslag van 2019 staat dat informatiebeveiliging vanaf dit jaarverslag opgenomen is in de 
beleidscyclus. Hierbij werd in 2019 de toetsing van de BIG en BIO genoemd.  
Deze toetsing wordt niet genoemd in het jaarverslag van 2020. 
1 Is deze toetsing afgerond? 
2 Waarom is deze niet bij de activiteiten genoemd? 
 

Antwoord 1. Is deze toetsing afgerond?  
De interne toetsing is afgerond, er volgt nog een externe toetsing. 

2. Waarom is deze niet bij de activiteiten genoemd? 
De meting was niet tijdig afgerond om op te nemen in het jaarverslag van 2020. Het resultaat van 
de toetsing door een externe specialist wordt voor het najaarsmoment 2021 gedeeld met de raad. 

  

Portefeuillehouder M. van Willigen 

Beantwoord door  H. Bremer 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

H.Bremer@Zwolle.nl 
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GL Berap Herinrichting Weezenlandenpark 
 

 
  

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 

GroenLinks 
 
Berap doel 7.1.3 

Vraag 
 

Hogere kosten herinrichting Weezenlandenpark:  
 
1 welke werkzaamheden betrof dit? 
 
Indien dit de verlichting betrof:  
2 is de indruk dat veiligheid in het park is toegenomen? Of tekent zich door toegenomen 
verlichting een aanzuigende werking af?  
3 Hoe wordt het effect van deze ingreep gemeten? 

Antwoord 1 Dit betreft de natuurbouw  in de kanalenzone, inclusief het mogelijk maken van de plaatsing 
van de schuurtjes en in orde brengen van het pad. 
Het betreft dus niet de verlichting 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld (als vervangen van William Dogger) 

Beantwoord door Rienko Baarslag  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

evt detailvragen naar Toon van Beek, projectleider 038 4982456 
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GL Berap Doorontwikkeling HUB, Alliantie en SenShagen 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks 
 
Berap doel  9.1.3 
 

vraag Wat is de status van doorontwikkeling van de HUB, Alliantie en SenShagen? 
 

Antwoord  Hub: 
 De beheeroganisatie krijgt steeds meer vorm. En er zijn nieuwe initiatieven ontwikkeld.  
 Daarnaast training georganiseerd voor interne collega’s en ook voor partners van de alliantie 
 zodat ook zij aan hub initiatieven kunnen werken. 
 
Alliantie: 
Gegroeid van negen naar elf organisaties. Een meer programmatische aanpak is vorm gegeven op 
basis van zes inhoudelijke en twee procesmatige thema’s. Veel aandacht geweest voor het 
ontwikkelen voor een resultaatgerichte aanpak die past bij de dynamiek van de alliantie. Hierdoor 
ontstaan mooie resultaten zoals het project 100 bomen en een samenwerking rondom de 
datagedreven energietransitie. 
 
Doorontwikkeling SensHagen: 
Onderzoek door RijksUniversiteitGroningen (RUG) wordt uitgevoerd. Resultaten hiervan bieden 
aanknopingspunten voor het laten groeien van de participatie zowel kwalitatief als kwantitatief. Op 
basis van de resultaten wordt bepaald welke vervolgstap gezet gaat worden. Het bijbehorende hub 
initiatief,  Senshagen.nl, is geactualiseerd. Advies rondom de opschaling wordt onder leiding van 
programma klimaatadaptatie en in samenwerking met programma slimme samenleving en 
partners SensHagen voorbereid. Verwachting is dat dit voor de zomer gereed is. 

  

Portefeuillehouder  M. van Willigen 

Beantwoord door M. Broekhaar 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

MEG.Broekhaar@Zwolle.nl 
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GL Berap Landelijke ontwikkelingen Common Ground, GGU en Digitale identiteit 
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks 

Heeft betrekking op 
 

Berap doel 9.1.3 
 

Vraag 
 

“We blijven aansluiten bij de ontwikkelingen op landelijk niveau zoals Common Ground , GGU en 
digitale identiteit.”   
 
Betekend dit dat er in 2020 geen nieuwe samenwerkingen zijn aangegaan? Bijvoorbeeld het 
GGI voor een beveiligd netwerk van overheidsgegevens of en het GIBIT tbv 
aanbestedingen? 
 

Antwoord Het betekent dat naast aangesloten blijven bij lopende landelijk ontwikkelingen voortdurend 
verkend wordt of er nieuwe ontwikkelingen zijn waar aansluiten nuttig is. Sinds 2018 is Zwolle 
aangesloten op het GGI veilig en wordt van de onderdelen gebruik maakt. Zo zijn inmiddels 
hiervan de onderdelen Govroam en IPv6 in gebruik genomen. Aansluiting op GGI netwerk is in 
voorbereiding. Voor de inkoop van producten en diensten wordt  gebruik gemaakt van de 
algemene Zwolse inkoopvoorwaarden. Voor ICT hulpmiddelen geldt daarbij extra GIBIT 2016. 
Inmiddels is GIBIT 2016 vervangen door GIBIT 2020 en wordt deze gehanteerd.  

  

Portefeuillehouder  M. van Willigen 

Beantwoord door M. Hol 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

M.Hol@Zwolle.nl 
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GL Berap Bedrijfsvoering 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks 
 
Berap doel 9.1.4. Bedrijfsvoering  
 

Vraag 
 

Kan bij de gestelde doelen ook leesbaarheid opgenomen worden door oa..afkortingenlijst 
toe te voegen? Wat is bijv VIC team? 
 

Antwoord VIC staat voor verbijzonderde interne controle. Ten behoeve van de leesbaarheid zal in het vervolg 
zo min mogelijk met afkortingen gewerkt worden 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Annemieke van Dijken 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

A.van.Dijken@zwolle.nl 
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GL Halfjaarsrap. SD Versterken sociale basis 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

 

GroenLinks  
 
Halfjaarrapportage sociaal Domein – pagina 7 
 

vraag We lezen “de druk op het versterken van de sociale basis toeneemt, zowel door corona, als door 
bewegingen om van zwaardere ondersteuning naar lichtere vormen te komen”. Er wordt gekeken 
naar wat minimaal nodig is.  
 
1 Hoe ziet die druk eruit? 
2 Waar moeten we dan aan denken? 
3 Kan dit wat nader toegelicht worden? 
 

Antwoord Het toenemen van de druk is verwoord in de visie: een sterke sociale basis is nodig om de 
beweging van zwaar naar licht te kunnen realiseren en om zoveel mogelijk de sociale basis te 
versterken, zodat inwoners langer en eerder thuis kunnen (blijven) wonen. Deze bewegingen 
krijgen steeds meer vorm, de extramuralisering is in gang gezet. Ook door corona zullen meer 
inwoners een beroep op ondersteuning doen, kinderen met leerachterstanden, zzp-ers zonder 
inkomen, toename gedragsproblemen thuis, juist hier willen we met preventie passend 
ondersteunen om zwaardere zorg te voorkomen.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Astrid Dekker 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.m.dekker@zwolle.nl 
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GL Halfjaarsrap. SD Sterk ouderschap 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks  
 
Halfjaarrapportage Sociaal Domein, pagina 14  

vraag ‘Sterk Ouderschap, scheiden zonder schade’  
1 Is deze werkwijze al in gebruik genomen,  
2 en zo ja hoeveel gezinnen hebben hier gebruik van gemaakt.  
3 Zo niet, per wanneer wordt de werkwijze in gebruik genomen? 

Antwoord In maart 2021 is uw Raad separaat geïnformeerd over deze nieuwe werkwijze. De nieuwe werkwijze 
bevat verschillende onderdelen met een aparte planning. De planning in dit voorstel is nog actueel. 
Dit betekent dat de leergemeenschappen van professionals gestart zijn en het collectieve aanbod 
voor kinderen van gescheiden ouders is uitgebreid. De ondersteuning op gezinsniveau via het 
scheidingsplatform en het aanbod in zeer complexe situaties is nog niet gestart. In het najaar willen 
we hiermee starten. Via de halfjaarrapportages informeren wij u over de voortgang. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Karin Wierenga 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

k.wierenga@zwolle.nl/ 0650009276 
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GL Halfjaarsrap. SD Samenwerking wijkteam en huisartsen 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks  
 
Halfjaarrapportage Sociaal Domein, pagina 15 

vraag ‘Samenwerking wijkteam en huisartsen’  
1 Wat is de looptijd van de pilot mbt medicatiecontrole door de huisarts?  
2 En worden de ervaringen ook met de raad gedeeld? 
3 en zo ja, op welk moment? 

Antwoord 1. Het streven is dat er in ieder geval eind 2021 een kleine groep huisartsen in Zwolle de 
medicatiecontrole zelf uitvoert om van daaruit het verder te kunnen uitrollen naar meerdere 
huisartsen. 
2 en 3. De ervaringen worden in het voorjaar van 2022 gerapporteerd in de halfjaarrapportage van 
de hervormingsagenda. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Jenine Hartman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

j.hartman@zwolle.nl 
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GL Halfjaarsrap. SD Vertragingen spoor 4 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks 
 
Halfjaarrapportage sociaal domein, pagina 20, spoor 4, update voortgang 
 

Vraag 
 

Door het actieplan werk in en na coronatijd is er op een aantal onderdelen vertraging opgelopen in 
spoor 4.  
 
Welke onderdelen zijn dit? 
 

Antwoord • De ketenbrede intake 

• Het bieden van een totaaloplossing voor inwoners die een WMO of jeugdvoorziening én een 
uitkering ontvangen  

• Een sociale coöperatie om via ondernemerschap kandidaten te activeren. 
  

Portefeuillehouder René de Heer en Dorrit de Jong 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T.Busweiler@zwolle.nl 
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GL Halfjaarsrap. SD Spoor 4 Groepsgerichte aanpak 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

 

GroenLinks 
 
Halfjaarrapportage sociaal domein, pagina 20, spoor 4, update voortgang 
 

Vraag 
 

Er worden 2 activiteiten omschreven (workshops/markt) die bijdragen aan de groepsgerichte 
aanpak. Beiden hebben blijkbaar niet plaatsgevonden sinds maart 2020.  
 
1 Welke activiteiten op groepsgerichte aanpak hebben wel plaatsgehad? 
2 Op welke wijze is er contact geweest met cliënten, los van het vaste contact met coaches? 

Antwoord 1. In het kader van de hervormingsagenda geen groepsgerichte aanpak op spoor 4 
2. Op uiteenlopende manieren van wandelafspraken tot appen en beeldbellen.  

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T.Busweiler@zwolle.nl 
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GL Halfjaarsrap. SD Spoor 4 Sociale coöperatie 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks 
 
Halfjaarrapportage sociaal domein, pagina 22, spoor 4, update voortgang 
 

Vraag 
 

1 Welke doelgroepen kunnen gebruik maken van de nog op te richten sociale coöperatie? 
2 Op welke wijze verschilt dit programma inhouden van het traject Parttime Ondernemen 
van het RBZ? 
 

Antwoord Het gaat om Zwollenaren die 2 jaar of langer langs de kant staan met een participatiewet-uitkering 
van de gemeente Zwolle. Daarnaast is het van belang dat de potentiële kandidaat een idee heeft 
voor zijn of haar onderneming en niet kan voldoen aan de eisen die worden gesteld voor een 
traject verzorgd door het Regionaal Bureau Zelfstandigen. Zo is het bij de sociale coöperatie niet 
vereist dat iemand een businessplan kan schrijven. 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T.Busweiler@zwolle.nl 

 
  



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 180 van 201 
 

 

GL Halfjaarsrap. SD Digitale gesprekken 
 

Gesteld door fractie 
 
 

GroenLinks  

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage sociaal domein – pagina 32 
  

Vraag 
 

Veel gesprekken vonden digitaal plaats en persoonlijk ontmoeten is nog lastig. 
 
1Wordt er, doordat er digitale gesprekken plaatsvinden, ook met andere mensen 
gesproken? Mensen die we eerder ‘persoonlijk’ moeilijker of niet bereikten? 
2  Oftewel: nemen we ook nog positieve dingen mee uit deze ontwikkeling, zoals het vaker 
digitaal bij kunnen praten ipv dat mensen ergens naartoe moeten? 

Antwoord 1. Een grotere groep werd bereikt. Dit is een direct gevolg van de lockdown.  
2. Contacten met inwoners vinden via verschillende media plaats. Dit heeft een impuls gekregen. 
Bijvoorbeeld het gebruik van beeldbellen, maar ook apps voor vertolken.  

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T.Busweiler@zwolle.nl 
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GL MPV Winstname Hessenpoort en Oude Mars 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

 

GroenLinks 
 
MPV pag. 6/7 
 

Vraag 
 

Hessenpoort en Oude Mars hebben respectievelijk in 2030 en 2027 het break even punt richting 
winst. Wel is er nu al een tussentijdse winstname opgenomen.  
Hoe werkt dit? 
 

Antwoord De grondexploitaties Oude Mars en Hessenpoort hebben een looptijd van meer dan 10 jaar. In het 
kader van BBV-regelgeving moet het geïnvesteerd vermogen binnen 10 jaar worden 
terugverdiend. Het break even point laat zien dat hier bij zowel Hessenpoort (2030) als Oude Mars 
(2027) sprake van is, inclusief de tussentijdse winst die wordt genomen. 

  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door C. van Steenwijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-14393717 / c.van.steenwijk@zwolle.nl 
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GL MPV Locatie IJsselhallen 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks 
 
MPV 4.3 toekomstige locaties 
 

Vraag 
 

Ontbreekt herontwikkeling van locatie IJsselhallen hier niet? 

Antwoord Hier kan inderdaad ook de IJsselhallen worden benoemd evenals Voorsterpoort Oost. 

  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door C. van Steenwijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-14393717 / c.van.steenwijk@zwolle.nl 
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GL MPV Overzicht contractuele voorwaarden en partijen 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

GroenLinks 
 
MPV 5.3  
 

Vraag 
 

1 Welke contractuele voorwaarden hebben we, 
2 met welke partijen,  
3 en is daar een overzicht van? 
 

Antwoord De taxatie betreft ca. 200 percelen. Op een deel van de percelen rusten aanvullende contractuele 
bepalingen. De taxateur houdt, bij de waardering van de gronden op marktwaarde, rekening met 
alle aanvullende/majeure contractuele bepalingen. Openbaarmaking van de contractuele 
voorwaarden en partijen kan de (toekomstige) onderhandelingspositie van de gemeente in 
nadelige zin beïnvloeden. Om die reden worden contractuele voorwaarden en partijen niet 
openbaar gemaakt. De onderliggende documenten, zoals de taxaties, zijn voor de gemeenteraad 
toegankelijk. Op verzoek kunnen de verrichte taxaties ingezien worden. 

  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door C. van Steenwijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-14393717 / c.van.steenwijk@zwolle.nl 
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GL MPV Projectgebonden risico's 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

 

GroenLinks  
 
MPV 7.11 Projectgebonden risico’s 
 

Vraag 
 

Welke risico’s vallen onder, rood, oranje en groen? 
 

Antwoord We onderscheiden hoge risico’s (code rood), middelgrote risico’s (code oranje) en lage risico’s 
(code groen). 

  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door C. van Steenwijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-14393717 / c.van.steenwijk@zwolle.nl 
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GL Jaarstukken Verbonden partij Sociale recherche 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

 

GroenLinks 
 
Verbonden partijen: Sociale Recherche IJssel-Vechtstreek - Zwolle 
 

Vraag 
 

In het jaarverslag is opgenomen dat er digitale doorontwikkeling heeft plaatsgevonden, daarbij 
worden internetonderzoeken genoemd als doel.  
 
1 Wat voor internetonderzoeken kunnen wij hierbij aan denken? 
2 Zijn dit ook onderzoeken op sociale media en handelswebsites? 
3 En wordt bij deze onderzoeken gebruik gemaakt van gefingeerde profielen op sociale 
mediaplatformen, handelssites of andere onlineplatformen? 
 

Antwoord 1. Netwerk en relatieonderzoeken, verkoop en vermogensonderzoeken, alles wat openbaar is op 
internet over een persoon of instantie wordt onderzocht. 
2. Ja. 
3. Nee 
 
 
 

  

Portefeuillehouder D. de Jong  

Beantwoord door A. Roossien 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

JA.Roossien@zwolle.nl 
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GL Jaarstukken Verbonden partij HCO 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 

 

GroenLinks  
 
Verbonden partijen: HCO 
 

Vraag 
 

In 2021 wordt de nieuwe archiefwet verwacht, ook de WOO wordt in 2021 van kracht en heeft 
impact op het werk van HCO. Dit staat niet genoemd bij risico’s.  
 
Betekend dit dat HCO aan deze nieuwe wetgeving kan voldoen zonder nadere 
investeringen? 
 

Antwoord Ja, de wijzigingen passen binnen de reguliere bedrijfsvoering 

  

Portefeuillehouder M. Schuttenbeld 

Beantwoord door A. Tuinman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

AB.Tuinman@zwolle.nl 
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SW PPN Speciale aandacht aan positie van jongeren 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 
Paginanummer: 7  
 

Vraag En binnen het sociaal domein geven we voorrang aan de uitvoering van de beweging 
zoals vastgelegd in de hervormingsagenda. Waarbij we als 
stad van morgen speciale aandacht hebben voor de positie van jongeren. 
Kan het college aangeven d.m.v. concrete voorbeelden hoe zij speciale aandacht schenkt 
aan de positie van jongeren? En wat maakt deze doelgroep, jongeren,  anders dat zij 
speciale aandacht verdienen t.a.v. andere (kwetsbare) doelgroepen? 

  

Antwoord Het college heeft uiteraard aandacht voor alle kwetsbare groepen in de Zwolse samenleving. Het 
college hecht daarnaast veel belang aan het feit dat Zwolle een aantrekkelijke en veilige plek is 
om op te groeien. Daarbij komt dat de coronacrisis op veel jongeren een behoorlijk impact heeft 
gehad. Vandaar de special aandacht. Concrete voorbeelden hebben wij nog niet. In deze PPN 
presenteren wij de strategische lijnen en uitgangspunten. De concrete uitwerking volgt in de 
begroting. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 
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SW PPN Nieuwe kwaliteit toevoegen aan kwaliteit van de stad 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025  
Paginanummer: 6 
 

Vraag Een stad met grote landschappelijke, ruimtelijke en cultuurhistorische kwaliteiten. We koesteren 
deze kwaliteiten en gebruiken de groei om nieuwe kwaliteit toe te voegen. 
Welke nieuwe kwaliteit wil dit college gaan toevoegen aan onze groei van de stad? 

  

Antwoord We zetten in op het behouden en versterken van de Zwolse (stedelijke) hoofdgroenstructuur, 
toevoegen van nieuwe parken in het centrumgebied, herbestemming van cultureel erfgoed, er zijn 
diverse parken die aandacht nodig hebben, etc. We koppelen deze opgave aan de 
gebiedsontwikkelingen in Zwolle. De Omgevingsvisie Zwolle (besluitvorming raad najaar 2021) 
geeft concreet aan waar die kwaliteiten worden versterkt. Ook zijn er kaders gesteld waarbinnen 
de groei van Zwolle kan plaatsvinden. Dat vraagt ook maatwerk en uitwerking op gebiedsniveau. 
Het één (groei) kan niet zonder het ander (behoud en versteken van kwaliteiten). Bij nieuwbouw 
stellen we eisen aan goede beeldkwaliteit en een sterke architectuur. Ruimtelijke kwaliteit is het 
credo. 
 
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door Arjen Vedder 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.vedder@zwolle.nl 0618066329 

 
  

mailto:a.vedder@zwolle.nl
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SW PPN Brede welvaart als centraal thema 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025  
Paginanummer: 8 (brede welvaart als centraal thema) 
 

Vraag Dit betekent dat bij het zoeken naar manieren om de welvaart te vergroten, moet worden 
geprobeerd om verbeteringen in één aspect niet ten koste te laten gaan van de andere aspecten. 
Dat vraagt om een integrale en samenhangende beleidsaanpak.  
 
Kan het college hier een concreet voorbeeld geven? 

  

Antwoord In wezen ademt deze hele PPN het begrip van brede welvaart uit, doordat wij niet inzetten op 
louter woningbouw en werkgelegenheid, maar dit combineren met het investeren in de sociale 
samenhang in de wijken, het inzetten op thema’s als gezondheid en buitengeluk, levensbestendig 
wonen, zorgdragen voor een adequaat aanbodvan maatschappelijke voorzieningen, duurzaamheid 
en mobiliteit en bereikbaarheid. 

  

Portefeuillehouder Rene de Heer 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.Wijnandts@zwolle.nl 
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SW PPN Gefaseerde groei ambities 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025  
Paginanummer:  5.10 
 

Vraag Onze ambities, de verschillende transities en de schaalsprong kunnen alleen worden 
waargemaakt als de organisatorische randvoorwaarden op orde zijn. Gezien de beperkte 
structurele middelen vraagt dat een gefaseerde groei. Daar willen we in de komende begroting 
een aanzet toe geven. 
 
Kan er een duiding worden gegeven aan de gefaseerde groei. Waar ligt hierbij de prioriteit 
van dit college? Waar wil zij mee beginnen? 

  

Antwoord De prioriteit ligt bij het doen van de goede dingen voor de stad. De opgaven in de stad zijn daarbij het uitgangspunt en we 
zijn gericht op de resultaten in de opgaven.  
Hier dient de organisatie op toegerust te zijn. In de komende begroting zal de nadruk liggen op het versterken van het 
strategisch vermogen.  

 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen/Peter Snijders 

Beantwoord door Annemieke van Dijken 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

A.van.Dijken@zwolle.nl 
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SW PPN/Jaarstukken/Berap/MPV Financiële kaders 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Jaarstukken 2020 / Berap 2021-1 / MPV 2021 /   
Paginanummer: Hoofdstuk 4.3 
 

Vraag Betreft de financiële kaders. In hoeverre is het gebruikelijk incidentele middelen in te zetten voor 
de financiering van structurele en langjarige beleidsdoelen? Welke creatieve boekhoudregels 
worden hiervoor aangewend? Welke risico’s zijn hieraan verbonden? Is het wel verstandig 
“vestzak-broekzak” wisselwerking toe te passen door bij voortduring structurele budgetten te 
ledigen met incidentele middelen? Welke (nadelige) effecten kleven hieraan? Op welke wijze blijft 
het college hierbij in control en behoudt de gemeenteraad het transparante overzicht? 

  

Antwoord Voor een solide financiële positie is het uitgangspunt dat structurele lasten worden gedekt door 
structurele baten. In  de in de Perspectiefnota opgenomen financiële kaders wordt aan dit 
uitgangspunt voldaan. Dat daarbij in de eerste jaren op basis van de huidige gegevens een 
incidenteel tekort ontstaat is geen probleem. Ook in voorgaande jaren is een incidentele afdekking 
van een jaartekort wel eens voorgekomen. De in de perspectiefnota opgenomen financiële kaders 
geven de richting aan voor de voorbereiding van de begroting 2022. Bij de begroting 2022 worden 
de definitieve financiële kaders bepaald, dan weten we naar alle waarschijnlijkheid ook meer over 
de verdeling van de rijkscompensatie 2022 voor de jeugdtekorten, de actuele informatie over de 
herijking van het gemeentefonds, nadere analyses omtrent het sociaal domein en andere 
autonome ontwikkelingen. 
Het college blijft volledig in control en de raad wordt transparant meegenomen in de financiële 
positie van de gemeente.  
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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SW PPN/Jaarstukken/Berap/MPV Prioriteitstelling 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Jaarstukken 2020 / Berap 2021-1 / MPV 2021 /   
Paginanummer: Hoofdstuk 5 
 

Vraag Betreft de prioriteitstelling. Hoe worden de prioriteiten en de volgtijdelijkheid van diverse 
bestedingsdoelen vastgesteld? Op welke wijze wordt het best mogelijke compromis bereikt onder 
invloed van de zeer schaarse structurele middelen?  
Momenteel is wel duidelijk dat Wonen en Werken op nummer 1 staan, maar wat wordt de 
samenhang met overige beleidsvelden? Kan hier meer duiding aangegeven worden dan de 
huidige opsomming van ambities en legio denkrichtingen? 
Welke concrete en scherpe keuzes zijn in de beslissingsboom wanneer noodzakelijk? 
Hoe verhouden die zich tot elkaar? Hoe wordt het integrale overzicht veiliggesteld? 

  

Antwoord De PPN bevat strategische lijnen en uitgangspunten die het college wil uitwerken in de begroting. 
De raad kan zich binnenkort over deze lijnen en uitgangspunten uitspreken. Dat geeft verdere 
richting voor de prioriteitstelling en keuzes die vervolgens gemaakt moeten worden. Op basis 
hiervan doet het college in de begroting definitieve voorstellen voor de besteding van het geld.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Frank Wijnandts 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 
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SW PPN/Jaarstukken/Berap/MPV Uitgaven Sociaal Domein 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Jaarstukken 2020 / Berap 2021-1 / MPV 2021 /   
Paginanummer: 1.4 blz 5 

Vraag  

 De uitgaven in het sociaal domein zijn volgens het onderzoek “het koekoeksjong op de 
gemeentebegroting”. Het dwingende karakter van deze uitgaven leidt tot verdringing van uitgaven 
aan andere taken, zoals onderwijs, sport en cultuur 
Vraag: betekent dit dat de uitgaven in het sociaal domein er voor zorgen dat er minder geld 
uitgegeven kan worden voor onderwijs, sport en cultuur? 
 

Antwoord Hogere uitgaven in het sociaal domein leggen een beslag op de algemene middelen, met als 
gevolg dat er minder middelen beschikbaar zijn voor de andere begrotingsposten, waaronder 
onderwijs, sport en cultuur. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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SW PPN/Jaarstukken/Berap/MPV Grotere kloof tussen rijk en arm 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Jaarstukken 2020 / Berap 2021-1 / MPV 2021 /   
Paginanummer: 3, blz 8 
 

Vraag Daarnaast worden jongvolwassenen met een lage sociaaleconomische status hard geraakt door 
de crisis. Dit lijkt nog verder te worden versterkt door een toenemende kansenongelijkheid in het 
onderwijs. Ook in Zwolle zien we deze trend terug. Dit raakt een aantal beleidsterreinen (sociaal, 
maatschappelijk, wonen, werken). 
Zorgt dit er niet voor dat we een grotere kloof krijgen tussen arm en rijk, net als op de 
huizenmarkt? 
 

  

Antwoord Dit staat in het hoofdstuk van de PPN dat gaat over maatschappelijke ontwikkelingen. We 
signaleren dat we deze trend ook in Zwolle terugzien. Dat betekent dat we hier in ons beleid 
rekening mee moeten houden. Juist om te voorkomen dat de maatschappelijke ongelijkheid groter 
wordt. Hoe we dat doen werken we in, onder andere, de begroting uit.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Frank Wijnandts 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038 498 5165 
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SW PPN/Jaarstukken/Berap/MPV Investeringen richten op ambachtelijke beroepen 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Jaarstukken 2020 / Berap 2021-1 / MPV 2021 /   
Paginanummer: 3, blz 9 
 

Vraag Economie en onderwijs Een duurzame economische ontwikkeling vraagt om een nadrukkelijke 
investering in de koppeling tussen onderwijs en arbeidsmarkt (human capital agenda). Voor de 
langere termijn zullen we ons moeten richten op de kansrijke sectoren (innovatie, 
gezondheidszorg, 
Zouden we ons niet ook moeten richten op ambachtelijke beroepen? De niveau 2 -ers?  

  

Antwoord Op de verbinding economie en onderwijs werken we samen met alle partners hard aan het binden 
van slimme koppen en gouden handen. Binnen de HCA maken we afspraken met werkgevers, 
branches en sectororganisaties, mbo en hbo onderwijs en maatschappelijke organisaties over de 
drie overkoepelende doelen: beschikbaarheid van mensen, wendbaarheid van mensen (om-en 
bijscholing) en inclusiviteit. Via de sectortafels jagen we ook projecten aan die hier een bijdrage 
aan leveren. Bijvoorbeeld in de sectortafel techniek: switch naar de techniek. Waarbij gouden 
handen worden gezocht voor de techniek bedrijven die een bijdrage leveren aan de 
energietransitie. Het Regionaal Ontwikkelfonds richt zich op alle inwoners t/m hbo niveau. De 
mensen die met hun handen kunnen werken is onderdeel van de doelgroep en wordt hierin 
voorzien. Vanuit de experimenteerruimte werken we met de mbo scholen aan een doorlopende 
leerlijn van entree naar mbo-niveau 2.  
 

  

Portefeuillehouder  

Beantwoord door René de Heer en Michiel van Willigen 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Manon Koldewijn 
 
M.Koldewijn@zwolle.nl 
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SW PPN/Jaarstukken/Berap/MPV Banen creëeren voor laag opgeleiden 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Perspectiefnota 2022-2025 / Jaarstukken 2020 / Berap 2021-1 / MPV 2021 /   
Paginanummer: 5.3, blz 15 
 

Vraag Verbinding economie en onderwijs. 
Als wij onze economie niet aanpassen aan ALLE beroepen, gaan wij hier geen banen krijgen voor 
laagopgeleiden. Alles is gericht op HBO en WO, maar we moeten ook banen creeëren voor 
niveau 2 -ers. De ambachtelijke sector. De mensen die met hun handen kunnen werken. Op welke 
wijze wordt hierin voorzien?  

  

Antwoord Een economie draait uiteindelijk alleen op de kracht van de gezamenlijkheid. Het inzetten op de 
stedelijke economie en innovatiekracht geeft wellicht qua beeld dat het alleen gaat om HBO en 
WO. Niets is minder waar. Ook in een stedelijke economie is ruimte voor banen op alle niveaus. 
Door in te zetten op het versterken van de kracht van onze groeiende bedrijven, denken we 
uiteindelijk het meest te kunnen bereiken als het gaat om groei van werkgelegenheid. Deze 
groeiende bedrijven bieden uiteindelijk in de keten weer werkgelegenheid aan andere bedrijven. 
Zwolle is bij uitstek een gemeente waar veel zakelijke dienstverleners gevestigd zijn, die een rol in 
die keten vervullen. Denk aan facilitaire dienstverlening, postbezorging of beveiliging. Daarnaast 
willen we zowel in de stad als regio voldoende ruimte blijven bieden aan de ambachtelijke sector. 
Niet voor niets omarmen we de creatieve industrie en de maakindustrie. Vanuit het economisch 
perspectief willen we werk maken van hoe de bedrijven elkaar als cluster verder kunnen 
versterken. Maar daarnaast hebben we ook oog voor de brede economie en werken we vanuit een 
brede ondernemersdienstverlening aan een goede ondersteuning van al die ondernemers in de 
stad.  
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Vraag Het versnellen van de woningbouw draagt ook bij aan het aanjagen van de economie.  
Is het waar dat het versnellen van de woningbouw bijdraagt aan het aanjagen van de economie nu 
we gezien hebben dat de plaats waar men woont niet meer zo belangrijk is nu men vooral thuis 
werkt en veel digitaal gaat? Is het dan niet beter om door te gaan met de ontwikkelingen op digitaal 
gebied en niet zoveel mensen, maar veel werk naar Zwolle te halen? 

  

Antwoord Het is nog moeilijk om een goede inschatting te maken wat de toename qua digitaal werken 
uiteindelijk zal gaan betekenen in de relatie tussen het aantal woningen en het aantal banen. Wel 
liggen er voor Zwolle twee verschillende kansen. Zwolle is qua werkgelegenheid een typische 
centrumstad. In de verzorgende functies zoals de gezondheidszorg, de detailhandel, horeca, het 
onderwijs, etc. zijn veel banen te vinden. Dit zijn ook traditioneel gezien de sectoren waarvoor 
geldt dat een stijging van het aantal inwoners ook leidt tot een stijging van het aantal banen. Dus 
vanuit die redenatie kan een stijging van het aantal inwoners nog steeds ook tot een stijging van 
de werkgelegenheid leiden. De andere kans die er voor Zwolle ligt is dat het digitaal werken ook 
ertoe leidt dat bedrijven overwegen niet langer vanuit één vestiging te werken, maar vanuit 
meerdere vestigingen in het land. Vanuit een soort hub gedachte. Zwolle is ook nu al voor onder 
meer de Rijksoverheid een logische locatie om een regiovestiging te hebben. De kans is aanwezig 
dat de aantrekkelijkheid van Zwolle voor dit soort regiokantoren zal toenemen. 
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Vraag Huidige economische situatie Deze lange termijnplannen zijn ambitieus, maar tegelijkertijd kunnen 
en willen we niet om de huidige economische situatie heen. De Zwolse economie is op diverse 
fronten hard geraakt, net zoals de gehele Nederlandse economie. De komende jaren gaan in het 
teken staan van het herstel van deze economie. 
Is deze ambitie niet te hoog, moeten we die niet bijstellen om eerst de economie te herstellen in 
plaats van hard van stapel te lopen met investeringen die we nu niet kunnen overzien? 

  

Antwoord Het oog hebben voor de belangen en behoeftes van ondernemers nu is belangrijk. Als Regio 
Zwolle zijn we in de crisis gestart met de Regio Zwolle Brigade, waarbij we samen met onze 
partners in de Regio én het bedrijfsleven proberen om onze ondernemers optimaal te 
ondersteunen, naast de gemeentelijke ondernemersdienstverlening. Dat is de basis. Daarnaast 
zien we het als een verstandige keuze om ook naar de toekomst te kijken. Door zowel te kijken 
naar het hier en nu, maar ook mét de ondernemers en onderwijsinstellingen het gesprek aan te 
gaan over het economisch perspectief richting de toekomst. Om ook wanneer er een nieuwe 
economische crisis zou ontstaan in de toekomst, daar zo goed mogelijk op voorbereid te zijn. Dat 
kan alleen door tijdig werk te maken van ons innovatievermogen 

  

Portefeuillehouder René de Heer 
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Vraag Voor de komende begroting willen we inzetten op de verbinding tussen economie en Cultuur. Uit 
de beschikbare ruimte willen we incidentele middelen oormerken als vliegwiel voor nieuwe 
initiatieven: Bijvoorbeeld de plannen van Fundatie/Cibap in de Spoorzone. Als het gaat om meer 
structurele investeringen willen we bij de komende begroting wel een eerste stap zetten 
Waarom niet nu al structureel geld daarvoor gebruiken? We willen graag de economie versterken 
door het toerisme. Dit zou een mooie koppeling kunnen zijn. 
.. 

  

Antwoord Dit is geen technische vraag. 

  

Portefeuillehouder René de Heer en Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door - 
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Vraag Onder Economie en onderwijs wordt gesproken over een aankomende trend van minder 
kantoorbehoefte. In hoeverre ziet de gemeente dit nu in de staart van de coronacrisis al oplopen door 
leegstand of opzeggingen? Of is dit gebaseerd op landelijke bewegingen? 
 

Antwoord De vraag is of er sprake is, zal zijn, van een trend naar minder kantoorruimte als gevolg van de 
coronacrisis. Volgens de grote landelijke bedrijfsmakelaars gaat vooral het gebruik van kantoren 
veranderen en is het niet duidelijk of dit tot minder behoefte aan kantoorruimte gaat leiden. Op dit 
moment laat de gemeente Zwolle onderzoeken wat de verwachte effecten zijn van de coronacrisis op 
de Zwolse kantorenmarkt. In september 2021 worden de onderzoeksresultaten verwacht. De 
gemeente Zwolle ziet de leegstand niet oplopen door huuropzeggingen of een afnemende vraag. 
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Vraag Op langere termijn verwachten we een toename van ouderen die langer thuis wonen, maar hun 
eigen huis niet meer passend vinden en dat daarmee de behoefte aan alternatieve vormen van 
wonen en ondersteuning dicht bij huis toe zal nemen. De standaard bouw sluit op dit moment nog 
onvoldoende aan bij de levensloop van mensen en de eisen die dat stelt ten aanzien van 
toegankelijkheid. Dit geldt eveneens voor de inrichting van de wijken en de leefomgeving. 
Er wordt in de hele PPN alleen gesproken over ouderen en niet over mensen met een beperking 
en niet over inclusief bouwen. Op welke wijze wordt ‘toegankelijk’ onderdeel van de standaard 
bouw gemaakt? 
 

  

Antwoord We voeren het gesprek met ontwikkelaars over levensloopbestendig bouwen en over het 
toevoegen van woningen voor mensen met een fysieke beperking. Met de corporaties is in de 
prestatieafspraken opgenomen dat in ieder geval vanaf de ontwerpfase, het overleg met elkaar 
wordt gevoerd om te komen tot de gewenste/benodigde levensloopbestendige woningen in een 
geschikte woonomgeving. In de gebiedsontwikkelingen is aandacht voor de inrichting en 
toegankelijkheid van de wijken. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
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